
KOMENTARI KORISNIKA ATLANTIC GRIJANJA

1.    Senada Kofrc Hajro iz Sarajeva, korisnik od 2007 godine: 

“Već 9 godina koristim Atlantic konvektore i zaista sam jako zadovoljna. Kvaliteta, profesional-
nost, ljubaznost su osobine koje odlikuju firmu Nobel Corporation. Ljudi koji tamo rade su uvijek 
spremni na savjet i bilo kakvu pomoć koja vam je potrebna da riješite dileme koje imate. Moram 
naglasiti da svaki moj kontakt sa uposlenicima u firmi Nobel me je uvjerio da bi nepisani moto te 
kuće trebao biti “Kupac je kralj”. Zaista se tako osjećate u svakom trenutku.
Od srca vam želim prije svega zdravlje, zatim puno uspjeha u budućem radu, te puno sretnih i 
zadovoljnih korisnika. Srdačan pozdrav, Senada Kofrc Hajro”

2.   Amir Muslić iz Zenice, korisnik od 2010 godine: 

Poštovani, ja sam korisnik Atlantic konvektora već 5 godina i mogu reći da su veoma zahvalni. 
Zagrijavam stan od  60 m2 sa dva konvektora od 1,5 KW i jednim od 2 KW gdje mi je Vas pro-
davač preporučio da kupim još jedan konvektor od 1,5 KW kako bih upotpunio ugođaj. Moja 
supruga je pokrenula porodični biznis gdje ozbiljno razmišljamo da kupimo Atlantic konvektore 
za zagrijavanje prostora od cca 150 m2.
Iste sam preporučio i prijateljima gdje vise njih je kupilo iste i sa zadovoljstvom ih koriste (gdje 
sam cak i poklončiće ušićario za preporuku :))). Sve pohvale i samo tako nastavite jer sa NOBEL-
OM do NOBELOVE NAGRADE ćete stici !!! S poštovanjem i lijep pozdrav!

3.   Aida Pašalić iz Zenice, korisnik od 2006 godine:

Pozdrav! Aida je iz Zenice. Mi smo višestruki korisnici vaših proizvoda. Prvi konvektor smo kupi-
li prije oko 9-10 godina, da bi preseljenjem kupili još dva konvektora. Vaše konvektore koristimo 
u dva stana, a računi za potrošenu električnu energiju nisu nam preveliki i omogućavaju nam 
uštedu u kućnom budžetu koja nam jako dobro dođe obzirom da imamo troje djece (2 sredn-
joškolca).  
Jako smo zadovoljni sa konvektorima, a to zadovoljstvo smo prenijeli i na naše prijatelje, pa smo 
im preporučili vaše proizvode. Kroz razgovor, a i uvjerivši se na licu mjesta, kao i provjerom raču-
na za el. energiju, mnogi naši prijatelji su danas vaši zadovoljni korisnici. S poštovanjem! Aida!

4.   Irma Huremović iz Zenice, korisnik od 2006 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora od 2006g. Imam 3 konvektora i grijem prostor od 51m2, 
prezadovoljna sam njihovim radom i naravno potrošnjom.  Također imam i radijator (sušionik) 
u kupatilu i stvarno za svaku pohvalu su svi vaši proizvodi i svakom vas drage volje preporučim.  
Irma Huremovic, Zenica

5.   Damir Mlačo, korisnik od 2011 godine: 

Poštovani, korisnik sam od 2011.g. i generalno sam zadovoljan uloženo - dobiveno. Grijem 40m2 
sa tri konvektora. U poređenju sa centralnim grijanjem koje sam isključio uspio sam uštedjeti 
prosječno 10% cijene na godišnjem nivou s tim da ovo uključim kad god mi je potrebno i izvan 
grejne sezone. Hvala i sretno. S poštovanjem, Damir Mlačo.



6.   Munir Tufekčić iz Zenice, korisnik od 2011 godine: 

Prije 5 godina u razgovoru sa prijateljem žalio sam mu se kako preživjeti zimu u kući u kojoj 
živim, jer nema grijanja osim na šporet, a nas pet članova.  Predložio mi je konvektore Atlantic, 
a o čemu nisam imao saznanja ni šta je, ni gdje da kupim, i tom prilikom je on preuzeo na sebe za 
nabavku. Pored toga što mi je govorio kako je prava stvar i rješenje za moje probleme uvelike 
sam se bojao. Bojao sam se velikih računa jer sam ipak i podstanar.
Prvi mjesec je prošao uz ugodnost, jer sam bio prezadovoljan kako grije i održava željenu tem-
peraturu, a uz to i modernog je dizajna. Sva ta zadovoljstva su uveličala kada mi je došao račun 
za električnu energiju za koji nisam mogao vjerovati koliko je malo utrošeno na zagrijavanje 
kuće za 30 dana. Zahvaljujem prijatelju na savjetu i evo bez ikakve bojazni očekujem i treću zimu 
uz grijanje konvektorima Atlantic. Vaš zadovoljni kupac, Munir.
       
7.   Senaid Mujezinović iz Zenice, korisnik do 2011 godine:

Moj komšija je kupio vaše konvektore ! Malo mi je postao dosadan hvaleći ih. Njemu za ljubav 
kupio sam iste u vikendicu iako sam bio pristalica klasičnog zagrijavanja na drva. Moram prizna-
ti da se sad stidim svoga komšije jer sa Atlantic konvektorima dobio sam puno više. Ugodnu 
toplinu, čistoću, prelijep izgled koji se izvanredno uklapa u enterijer vikendice, i što je najbitnije 
smanjenje troškova zagrijavanja iste za čak 50-60% !!! Hvala vam !!! 

8.   Sabina i Edo Taslaman iz Breze, korisnici od 2010 godine: 

Za konvektore i Nobel smo čuli prije nešto vise od 5 godina. Ubrzo nakon toga odlučili smo otići 
na ZEPS da pogledamo proizvode i razgovaramo sa stručnim osobljem. Vrlo brzo smo shvatili 
da su Atlantic konvektori pravo rješenje za grijanje našeg doma. Isti dan smo i naručili konvek-
tore i sklopili prijateljstvo sa gospodom iz Nobel-a. Već 5 zima grijemo stan od 80 kvadratnih 
metara sa konvektorima.
Jako smo zadovoljni, nema nošenja ogrijeva na 4. sprat, nema prljanja stana, računi za elek-
tričnu energiju nisu preveliki. Sa 5 konvektora mi smo riješili grijanje za naš stan. Ubrzo su i naši 
prijatelji počeli koristiti konvektore poučeni našim iskustvom. Topla preporuka svima kojima 
je dosta kupovine tona uglja i metara drva za ogrjev, čist i ekonomičan način grijanja sa Atlantic 
konvektorima. 

9.   Tea i Mirad Pinjić iz Zenice, korisnici od 2009 godine:

Atlantic konvektore smo nabavili 2009. godine preko ovlaštenog distributera u Zenici. Preza-
dovoljni smo sa učinkom. Imamo u stanu 3 konvektora, od 1000W, 1250W i 2000W, i oni zagri-
javaju površinu od 74 m2, što je više od očekivanog. Imamo u planu nabaviti još nekoliko radi 
optimalizacije potrošnje električne energije. Kada su bile najniže vanjske temperature račun za 
električnu energiju bio je uvećan za oko 50-70 KM (dakle od kako koristimo konvektore računi za 
el. energiju su viši za 50-70 KM, zimi). Prednosti konvektora su: što se stan može zagrijavati prije 
i poslije grijne sezone, dakle nezavisnost od distributera toplotne energije; može se kontrolirati 
potrošnja (za razliku od stanova sa centralnim grijanjem bez kalorimetra); ovaj način grijanja ne 
isušuje zrak; može se odrediti i održavati željena temperatura; ne zauzimaju puno prostora;...... i 
brojne druge. Idealno rješenje!



10.   Ibrahim Emić, korisnik od 2012 godine:

Posjedujem konvektor koji je montiran na zidu vikendice koja se nalazi na planini nadmorskoj 
visini od 1200 metara i gdje su vremenske prilike takve da se snijeg zadržava dosta dugo. Radi 
se o dnevnoj sobi, gdje se provodi veći dio dana, veličine 6x3 m. Na planini i usred ljeta zna biti 
hladno, pa ko bi ložio da umlači sobu, ali tu je konvektor. Uklopio se u ambijent, i još grije. 
Tip gradnje je suha gradnja, enterijer rigips, grede,drveni pod: grede tamne, rigips bijel, pod ta-
man, konvektor bijel, i ne primijeti se na zidu, al se osjeti njegovo prisustvo. Postao je ,,domaćin,, 
koji toplim zrakom dočekuje goste! 

11.   Elvir H. iz Zenice, korisnik od 2011 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora već oko 5 godina, zagrijavam četverosobni stan sa tri Soli-
us konvektora koji su sasvim dovoljni za ugodne zimske dane. Zadovoljan sam i potrošnjom i 
samim grijanjem. U odnosu na centralno grijanje uštedio sam već oko 800 KM samo za prošlu 
godinu i to zagrijavajući stan bez imalo ustručavanja. Konvektore  koristim uključene čitavu 
zimu, temperaturu smanjim samo pred spavanje, a kad dolazim s posla ponovno vratim na 
normalnu sobnu temperaturu. Generalno, odličan sistem zagrijavanja i uz malo pažnje veoma 
ekonomičan.

12.   Vedad Rahimić iz Mostara, korisnik od 2013 godine:

Poštovani, za Nobel i Vaše konvektore saznao sam od svojih roditelja koji su kupili 4 konvekto-
ra. S obzirom da sam se uvjerio konvektori griju mnogo kvalitetnije nego samo klima uređaji, 
odlučio sam se za kupovinu još 2 konvektora iz ponude. Konvektori su pretežno od 2 kW. Obično 
jedan uređaj pokriva oko 16 kvadrata. Njihova brza efikasnost i jako mala potrošnja, ponukali 
su me da vas preporučim svojoj rodbini koji su nastavili “tradiciju” ugradnje konvektora u svoje 
domove. Relativno male dimenzije, jednostavnost montaže i lijep dizajn omogućavaju vašim 
konvektorima uklopivost u svaki dom. Briga prema redovnim kupcima u vidu specijalnih popus-
ta, dostave na kućnu adresu, kao i ljubazno osoblje čini vas drugačijim od ostalih. Hvala vam što 
mnoge domove činite toplijim. 

13.   Asmir Ganić iz Zenice, korisnik od 2010 godine:
 
Poštovani, korisnik sam Atlantic grijanja od 2010. godine. Na Atlantic konvektore sam naišao 
silom prilika jer je grijanje u zgradi u kojoj sam tada živio bilo izuzetno loše. Čuo sam od nekih 
prijatelja da su konvektori najbolja opcija u tom slučaju, a da je Atlantic najbolji izbor. Kupio sam 
u tržnom centru u Zenici dva konvektora od 1,5 i 1,7 KW i moram Vam priznati da sam jako za-
dovoljan. Potrošnja električne energije je naravno uvećana, pogotovo u zimskim mjesecima ali 
sve kada saberete i oduzmete isplati se grijati na ovaj način. Prije nekoliko mjeseci sam preselio 
u drugi stan i naravno svoje konvektore odvrnuo i postavio u novi stan. Stan nam je sada malo 
veći nego prethodni i mislim da nam je potreban još jedan mali konvektor koji bi smo postavili u 
kuhinju. Da budem iskren očekujem neke akcijske cijene konvektora na ZEPS-u i nadam se da će 
biti povoljniji nego u slobodnoj prodaji. 

14.   Senadin Šabanlija iz Sarajeva, korisnik od 2003 godine: 

Pozdrav, želim samo da Vam se zahvalim na brzoj, ljubaznoj i profesionalnoj reakciji u vezi kon-
vektora koje koristim. Naime, prvi put sam čuo za Nobel Atlantic konvektore još 2003 godine na 



nekom radio programu u Sarajevu i budući da sam baš tada razmišljao o grijanju za porodičnu 
kuću odlučim pokusati. Nakon istraživanja i prikupljanja informacija odlučim se da ugradim 
sistem grijanja za jedan sprat kuće ukupno 6 konvektora. 
Nazvao sam firmu u Mostaru dogovorio detalje i ljudi došli za dva dana ugradili sistem, jednos-
tavno brzo i čisto. Iskreno bio sam skeptičan u početku zbog potrošnje el. energije sa cijenama 
koje su se tada plaćale. S obzirom da sam tu zimu 2003 bio van države zbog posla, stalno sam 
bio u kontaktu sa suprugom ispitivajući je koliko struje plaća, kako griju konvektori i slično. 
Međutim ona mi je prenijela da je sve ok da su računi za struju prihvatljivi, a grijanje super.
Tada smo imali jednog trogodišnjeg dječaka pa je bilo bitno da imamo dobro grijanje. Uskoro 
smo dobili blizance (sina i kćerku) te sa tri mala djeteta u kući definitivno smo morali biti 
oprezni kad je grijanje u pitanju. Svaka sljedeća zima zadnjih 10 godina je samo potvrđivala ono 
što se desilo prve zime nakon ugradnje konvektora jednostavni su, dobro griju, lijepo izgledaju, 
i JAKO malo troše. Usporedbe radi, za grijanje kuće u zimskom periodu sam trošio 15 do 20 me-
tara drva usto grijući dnevni boravak i eventualno spavaću sobu i plaćao za grijnu sezonu 1500 
do 1800 KM za drva. 
Sa konvektorima grijem cijelu kuću (3 sobe, dnevni boravak, kuhinju, trpezariju, kupatilo i hod-
nik) temperaturom koja mi odgovara u datom trenutku, te za grijnu sezonu platim maksimalno 
1000 KM u zavisnosti od zime po mjesecima. Dakle u totalu za 6 mjeseci grijanja platim 1000 
KM, plus minus 10%, što je zaista prihvatljivo. Osim toga praktični su i pouzdani, za 10 godina 
korištenja dva konvektora su prestala raditi što je moguće popraviti, a trošak je zanemariv. 
I da napomenem, početno ulaganje u ovaj sistem (1700 KM) je nekoliko puta manje od bilo kojeg 
drugog sistema tzv. centralnog grijanja, a mjesečni troškovi su manji za 20 do 30% u odnosu 
na ostala goriva (plin, ugalj, toplane). Uskoro završavam još jednu kuću za odmor i definitivno 
ugrađujem ovaj sistem i u novu kuću. Eto toliko o mojim iskustvima sa Nobel Atlantic konvek-
torima koje bih preporučio svakome tko planira kućni budžet koji je dobrano ugrožen stavkom 
grijanje u zimskim mjesecima. Još jednom zahvaljujem Nobel Atlantiku što su mi pružili priliku 
da koristim ovaj sistem grijanja u našoj državi. Sve pohvale i najljepše želje za budućnost.

15.   Samir Spahić iz Zenice, korisnik od 2010 godine: 

Posjedujem 4 konvektora i zagrijavam prostor, odnosno stan od 55 kvadrata i to mi je jedino 
grijanje u stanu. Veoma sam zadovoljan kvalitetom navedenih proizvoda, grijanje mi je dobro, a 
sto se tiče utroška električne energije i cijene grijanja, ista je na zavidnom nivou. U prosjeku po 
sezoni odnosno, od oktobra pa do aprila, troškovi grijanja se kreću oko 500 do 600 KM, što je 
znatno povoljnije u odnosu na centralno gradsko grijanja, ili loženje peći(drvo ili ugalj). 
Sa konvektorima, imam ekstra grijanje, brzo zagrijavanje prostorije, čisto grijanje, ekološki 
prihvatljivo, i rado ga preporučujem drugima. Hvala !!!

16.   Azra Dedić, korisnik od 2011 godine: 

Poštovani, korisnik sam Atlantic konvektora već 5 godina. Odličan je. Lijep izgleda, dobro grije. 
Nema nikakvih ružnih mirisa, niti zvukova, za razliku od nekih drugih marki konvektora.

17.   Jasmin Šarić iz Zenice, korisnik od 2006 godine:

Za konvektore u Zenici, gdje ih i danas koristim, nisam imao od koga da čujem komentar davne 
2006 godine. Nazvao sam kontakt Nobela u Mostaru gdje mi je ljubazno osoblje jako lijepo 
predstavilo svoj program. Nisam se nimalo dvoumio, Odmah sam naručio 4 konvektora. Do 
danas ih koristim, nikada se nisu pokvarili (nadam se da neće ni u narednom periodu, sad kad ih 



pohvali hahaha), a ja i moja porodica smo prezadovoljni. 
Dvoje djece u periodu od 9 godina, je svoje prve zime, gdje su imale prva 5 a druga 6 mjeseci, 
prezimile i nikad nikome nije bilo hladno. Malo je reći da sam zadovoljan, prezadovoljan sam.
Grijem sprat kuće, sa direktnim vanjskim ulazom u dnevni boravak, sa ne tako bajnom toplot-
nom izolacijom, od oko 45 kvadrata, a struje potrošim cca. 200-250 KM (s tim da u ljetnom 
periodu račun za struju iznosi cca 70-80 KM), ako u to ubrojim i sušilicu za veš koja je 2KW koja 
konstantno radi u zimskom periodu zbog male djece, znači da na grijanje potrošim cca 3 KM po 
kvadratu. Džaba!!! Upali kad je zima, ugasi kad je vruće, opravdan slogan, GOSPODSKO GRIJAN-
JE. Svaka čast ... sve najbolje u narednom periodu ... i neka se korisnici ne dvoume .... a preporučio 
sam ih mnogima ... kad ja malo to predstavim kroz matematiku ljudi vide da se isplati ... i kupuju. 

18.  Srećko Vidović iz Banja Luke, korisnik od 2012 godine: 

Poštovani, želio bih prije svega da istaknem vašu profesionalnost, ljubaznost i susretljivost 
prilikom kontakta i saradnje, konkretno gospodinu Sanjinu. 
Za konvektore sam informaciju dobio od svoga oca koji je iste ugradio u kuću, a meni je bilo 
potrebno grijanje za stan. Kako je u Banjoj Luci grijanje u pojedinim dijelovima grada loše, a 
relativno skupo, te sam se vođen iskustvom potrošnje koje mi je otac prenio odlučio za kon-
vektore. Godišnje me centralno grijanje koštalo 850 KM, a opet nije bilo kvalitetno. Odlučio 
sam se na ugradnju tri konvektora (2x1.5 kW i 1x2kW), a s obzirom da je stan površine 50-ak 
kvadrata, uz vašu pomoć i konsultaciju, shvatio sam da će to biti dovoljno. I naravno, nisam se 
pokajao, naprotiv. Već prve godine me cijena konvektora i dodatna potrošnja električne energije 
u odnosu na potrošnju bez grijanja koštala manje nego grijanje putem toplane. Pomislio sam 
da će potrošnja električne energije na grijanje biti veća, ali je to u prosjeku 50-60 KM više nego 
redovna potrošnja u mjesecima kada se ne grijem. Sve u svemu, prezadovoljan sam konvektori-
ma i već nekoliko prijatelja se odlučilo za iste, kada sam im pojasnio kako funkcionišu i koliko 
(ne)troše električne energije. Hvala još jednom na susretljivosti prilikom kontakata i pozdrav od 
zaista zadovoljnog korisnika. 

19.   Arman Berberac iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Poštovani, dozvolite mi da odmah na samom početku se zahvalim vašem osoblju, kao i drugim 
odgovornim osobama za prodaju konvektora ATLANTIC. Uistinu, poznato je da naši prodavači 
nemaju potrebnu ljubaznost i pažnju prema kupcima, ali kod vas i vašeg osoblja sam pronašao 
da je potrebna ljubaznost kao i poštovanje prema kupcima i potencijalnim mušterijama i više 
nego na nivou. Što se tiče koordinacije između vaše firme i osoblja koje je zaduženo za trans-
port kupljene robe u druge gradove me također pozitivno šokirala, da su čak oni sami telefon-
irali i izvinjavali se za kašnjenje od nekoliko sati. Imate svake pohvale od moje malenkosti, kao 
i promovisanje vaše ljubaznosti, uslužnosti pa i vaših artikala koje nudite. Moje ime je Arman 
Berberac, i rodom sam iz Mostara, ali evo već 9 godina živim u Sarajevu. U toku ovih godina 
isprobao sam sljedeće načine grijanja:
1. Plinska peć, koja je više trošila nego nas grijala. Grijanje jedne sobe od 12 m2 mjesečno 
bi nas koštalo 150 KM, pored drugih troškova koje svi mi imamo. Za ne povjerovati! Ovo nas je 
primoralo da razmislimo o drugom načinu grijanja.
2. Podno grijanje na električnu energiju. Ono nam je bilo dobro ali sve dok smo bili na 
tepihu, međutim, ako bismo se ustali i prohodali prostorijom već bi nam bilo hladno, jer ne bi 
zagrijavalo prostoriju, nego samo pod i osobe koje sjede na podu. Račun za utrošenu energiju 
je bio za pohvaliti, ali s druge strane zbog nekvalitetnosti samog proizvoda pod kuće umalo je 
izgorio, jer su se žice bile počele topiti od toplote. Kao i prethodno iskustvo, i ovo nas je pri-
moralo da potražimo nešto bolje i sigurnije za nas i naš dom.



3. Kamin i briketi. Što se tiče samog grijanja, zaista je za svu pohvalu, ali trošak je zaista 
prevelik, kao i trud koji osoba treba da uloži dok radi oko nje, počevši od čišćenja i sl. Pored ve-
likog troška pri kupovini kvalitetnijih briketa, postojala je i jedna opasnost, a to je da naše malo 
dijete se opeče, jer bi se cijel kamin zagrijavao. I ovaj, put kao i prethodna dva slučaja morali smo 
nešto drugo da potražimo.
4. Na kraju, kroz razgovor sa našom radnom kolegicom čija izjava je bila sljedeća: “da sam 
znala pri izgradnji kuće za ATLANTIC konvektore zasigurno bi u svakoj prostoriji njih postavila,a 
ne centralno grijanje! Lijepog su izgleda, ne zauzimaju mnogo prostora, sigurni su u svakom 
pogledu, a i ne štete zdravlju!!! Ja bih ti toplo preporučila konvektore da kupiš!” Mi smo poslušali 
njen savjet i bacili se u potragu konvektora. Na Internetu sam putem web stranice www.knok.ba 
pronašao vašu firmu i odmah naručio sljedeće konvektore:
           a) Atlantic konvektor F117 1500 W, b) Atlantic konvektor S-Serviette 2012 750 W, c) Atlantic 
konvektor Tatou Digital 2000 W.
           Bez imalo pretjerivanja i uveličavanja u svakom pogledu smo zadovoljni spomenutim 
konvektorima, lijepim izgledom, ne zauzimanjem prostora, funkcionalnošću, grijanjem, ne 
isušivanjem zraka, pa i pomoći pri sušenju odjeće što je veoma bitno ovdje u Sarajevu, a naročito 
sa malim ciframa računa za utrošenu električnu energiju! Nakon već par dana preporučio sam 
ih dragom mi prijatelju, koji je nakon dvije sedmice također odlučio da kupi jedan od konvek-
tora, te sam mu ja putem vas naručio. A koliko mogu primijetiti po njegovim komentarima i on 
je zadovoljan. Mi ćemo ove godine sarajevsku zimu dočekati spremni!!! Zaboravih reći da smo 
konvektore kupili u novembru 2012. godine.

20.   Emir Burić iz Zenice, korisnik od 2010 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora od 2010 godine i mogu reci da sam prezadovoljan kvalitetom 
istih. Iako su mnogi govorili da ima jeftinijih konvektora na tržištu ja sam se ipak odlučio za 
Nobel koji je ipak provjerena kvaliteta. Zasad grijem 36 kvadrata i prezadovoljan sam konvek-
torima.
Planiram jedan konvektor staviti i na vikendicu koju sam prilično sredio i smatram da je dosta 
praktičan zbog brzine zagrijavanja prostorije da ne moram svaki put ložiti ako boravim samo 
u jednoj prostoriji. Dobro bi mi došao jedan konvektor :).  S obzirom da sam se prilično istrošio 
obnavljajući je. Čak sam predlagao svojim prijateljima koji imaju vikendice da kupe konvektor. 
Valjda će se odlučiti kada vide kod mene.

21.   Nijaz Kadrić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Poštovani, želim da izrazim svoje zadovoljstvo u korištenju vaših konvektora. Na kupovinu kon-
vektora sam se odlučio po nagovoru svoje supruge koja je željela smanjiti troškove računa za 
grijanje, do tada smo koristili uljane radijatore i smrzavali se, naročito moja zimogriziva supru-
ga, a plaćali i preko 200KM mjesečno za struju.  Kao Bajramski poklon kupio sam ženi 2 Atlantic 
konvektora, a ona je bila sretna kao da sam joj poklonio skupocjeni nakit. Hvala vam što sam 
usrećio i zagrijao svoju ženu i što danas imam topao dom po prihvatljivoj cijeni ......

22.   Tajma Muran iz Mostara:

Poštovani već duži niz godina koristimo vaše proizvode, a sve je počelo kad je na svijet došla 
naša predivna djevojčica. Želeći da joj obezbjedimo udobnu zimu odlučili smo se na vas konvek-
tor i od tad smo prezadovoljni, imamo ih cak 5,  plus Atlantic bojler od 80l u kupatilu. Slijedeće 
što želimo je zidni radijator u kupatilu. Hvala vam!



23.   Jasna Kapetanović iz Sarajeva, korisnik 2008 godine:

Želim se priključiti klubu zadovoljnih kupaca. Naime već 7 godina grijemo 45m2 sa jednim velik-
im konvektorom Atlantic. Oduševljeni smo kako se brzo zagrije prostor, izgledaju lijepo i troše 
vrlo malo električne energije. Ne zauzima prostor, nema nabavke drva ili uglja ili plaćanja velikih 
računa gradskim toplanama, koji dolaze dvanaest mjeseci.  Jednom riječju FANTASTIČNO i 
svima bi ih preporučila! 

24.   Sabaheta Osadcij iz Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Poštovanje, želim da Vam uputim jedno veliko hvala za Vas proizvod, naime konvektore koristim 
već 7 godina odnosno od kada smo napokon uselili u svoj stan. Do tada smo bili podstanari i nar-
avno bilo je razne vrste grijanja od TA peći pa do centralnog gradskog grijanja. Kada smo uselili u 
svoj stan jedina mogućnost je bilo grijanje na struju i tada se odlučujemo za konvektore Atlantic 
Nobel. Prije svega jer zauzimaju jako malo mjesta predivnog modernog dizajna i veoma male 
potrošnje. Stan od 70 kvadrata trenutno zagrijavamo sa četiri konvektora i jako smo zadovoljni 
(prezadovoljni)!!!, ali u planu nam je i da kupimo i za kupatilo. Mjesečna potrošnja je zaista mala 
u odnosu na ostala grijna tijela koja smo koristili. A sve pohvale za uposlenike Vaše firme jer 
zaista profesionalno rade svoj posao!!! 

25.   Suzana Ćerimagić iz Sarajeva, korisnik od 2003 godine: 

Dragi prijatelji, danas sam razgovarala sa kolegicom o načinu grijanja i naravno, po ne znam 
koji put, preporučila vaše proizvode. Njena je želja da se grije dobro, a racionalno, jer sadašnja 
iskustva sa plinom i termo pećima zadaju samo financijske glavobolje. Tako sam i otvorila vašu 
web stranicu kako bih joj mogla pokazati, koje sve vrste konvektora imam u svom stanu, ali i 
drugim kućanstvima gdje sam hvaleći vaš proizvod što direktno što posredno bila kupac. Mislim 
da sam jedan od “veterana” kupaca Atlantic proizvoda, čak od 2003 godine. Konvektori Atlantic 
dobro griju, štede energiju i novac, imaju moderan dizajn, lako se održavaju, ne prljaju prostor i 
lako su prenosivi ukoliko želite da promijenite mjesto za postavljanje. Usluga i servis isto tako 
vrhunski. Srdačan pozdrav iz Sarajeva. 

26.   Željko Aščić iz Bosanskog Broda, korisnik od 2010 godine: 

Nakon problema sa lošim i skupim grijanjem od gradske toplane u Brodu, tamo negdje još 2010 
odlučih da je isključim. Naime, nije samo 1250 KM po sezoni za stan od 64 kvadrata bilo strašno, 
nego i činjenica da stan, gradska toplana nije mogla preko zime ugrijati na više od 20 stepeni.
Guglajući za pravim rješenjem zaključim da su mi solucije ili kupiti dve klime sa inverterom ili 
kupiti tzv. radijatore (konvektore). Kako su početna ulaganja u klime sa inverterom bila ogromna 
počnem da istražujem koju marku konvektora da uzmem. Na tržištu je bilo raznih proizvođača i 
modela, međutim na kraju odlučim da uzmem Atlantic konvektore.
Odem na zvaničnu stranicu distributera Nobel-a iz Mostara i oduševim se funkcionalnošću iste. 
Pomislim hajde da ne zovem telefonom dogovorit ću sve sa emailom i gle čuda, u roku 2 sata i 
par razmijenjenih emailova ekipa iz Nobela mi razjasni nedoumice o potrebnoj snazi i količini te 
naručim 4 konvektora ukupne snage 7 kw (2x2kw i 2x1.5kw). Već sledeći dan mi brzom poštom 
dolaze konvektori, koje uz pomoć aku bušilice i jednostavnog uputstva montiram sam u stanu. 
Nakon što sam dočekao prve hladne dane, oduševim se funkcionalnošću i preciznošću održa-
vanja temperature što je zidni termometar pokazivao kao dokaz. 



Prošlo je 5 godina i prosječno za grejnu sezonu (od novembra do početka aprila) dobijem oko 
550-630 KM računa za električnu energiju utrošenu na grijanje. Temperaturu u stanu, dnevnu, 
preko zime držim 24-25 stepeni, noćnu 20 stepeni. Konvektore smanjim kada nisam kući duže 
od 4 sata. Naravno svjestan sam da bi možda sa boljom izolacijom ovi troškovi išli još dole. 
Moram reći i pohvaliti garantni rok Nobel korporacije za Atlantic konvektore. Naime na jednom 
od konvektora, u drugoj godini korištenja, termostat je počeo nepravilno da radi. Pozovem No-
bel i konsultujem se sa njima, već sutradan su došli po taj konvektor i već drugi dan poslije isti 
vratili popravljen. Ovakva ažurnost me ne bi začudila da ja ne živim na sjeveru BiH u Bosanskom 
Brodu, a Nobel se nalazi u Mostaru.
Da sumiram: 4 konvektora ukupne snage 7kw (870 KM), griju dvosoban stan, solidno izolovan, 
površine 64 kvadrata za 550-630 KM po sezoni na sjeveru BiH.

27.   Mario Vignjević iz Sarajeva, korisnik od 2003 godine:

Poštovani, prvi put sam čuo za Vaše konvektore prije 10-ak godina i od tada sam Vas preza-
dovoljni korisnik. Moji prijatelji i rodbina, također! 
Imam ih ugrađene u više stambenih jedinica, ali ću iznijeti samo jedan interesantan podatak. 
Naime, koristim 10 konvektora snage od 2-2,5KW za grijanje planinske kuće koja se u toku 
zimske sezone izdaje turistima. Obično su to dvije-tri obitelji sa djecom jer je kuća koncipira-
na za tu vrstu gostiju. E, sad dolazi ono najvažnije: Gosti kao gosti; upale sve konvektore do 
maksimuma, otvore prozore i odu na skijanje! Međutim, i pored toga, mjesečna cijena električne 
energije je sasvim prihvatljiva. Usput, ne moram razmišljati kako i gdje ću nabaviti drva, ugalj, 
zemni gas, pelete, …. ili šta još. Nema dimnjačara, nema servisera bojlera, nema inženjera za 
kotlove. Ništa nema! Atlantic konvektori zamjenjuju sve! 

28.   Jasmina Muslić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Poštovani, želim da vam uputim par riječi vezano za konvektore Atlantic koje smo počeli ko-
ristiti. Veoma smo zadovoljni ovim konvektorima, toplinom koju pružaju, praktičnošću, a i time 
da uštedimo više na grijanju nego je to bio slučaj dok smo se grijali na plin ili drva, a to naravno 
svima puno znači, pogotovo u ovakvim vremenima. Sem toga, nema prljanja, sigurnost nam je 
također na prvom mjestu zbog male djece, a i lijepo izgledaju na zidu .... 
Želimo vam puno uspjeha u daljem radu, a mi svakako svima preporučujemo da se griju na 
konvektore Atlantic ... 

29.   Zlatica Bonić iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Na preporuku prijatelja, odlučili smo “probati” Atlantic konvektor, nakon čega smo bili preza-
dovoljni, te kupili još jedan! Sa Atlantic-om se prostorija brže grije i lakše održava temperatura, 
stoga je potrošnja električne energije manja, jer nas je račun za istu uvjerio u to. Osim toga, 
postavka konvektora je vrlo jednostavna i brza, te fizički zauzima malo prostora, nije “upadljiv” i 
izgleda vrlo elegantno. Naše druženje sa Atlantic-om traje već 6 godina, a u skorijoj budućnosti 
planiramo kupiti jedan od modela za kupaonicu, jer sada imamo i malu djevojčicu, te će nam 
svakako biti potreban. 

30.   Katica Stijaković iz Mostara, korisnik od 2003 godine: 

Poštovani, toplotu i ugodnost grijanja Atlantic konvektora osjetila sam, sada već davne, 2003. 
godine u uredima naše škole (gdje radim kao računovođa). Škola ima centralno grijanje, ali od 



njega nemamo neku veliku korist. Uvijek smo morali sjediti obučeni u jakne, a bilo je dosta 
prehlada. 
Ugradnjom konvektora, naši problemi sa grijanjem u uredima, bili su riješeni. Brzo i efikasno 
zagrijavanje prostorija, prirodna cirkulacija bez isušivanja zraka, činilo nam je rad u zimskom 
periodu  ugodnim i pravim rješenjem. Zbog toga sam se odmah odlučila da i u svom stanu, gdje 
sam imali klima uređaj sa inverterom, ugradimo Atlantic konvektor i konačno riješimo pitanje 
grijanja. Naime, kod  klima uređaja problem je što se toplota osjeti samo u gornjim slojevima, 
dok  konvektor cijelu prostoriju grije ravnomjerno, a sve to uz to minimalnu potrošnju električne 
energije. Prije mjesec dana rodila se moja unuka Sara. Istina je da bake najviše vole svoje unuke, 
pa bih i ja  svojoj princezi (Sara = princeza), željela učiniti život u hladnim danima ugodnim. 
Vaš konvektor nove generacije model F 117 je prava stvar za to. Ljubaznost Vašeg osoblja:  5 +. 

31.   Lejla Zukan iz Travnika, korisnica od 2007 godine:

Korisnica sam usluga vašega grijanja od 2007.god. Prezadovoljna sam grijanjem koje je, prije 
svega zdravo, ekološko i najekonomičnije  koje sam koristila. Toplo preporučujem svima koji se 
dvoume oko izbora za zagrijavanje svoga doma ili poslovnih prostorija da naprave pravi izbor 
i odluku usmjere prema Atlanitic konvektorima, barem oni građani koji imaju pravo na izbor, 
obzirom da građani Travnika nemaju takvo pravo. Oni ne smiju koristiti bilo koji izvor toplote 
osim one koju isporučuje UnisEnergetika, obzirom da je odlukom općinskog vijeća ovoga grada 
zabranjeno korištenje svih drugih izvora toplotne energije. No bez obzira na to želim vam svu 
sreću u daljem radu i što više korisnika, jer izbor vaših konvektora nije samo najekonomičniji, on 
je prije svega ulog u zaštitu zdravlja i životne sredine. Sve najbolje!

32.   Adnan Baždar iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Poštovanje, moje iskustvo sa vašim proizvodima je vise nego dobro, manje struje trošim nego 
inače, prostorije su puno toplije. Jednostavnom riječi vaši proizvodi su super i namjeravam ih na 
vikendici ugraditi. 

33.   Adnan Omerović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Želim da podijelim svoje izrazito zadovoljstvo sa Atlantic konvektorima. Konkretno koristim 
jedan Odyssée model i jedan F117 model,  i prezadovoljan sam onim što pružaju, a to je uvijek to-
pao dom uz jako niske troškove električne energije. Dakle, preporučio bih svima koji se dvoume, 
da izaberu Atlantic konvektore jer zadovoljstvo je zagarantovano.  Sve pohvale. 

34.   Ahmed Šunja iz Goražda, korisnik od 2009 godine:

Ja sam prezadovoljan ovim grijanjem, a razlog za to je što je ekonomično, jednostavno za ruko-
vanje, ne stvara veliku turbulenciju u prostoru, tako da nema mikronske prašine u vazduhu koja 
prouzrokuje alergiju. Pored toga meni najjeftinije grijanje za 65m2 stana.

35.   Alisa Lekić iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine: 

Veoma smo zadovoljni radijatorima “tatou” koje smo nabavili od firme “Nobel” - Mostar, kao i 
načinom usluge i servisiranjem.



Radijatore smo nabavili prije 6-7 godina, kada je u Sarajevu nestalo plina. Te zime temperatura 
se spuštala i ispod -15. Iako je, tokom te krize, vladala prava pomama za svim mogućim radija-
torima, grijalicama i drugim aparatima za grijanje, naručene radijatore smo dobili u rekordnom 
roku - unutar 24 sata. To nam je na -15 značilo veoma mnogo. I te zime smo, sticajem okolnosti, 
grijali se na radijatore firme “Nobel”, a ne na plin. Sva sreća, jer smo upravo na ovaj način otkrili 
sve pogodnosti “tatou” radijatora, koji griju prostoriju pružajući efekt sunčeve topline. Suhi zrak 
postao je prošlost, a prostorije su bile zagrijane dubinski.
Od tada, evo godine su prošle, grijemo se samo na ove, jedne te iste radijatore. I iz godine u 
godinu čudili smo kako se ne pokvare, s obzirom da su upaljeni veći dio godine. Tek ove godine 
pokvario se jedan. Od našega poziva firmi “Nobel” do dolaska servisera prošlo je 5-6 sati. Brz i 
efikasan popravak, jeftina zamjena dotrajalog dijela, i radijator je opet bio u funkciji.
Stoga, iskreno, naši komplimenti za kvalitetu proizvoda firme “Nobel”, koje preporučujemo svo-
jim prijateljima. I ne samo za kvalitetu proizvoda, nego i za kvalitetu usluge, brzinu i profesional-
nost - od prvog kontakta i ljudskog dogovora, preko dostave, popravaka itd. Dakle, da se malo 
na kraju poigramo sa imenom firme: Nobelu Nobelova nagrada za kvalitetu i profesionalnost.

36.   Adnan Aldobašić iz Visokog, korisnik od 2009 godine: 

Želim da izrazim moje veliko zadovoljstvo i predivno iskustvo sa grijanjem putem konvektora 
Atlantic i s obzirom na prostor koji grijem, a pogotovo na potrošnju električne energije, moje 
iskustvo je da se ništa drugo ne bi bolje isplatilo, a tako dobro zagrijalo prostor.

37.   Almir Muminović iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Konvektor od 2 kW koristim već 6-tu godinu za zagrijavanje prostora u kojem boravim. Malo 
je reći da sam zadovoljan, jer pored njegove glavne svrhe zagrijavanja, estetski je prihvatljiv i 
prilagodljiv enterijeru kao malo koja alternativa, nečujan a uz to jednostavan za upotrebu. I na 
kraju plaćaš onoliko koliko ti je toplote potrebno.

38.   Amira Špago iz Blagaja, korisnik od 2012 godine: 

Korisnik sam Atlantik grijanja privatno i na poslu. Izuzetno sam zadovoljna njegovom jednostav-
nom upotrebom. Ne zauzima prostor, bešuman, toplotu određujem sama i ne brinem trebam li 
isključiti grijanje. 

39.   Alma Kurjak iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Pošto imamo slabo centralno grijanje, kod kuće Nobel konvektor nam mnogo znači da dogri-
jemo prostor brzo i zadržimo tu temperaturu. Mi smo kupili 6 konvektora u zadnjih 7 godina u 
Nobel-u. Mi imamo Spa Centar u Sarajevu i također koristimo konvektore u sobama za masažu 
jer temperatura mora biti 26 stepeni. To postignemo sa 10 minuta rada konvektora. Tople pre-
poruke za kvalitetu i izdržljivost Nobel konvektora. 

40.   Irsan Sokić iz Breze, korisnik od 2011 godine: 

Kao korisnik Atlantic konvektora mogu da se samo pozitivno izjasnim o tome i da preporučim 
svakome tu opciju zagrijavanja prostora. Ja  trenutno uspješno zagrijavam spavaću sobu u kojoj 
nemam dimnjaka. Konvektor mi je uključen na 3, 24 sata dnevno i prezadovoljan sam njihovim 
učinkom i potrošnjom. 



41.   Adisa Kučuk iz Vogošće, korisnik od 2011 godine:

Na osnovu petogodišnjeg iskustva sa grijanjem Atlantic konvektora i bez imalo lažne skromno-
sti Vi možete biti ponosni na posao kojim se bavite. Mi ne da smo zadovoljni, nego prezadovoljni 
u tolikoj mjeri da sad kad smo kupili novi stan u koji treba da preselimo sljedeće godine smo 
izbacili BAGS grijanje, jer su radijatori jako stari i planiramo ugradnju konvektora. Ovo je inves-
ticija na koju sam ponosna i koju svakodnevno hvalimo, a oni koji su se uvjerili u to kod nas, već 
su zamijenili postojeće grijanje ... ali samo Atlantic.  

42.   Armin Stojadinović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Nakon sto je plin poskupio, moja supruga i ja smo tražili alternativni način zagrijavanja. Prema 
preporuci mnogobrojnih prijatelja, našli smo savršeno rješenje za nas stan - Atlantic električni 
konvektor. Mi smo kupili električni konvektor Atlantic. Jedna riječ koja izražava naše iskustvo sa 
Atlantic električnim konvektorom je ušteda.
Kao prvo, odmah smo primijetili kvalitetu. Uređaj koji provjerava temperaturu i koji regulira 
promjenu od 0.1C je samo početak ovog inovativnog uređaja.  Tokom zime, stalno je konvektor 
upaljen i iako živimo u Austrougarskom stanu, gdje su plafoni 4 metra, konvektor je uistinu 
prilagođen našim potrebama, jer dovodi toplinu brzo i efikasno.  
Garancija uređaja, transfer, odnosno prijevoz isporuke do adrese je na nivou, kao što i treba biti 
u 21 vijeku. Pored svega, što je najvažnije sa Atlanticom, uštedimo tro-duplo nego što smo trošili 
na centralno grijanje, tj, plin. Mora se spomenuti da Atlantic stvara ugodnu i toplu atmosferu u 
našoj sobi jer direktno zagrijava zrak u našoj sobi.  Za razliku od kamina, gdje se treba snabdije-
vati ćumurom i drvima, i gdje se stvara prašina i nered, Atlantic električni konvektor radi sve to, 
to jest radi svoj posao minus prašina, nered i dodatni rad. Jedno dugme riješi sve i naša soba za 
kratko vrijeme od Siberije, postane sunčana Florida! Preporučili smo Atlantic našim prijateljima 
i familiji i vjerujemo da su oni zadovoljni kao mi.  Mi ko mladi bračni par volimo modernu teh-
nologiju i Atlantic je savršena kombinacija efikasnosti i modernizma.  Svaka čast Nobel firmi na 
inovaciji i vjerujemo da ostali kupci su također zadovoljni, kao što smo mi.

43.   Amela Džajić iz Mostara, korisnik od 2008 godine:

Konvektor linije Tatou imamo i koristimo već niz godina i svake godine, iznova, kada počinje 
grijanje, kažemo da smo kupili pravu stvar!! 

44.   Zoran Jokić iz Banja Luke, korisnik od  2010 godine:

Poštovani, koristim Vaše konvektore šestu sezonu od 2,5; 1,5 i 1 KW. Kuća je montažna tako da 
ovi radijatori vrlo brzo zagriju prostorije. Potrošnja mjesečne struje je u visini cijene jednog me-
tra drva. Živim u Banja Luci i ako mi bude trebalo opet ću kupovati Vaš proizvod. Pozdrav iz BL.

45.   Amir Jaliman iz Zenice, korisnik od 2009 godine: 

Izuzetno sam zadovoljan radijatorom. Vrlo je racionalan, ima malu potrošnju struje, ekonomičan. 
Zbir tih.



46.   Jasmin Bijedić, Autocentar BH – iz Sarajeva, korisnici od 2012 godine:

Grijanje je odlično, ušteda struje ogromna. Pouzdan, kvalitetan. 

47.   Avdija Šubara iz Jablanice, korisnik od 2011 godine:

Moja iskustva sa Atlantic grijanjem, na osnovu višegodišnjeg korištenja tri konvektora: 
1. Odyssee 2 KW:  precizan termostat, grijač bučan kada se pali i gasi, toliko da me probudi. Kada 
je sobna temperatura približna namještenoj na termostatu, tada su paljenja/gašenja očekivano 
učestalija i buka kontinualnija. 
2. Odyssee 1,0 KW: precizan termostat, grijač je nečujan.
3. F 117 – stariji model: grijač nečujan, termostat daleko od preciznosti onih koji su ugrađeni na 
Odyssee. Brojčane oznake na točkiću termometra, i pored onoga što piše na uputstvu, ne odgo-
varaju temperaturi prostorije. 
Generalno: Atlantic kovektori su konkurentnI u odnosu na druge oblike grijanja. Cijene uređaja 
su prihvatljive. Ambijent grijane prostorije ugodan (ne isušuje zrak). Servis: provjereno učinkov-
it, brz i profesionalan. Brzo zagriju prostor. Preporučljivi su. ... 

48.   Nihad Babić iz Jablanice, korisnik od 2008 godine:

Konvektore atlantic nobel imam već 7 godina. Prvi put sam uzeo jedan za dnevnog boravka da 
oprobam tu novu tehniku grijanja koju koristi atlantic nobel. Veoma mi se svidio jer zagrije pros-
tor za kratko vrijeme, a i ne troši toliko struje koliko su drugi govorili. Sad trenutno posjedujem 
tri konvektora atlantic nobel (dva su mi u kući i to jedan u dnevnom boravku a drugi u trpezariji, 
a treći se nalazi u poslovnom prostoru u prizemlju kuće. Uvijek se postavljaju ista pitanja da 
li troši puno. Moje iskustvo je to da sam sa konvektorima prezadovoljan inače ne bih ih držao 
tolike godine. 

49.   Amela Džambegović iz Goražda, korisnik od 2008 godine:

Poštovani, već 7 godina koristim atlantic konvektore za zagrijavanje cijelog sprata porodične 
kuće i veoma sam zadovoljna, ne samo sa grijanjem već i sa dizajnom i rentabilnošću istih. 

50.   Avdo Uzunović iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Poštovani, radim kao električar već 30 godina u Sarajevu, a već 6 godina postavljam vaše 
Atlantic radijatore. Neke ja naručim i kupim, a neke moje mušterije već imaju nabavljene. Svi oni 
imaju sve pohvale u smislu da je potrošnja el. energije znatno manja od očekivane. Interesantan 
je slučaj u jednom stanu od 64m2 gdje su vlasnici stana imali el. kotao od 12 kW, a ja sam njima 
postavio 3 Atlantik radijatora od 2 kW i 1 od 1,5 kW (za kupatilo). Obzirom da su zadovoljni grijan-
jem, jer je u stanu toplo, sama računica pokazuje kolika je ušteda el. energije.

51.   Hasan Bijelica iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine: 

Kao korisnik Atlantic grijanja sam PREZADOVOLJAN i upravo treba da kupim još jedan konvek-
tor samo čekam najpovoljniju priliku. 



52.   Benjamin Spahović iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Imam Vaše dvije peći i prezadovoljan sam kao i moji roditelji koji su također korisnici istih. Malo 
troše, ne prljaju tekstil i zid i dobro griju. I one su mi jedini izvor grijanja u kući i sasvim dovoljan. 

53.    Mirko Bilanović iz Bijeljine, korisnik od 2008 godine:

Neću puno odugovlačiti ni dužiti, jednostavno i u životu sam takav tačan i ekspeditivan. Da je to 
tačno potvrđuje i činjenica da koristim VAŠE KONVEKRTORE više od 7 godina (među prvim u Bi-
jeljini). Zovem se Bilanović Mirko i iz Bijeljine sam, PREZADOVOLJAN sam sa VAŠIM proizvod-
ima i bez imalo sumnje i sa velikim ponosom ih svima preporučujem, a ne mali broj mi se i dan 
danas zahvaljuje. Da ne govorim o tačnosti dostave, to je priča za sebe ... Samo tako nastavite 
ljudi SVAKA VAM ČAST.

54.   Bogdan Srdić iz Bratunca, korisnik od 2012 godine: 

Vlasnik sam jednog konvektora i moja su iskustva više nego pozitivna. Zadovoljan sam sa efek-
tom koji postiže konvektor, prilično brzo ugrije određeni prostor, a i potrošnja el.energije nije 
visoka. Znači sve u svemu, sve riječi hvale, prezadovoljan sam. 

55.   Branko i Helena Milojević iz Banja Luke, korisnici od 2012 godine: 

Sav moj interes za neki proizvod završava nakon kupovine. Ali, evo, ovaj put ću napisati par 
redova jer sam sve u svemu zbilja zadovoljan odnosom uloženog i dobivenog.
Prije svega, istakao bih da smo supruga i ja upit poslali putem Interneta, dosta šturo i stidljivo. 
Nismo bili sigurni o čemu je riječ. Naš prostor smo godinama grijali na šporet, a neko vrijeme i 
pomoću termoakumulacione peći. Oko drva ima posla, a nisu više ni isplativa toliko i šporet se 
nalazi u jednoj prostoriji samo. TA dobro grije, ali isto je postavljena u jednoj prostoriji samo, tu 
je toplo, cijeli stan ne može zagrijati, a i teška je, džabe točkići, nije je lako pomjerati. Trošila je 
sama od 100 do 200 maraka mjesečno.
Odgovor smo dobili možda već isto večer. Ne sjećam se više kako se zvala osoba koja se pred-
stavila, s njom smo se kasnije oko svega i dogovorili. Profesionalnost od samog početka.
Nenametljivo, bez suvišnih informacija, sa jasnim odgovorom na svako pitanje koje smo 
postavili. To mnogo znači. Ulijeva povjerenje, što nije lako jer ti ne vidiš ko se nalazi s druge 
strane, a o firmi samoj znaš samo ono što preko Interneta pročitaš. Mislim da smo već nakon te 
prve poruke donijeli odluku da ako kupujemo - kupimo preko Nobela Atlantic.
Kad je došlo vrijeme, naručili smo radijatore. Rekli su da bi trebali stići u roku od 48 sati, a stigli 
su već sutra. Kupili smo 2 Odyssee radijatora po 1,5 kw i jedan od 2 kw za dječju sobu koja je malo 
veća. I kupili smo onaj lijepi Nicobar sa prečkom za peškir. Pomislio bi čovjek da će potrošnja 
struje biti velika, to je i nas malo brinulo. 
Sada četvrtu zimu dočekujemo s njima. Potrošnju struje smo pažljivo kontrolisali. Naime, mi 
živimo u kući na prvoj etaži, a brat u prizemlju sa svojom porodicom. Kod nas je glavni sat, kod 
njega kontrolni, pa lako obračunamo koliko svaki troši. Ljetna potrošnja nam je manje-više ista 
stalno. Isti je prostor, isti broj članova. Brat nije kupio Atlantic, grijao se na drva.
Radijatore smo uključili u septembru i nismo ih više isključivali. Termostat smo podesili na 23 
stepena i oni se pale samo kad temperatura padne ispod toga. Bitna stavka u tome svemu je ta 
da smo stavili i demit fasadu i promijenili stolariju na cijeloj kući. Znači izolacija je odlična. 
U septembru i novembru bratova i moja potrošnja struje je bila skoro jednaka. Štaviše, on je u 



novembru potrošio malo više nego mi. Znači, radijatori se nisu skoro ni palili. Decembar nas je 
samo grijanje izašlo 40 maraka. Januar i februar otprilike po 80. I mart negdje oko 50. U aprilu se 
opet izjednačila potrošnja.
Zagrijan nam je cijeli stan, svaka prostorija, čak i kupatilo. Prije svega ovoga razmišljao sam o 
ugradnji centralnog grijanja. Već smo planirali gdje bi zidali novi dimnjak, računali koliko košta 
peć, koliko cijevi i montaža, koliko košta ugalj, koliko drva ide godišnje. Drago mi je što nismo 
sproveli taj plan u djelo.
Ovi radijatori su nas izašli oko 800 maraka. Postavili smo ih sami, svaki ima lagani nosač koji se 
pričvrsti za zid sa 4 šarafa i to je to. Nečujni su potpuno. Po noći samo kad se sve stiša možeš 
čuti mali klik kad se upale grijači. Tanki su, ne smetaju, kabel im staviš u kanalicu do utičnice i 
gotovo.
Nadam se da će ovo pročitati neko ko je u istoj nedoumici u kojoj smo mi bili. Želio sam da 
napišem ovo jer sam stvarno zadovoljan. I firma i proizvod imaju naše preporuke. Lijep pozdrav.

56.   Dalibor Kojić iz Modriče, korisnik od 2012 godine:

Sve pohvale, konvektori su zaista jedna isplativa investicija, odlično grijanje uz veoma jednos-
tavnu montažu, i što je najvažnije uz veoma prihvatljiv utrošak električne energije ...

57.   Ćale Marić iz Mostara, korisnik od 2012 godine:

Do sada sam koristio razne uređaje za grijanje na električnu energiju, kao što su kvarcna peć, 
uljni radijator, i druge vrste grijalica, i nijedna nije ni blizu Vašem proizvodu, kako po kvaliteti gri-
janja tako i potrošnji električne energije. Ja koristim Atlantik od 1500w u dječjoj sobi i pokazao 
se kao pravo rješenje, moram napomenuti da je kuća novije gradnje u kojoj su ispoštovane sve 
hidro i  termo norme tako da nemam skoro nikakvih gubitaka toplote. Glavni problem je cijena 
električne energije, koja je preskupa za naš standard života. Želim Vam puno uspjeha u daljem 
radu! 

58.   Bojan Miletić iz Zvornika, korisnik od 2012 godine:

Poštovani, želim da podijelim svoja pozitivna iskustva u vezi vaših proizvoda tj. konvektora 
Atlantic koje sam kupio preko vaše firme. Naime, ja živim u Zvorniku gdje je grijanje na struju 
još uvijek najjeftiniji vid grijanja zbog očiglednih problema koje ovaj grad ima sa snabdijevanjem 
gasom. Da bismo izbjegli probleme da i pored redovnog plaćanja grijanja budemo bez istog ja 
i supruga smo istraživali i pronašli da je vaše rješenje najisplativije i najsigurnije. Tako da smo 
prije četiri godine, naručili konvektore koji nas i dalje služe i imamo super iskustvo sa njima. 
Još da spomenem činjenicu da smo konvektore dobili stvarno brzo bukvalno u roku manjem od 
24 sata od narudžbe što je za današnje vrijeme i način poslovanja veoma pozitivno.
Dobili smo tada i neki popust na gotovinsko plaćanje tako da smo od starta bili zadovoljni. 
Moramo se pohvaliti i činjenicom da smo račune za struju smanjili za nekih 30 km mjesečno tako 
da  je i to uticalo na izbor vaših proizvoda. 

59.   Munevera Arnautović iz Travnika, korisnik od 2005 godine: 

Korisnica sam Atlantic konvektora od 2005. godine kada sam kupila prvi konvektor nakon što 
sam se u kolegičinom stanu uvjerila da odlično griju, a da je potrošnja električne energije puno 
manja nego kod običnih električnih grijalica. Već sam imala uvedeno centralno grijanje u kući pa 
sam konvektor postavila da grije poslovni prostor u kome svakodnevno radim. Rezultati su bili 



više nego odlični pa sam odlučila da kupim još tri konvektora i postavim ih da griju sprat kuće 
u kojoj živim. Namjeravala sam ih uključivati samo kada je u kući “svježe” tj. kad nije potrebno 
uključivati centralno grijanje nego malo umlačiti temperaturu, ali nakon što sam vidjela kako 
efektno griju, a istovremeno su veoma ekonomični potpuno sam prestala koristiti centralno 
grijanje na spratu kuće. Mogu mirne duše svakome preporučiti Atlantic konvektore. Ljudi su 
skeptični na grijanje putem električne energije, ali to je samo zbog toga jer nisu imali priliku da 
se griju Atlantic konvektorima.

60.   Sena Varešanović iz Sarajeva, korisnik od 2006 godine:

Kao korisnik Atlantic grijanja želim podijeliti svoja višegodišnja iskustva kao korisnika koja su 
više nego pozitivna. Grijanje Atlantic sam preporučila mnogim poznanicima i prijateljima. Slijedi 
mi opremanje novog stambenog prostora u potkrovlju gdje sam planirala grijanje Atlantic 
radijatorima. 

61.   Čedo Dačević iz Čajniča, korisnik od 2012 godine:

Činjenica da sam korisnik Atlantik uređaja za grijanje koji su raspoređeni u stanu, stomatološkoj 
ordinaciji i apoteci. Sva tri uređaja do sada funkcionišu DOBRO i ja sam zadovoljan kao i moj sin 
koji ga koristi u stanu u I.Sarajevu. Nemam primjedbi! 

62.   Bojan Kokotović sa Pala, korisnik od 2012 godine: 

Kupio sam konvektor od 2kW i prezadovoljan sam. Jako brzo ugrije sobu, a potrošnja je smiješ-
na.  Svaka čast imate moje pozitivne impresije. Sa moje strane preporuka svima, jako dobra 
investicija. 

63.   Snežana Deljkić iz Doboja, korisnik od 2011 godine:

Naše iskustvo kao korisnici grijanja sa radijatorima Atlantic, se može opisati jednom riječju: 
“PREZADOVOLJNI”.  TOPLO PREPORUČUJEMO SVIMA. 

64.   Samra Softić iz Zenice, korisnik od 2009 godine:

Ja kao korisnik “nobel grijanja” sam prezadovoljna. Gdje god da sam samo riječi hvale koris-
tim za vas. Lažno je reći, ali najmanje sam deset ljudi (porodica) “prebacila” na nobel grijanje. 
Također su i oni prezadovoljni. 

65.   Damir Avdispahić iz Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Kao dugogodišnji korisnik Atlantic konvektora veoma sam zadovoljan Vašim grijanjem. Kon-
vektore koristim  u dva jednosobna stana (koja su pod zakupom) i tro-spratnoj porodičnoj  kući. 
Prezadovoljan sam računima električne energije, jer imam uštedu od minimalno 40% od kad 
sam prestao da se grijem na TEA peć. Atlantic konvektore sam preporučio svim svojim prijatel-
jima i svi su zadovoljni ishodom rezultata. Svim građanima BiH koji se griju na struju preporučio 
bih Atlantic konvektore zbog kvaliteta, izgleda i uštede novca. 



66.   Almina Mašin iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Zaista samo riječi hvale imam. Kupili smo konvektore na preporuku i nismo se pokajali. Super 
griju, ne smetaju, nečujni, a potroše struje manje nego plina što bismo potrošili da se grijemo na 
plin.

67.   Darko Kuzmanski iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine:

Želim da podijelim moje lijepo iskustvo sa radijatorima koje sam kupio u firmi NOBEL. Radijato-
ri su veoma efikasni i troše malo električne energije. Firma Nobel je veoma brza i tačna prilikom 
isporuke proizvoda. Moja sljedeća investicija je kupovina radijatora (ljestve) za kupatilo. 

68.   Senad Gagula iz Sarajeva, korisnik iz 2008 godine:

Zahvalan sam sa vašim konvektorima i grijem dva sprata i nikad nisam imao problema sa njima, 
još ni jednom, a grijem se već 7 god. 

69.   Milica Đudurović iz Laktaša, korisnik od 2006 godine:

Zadovoljna sam sa Atlantic radijatorima, a pogotovo sa manjim utroškom električne energije u 
odnosu na ostale. Preporučujem svima Atlantic grijanje.

70.   Aleksandar Babić iz Banja Luke, korisnik od 2010 godine:

Dragi prijatelji, u današnja vremena kada smo sa raznih strana zatrpani svakakvim reklamama i 
bajkama o kvalitetu, vi ste jedni od rijetkih koji ste uspjeli opravdati svoj marketing.
Naime, od prije nekoliko godina ponosni sam korisnik ATLANTIC grijanja i mogu iskazati za-
dovoljstvo, upotrebom Vaših sjajnih radijatora ... koji zaslužuju sve pohvale.
Odlično griju, ne isušuju vazduh, ne troše mnogo struje, ekološki perfektni, odličnog dizajna koji 
se uklapa u svaki ambijent . Koristim svaku priliku da Vas pohvalim kod svojih prijatelja i kolega 
i imate moju svaku preporuku. Srdačno Vas pozdravljam i želim svako dobro! Dr. ALEKSANDAR 
BABIĆ, BANJA LUKA. NOBEL - TOPLOTA KOJA STAN PRETVARA U DOM.

71.   Mirza Alispahić iz Zenice, korisnik od 2009 godine: 

Korisnik sam Vaši usluga od 2009g, jako smo zadovoljni sa grijanjem, a i potrošnjom električne 
energije. Svojim prijateljima toplo preporučujem pa su neki prešli na ovakav način grijanja. Ja bi 
svima preporučila ovaj vid zagrijavanja prostorija. 

72.   Sead Branković iz Mostara, korisnik od 2008 godine:

Posjedujem vaš konvektor Atlantic i mogu reći da već skoro 8 godina radi besprijekorno. Grijan-
jem sam jako zadovoljan, uređaj je predivno dizajniran i uklapa se u kućni enterijer. Do sada sam 
svakom svom prijatelju, a imam ih jako mnogo, preporučio da u Nobelu nabave originalni uređaj i 
da se ne brinu. Mnogi su me do sada poslušali.  

73.   Dajana Džajić iz Banja Luke, korisnik od 2009 godine:

Iskustvo je odlično, koristim radijatore već 4 godine. Pokazali su se odlični.



74.   Smilja Pogarčić iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine: 

Vrlo sam zadovoljna i svojim poznanicima preporučujem sistem grijanja koji imam. Pogotovo u 
Banjoj Luci problem grijanja je izražen i ljudi često prelaze sa centralnog grijanja na druge vrste. 

75.   Ibrahim Ahmedbašić iz Tuzle, korisnik od 2009 godine:

Prvo da Vas pozdravim i kažem u samom startu priče da su Vaši konvektori u zimskom periodu 
olakšali moje funkcionisanje zimi 100%, jer imam vremena za puno više stvari da obavim nego 
što sam to imao prilikom loženja na (drva, ugalj).
Naravno, tu prije svega mislim na loženje, ustajanje ujutro da se peć očisti, prašina u kotlovnici 
itd. što Vam je sigurno već poznato. Što se tiče konvektora ja sam prezadovoljan koristim ih od 
2009.godine. Kada sam ih uzimao posavjetovao sam se sa Vašim ljubaznim osobljem i sve mi 
je stiglo brzom poštom kako smo dogovorili na vrijeme. Uz minimalno ulaganje od 967,00 KM 
dobio sam maksimalno iskorištenu toplotnu energiju. Uopće se ne trudim da štedim i opet sam 
zadovoljan sa potrošnjom koja sa ostalim potrošačima u recimo grejnoj sezoni koja traje uvijek 
više od 6 mjeseci u prosjeku trošim manje sredstava nego kada sam se grijao na čvrsto gorivo, 
jer je toplotna energija dosta racionalnije iskorištena. Imam stambeni objekt, kuću jedan sprat 
od oko 80m2 i trošim u prosjeku oko 200,00 KM sa ostalim potrošačima električne energije. 
Za 4 (četiri) godine korištenja nisam imao nikakvih problema što se tiče samih konvektora ja 
sam prezadovoljan i uvijek ih preporučujem kada je tema grijanje u pitanju. Uglavnom želim 
Vam sve najbolje u daljnjem radu i nadam se da ćete zadržati kvalitetu proizvoda kao i dosada, 
jer planiram uzeti jedan manji bojler i radijator za kupatilo. Odlična prodajna ekipa sa odličnim 
proizvodima. 

76.   Branislav Grković iz Banja Luke, korisnik od 2010 godine:

Kao korisnik Atlantikovih konvektora, već šestu godinu, mogu da kažem da sam prezadovoljan 
u smislu grijanja, to jest, potrebe za toplotom. Živimo u Banja Luci, naselje Sterčevica koja gen-
eralno zbog problema gradske toplane ima loše grijanje, te smo se odlučili da način zagrijavanja 
stana riješimo sa konvektorima. Sto se tiče financijskog momenta, koji je jako bitan, šta plaćate, 
a dobijate, prosječna potrošnja struje na grijanje stana od 64m2 je do 500 KM, što je u odnosu 
na toplanu ušteda od 50% na njihove račune, a bitan momenat da sami određujemo kad i koliko 
je potreba za grijanjem. Zadovoljan korisnik!

77.   Bojan Šobić iz Sokoca, korisnik od 2012 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora i imam sve pohvale što se tiče Atlantic grejnih tijela. Odlikuju 
se niskom potrošnjom električne energije i mislim da su najpovoljniji što se tiče grejnih tijela na 
električnu energiju, zauzimaju vrlo malo prostora, preporučujem kupovinu ovih grejnih tijela.

78.   Azra Bogdanović iz Sarajeva, korisnik od  2011 godine:

Dvije godine koristim Atlantik grijanje. Prije sam koristila plinsko. Sada nema zagađenja zraka, 
jeftinije je, a stan je topliji. 

79.   Nihada Hadžić iz Sarajeva, korisnik od 2007 godine:

Veeeliki pozdrav iz snježnog Sarajeva :). Već odavno želim da napišem par riječi o Vašim proiz-
vodima. Naime, konvektore smo kupili još 2007. godine, 2 uređaja. Do tada smo koristili plin tj. 



zagrijavali smo se na plinsku peć. Računi koje smo dobivali su bili poprilično visoki uzevši u obzir 
da se zagrijavala jedna malo veća prostorija. U zimskom periodu je račun za grijanje bio  oko 180 
KM mjesečno (znaci samo plin). Čuli smo od poznanika da je kupio Vaše konvektore i da je i vise 
nego zadovoljan. Za početak smo kupili 2, čisto da vidimo kako griju, potrošnju i sl. Račun za 
struju nije bio mnogo veći, zrak je bio čišći i nije bio “suh”. Pošto imamo malo dijete vječito smo 
bili u potrazi za dobrim ovlaživačem zraka međutim, sa konvektorima to zaista nije potrebno. 
Ono što nam je isto bitno je brzina zagrijavanja koje je expresno :). Uskoro smo kupili još par 
konvektora, tako da stan od 60 kvadrata već par godina tako zagrijavamo. Račun za struju u 
zimskom periodu, za sve uređaje u domaćinstvu, sada iznosi 160-180 KM. Trudimo se da svaki 
put pohvalimo Vaše uređaje i uslugu i da damo preporuke za brze i ekonomičnije zagrijavanje. 

80.   Adnan Dervišević iz Bihaća, korisnik od 2008 godine:

Već dosta godina sam korisnik Atlantic grijanja. Imam tri peći i više sam nego zadovoljan. 
Svojim dizajnom uklapa se u svaki prostor, lako se postavlja, ne troši puno električne energije. 
Prije sam se grijao na plin, računi su dolazili “boli glava” kad pročitaš cifru, a ugrijao se nisam. Sa 
Atlantic grijanjem sam uštedio na računima, uživam u toplini i toplo bi preporučio svima koji se 
griju na plin da probaju sa atlantic grijanjem. Ušteda je zagarantovana. 

81.   Blaž Marojević Glibo iz Mostara, korisnik od 2000 godine: 

Korisnici smo vaših konvektora od 2000 god. u obiteljskoj kući sa dva stana i u stambenoj 
zgradi u stanu. Izuzetno smo zadovoljni sa vašim proizvodima sa aspekta jednostavne ugrad-
nje, solidne potrošnje, lijepog dizajna i energetske učinkovitosti. Zadovoljni smo također i sa 
servisnim uslugama koje smo samo jednom koristili. Iz navedenih razloga često vaše proizvode 
preporučujemo našim prijateljima i rodbini, te su znatan dio njih na našu preporuku nabavili 
vaše proizvode.    

82.   Haris Ahmeović iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Pozdrav, samo mogu sve najbolje da kažem jer stvarno imate najbolji uređaj i dosta mojih 
mušterija koje dođu u moj frizerski salon i vide na šta se grijem ne mogu da vjeruju koliko je 
dobar uređaj atlantic i da se dobro zagrijava prostor. Sve najbolje.

83.   Ivan Dimovski iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine: 

Korisnik Atlantic grijanja već par godina i ovim putem želim da izrazim veliko zadovoljstvo pri 
upotrebi istog. Namjera je da se kupi još nešto iz Vaše ponude jer se zaista pokazalo i efikasno i 
učinkovito a naravno nije zanemariva ni ušteda pritom. 

84.   Mersiha Camović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Konvektore koristimo od 2012 godine i jako smo zadovoljni. I bili smo pozitivno iznenađeni kada 
nam je stigao račun za struju. Preporučujem i hvalim gdje god stignem, pogotovo ovih dana. 
Očekujte da će vas već neko nazvati. 

85.   Belma Đozo iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine: 

Imam vaše konvektore i prezadovoljna sam njima. Naime, prije ugradnje konvektora računi za 
grijanje su mi bili 40% veći u odnosu na sadašnje. Živim u dvosobnom stanu sa visokim stropo-



vima i ukupno imam 5 konvektora zajedno sa kupaoničkim, različitih jačina ovisno o kvadraturi 
prostorije. Konvektori veoma brzo ugriju prostor, po meni ne troše previše energije, jer ih ja 
ne gasim dok traje grejna sezona. Podesim termostat na temperature koja mi je potrebna i do 
proljeća su upaljeni. Obzirom da imam astmu tvrdim odgovorno da ne isušuju zrak. Imaju lijep 
dizajn, vrlo su mobilni što se tiče instalacije, nisu teški i lako se održavaju. Uz sve to vaša firma 
ima vrlo ljubazno i uslužno osoblje. 

86.   Dževad Nuhanović iz Živinica, korisnik od 2012 godine:  

Već nekoliko godina koristim Vaše konvektore za zagrijavanje cijele kuće. Imam ih 6 i izuzetno 
sam zadovoljan njihovom kvalitetom grijanja kao i potrošnjom. Kuća je 2-etažna cca 160 m2 i 
prosječni izdaci za el. energiju kreću se od 50 do 150 KM mjesečno (samo za grijanje ovisno o 
vanjskoj temperaturi). Vaše sam proizvode preporučio prijateljima i njih nekoliko je kupilo iste. 
Surađivati ćemo i u buduće.

87.   Edin Muftić iz Breze, korisnik od 2012 godine:

Moje iskustvo sa Atlantic grijanjem je više nego odlično. Računi električne energije za jednu gre-
jnu sezonu su manji ili jednaki sa količinom novca koji dam za nabavku ogrijeva za istu sezonu, a 
nemam obavezu unošenja ogreva u stan i iznošenja otpada vani, što u zimskim uslovima može 
biti i dosadno. Zagrijanost prostorija je odlična uz mogućnost regulisanja temperature. Od svih 
električnih aparata za grijanje koje  sam do sada koristio najbolje iskustvo imama sa Atlantic 
radijatorima. 

88.   Denis Bečić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Atlantic grijanje koristim od 2012. god. I jako sam zadovoljan sa potrošnjom električne energije. 
Konvektori griju dvije sobe po 25m2. Naša mjesečna potrošnja električne energije u hladnim 
danima ne prelazi 50 KM i mi smo jako zadovoljni, svaki drugi način grijanja bio bi skuplji. 

89.   Dragan Čeliković iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine:

Šta da vam kažem za Atlantik grijanje, elegantno rješenje, pouzdano u radu, a iznad svega 
ekonomično. Još nisam čuo da se neko pokajao za ovu kupovinu. Sve drugo reći bi bilo suvišno.

90.   Fadil Salibašić iz Sarajeva , korisnik od 2012 godine:

Koristim dva Atlantic konvektora od 2000W, dva od 1500W i jedan od 1000W grijući 100m2 
prostora (pet prostorija). Mjesečna potrošnja je bila 200 do 220 KM. Obzirom da sam u pre-
thodnim sezonama grijao se na čvrsto gorivo (drva), ložeći samo u jednoj prostoriji trošio sam 
isto novčanih sredstava, ali sada imam jednaku toplotu u svim prostorijama. 

91.   Edin Čambić iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Kao korisnik grijanja na Vaše Atlantic konvektore, izražavam zadovoljstvo jer sam u potpunosti 
zadovoljan ovim načinom grijanja. Konvektori Atlantic su jako štedljivi, malo troše struje, a puno 
daju toplote. U prostorijama ne zauzimaju veliki prostor, a svojim izgledom uljepšavaju prostori-
ju. Do sada sa Atlantic konvektorima nisam imao problema, nisu se kvarili i jako sam zadovoljan, 
te bi ih preporučio i ostalim korisnicima ovakvog grijanja. Zadovoljni kupac, Edin.



92.   Enver Cero iz Hadžića, korisnik od 2012 godine:

Izuzeto sam zadovoljan sa Vašim proizvodom. Opravdao je sva moja očekivanja i zadovoljio je 
moje potrebe za grijanjem. Proizvod sam toplo preporučio i prijateljima, koji su se uvjerili u moje 
navode. 

93.   Edib Bijelić iz Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Iskustvo korištenja vašeg proizvoda je odlično. Ja i moja porodica nismo nikad imali niti jedan 
problem sa atlantic grijanjem. U našoj kući koristimo dva atlantic grijača i prezadovoljni smo. 

94.   Miran Čerkić iz Mostara, korisnik od 2007 godine:

Konvektore Atlantic koristim već dugi niz godina, i sve što mogu reći su riječi hvale. Sa konvek-
torima sam dobio kvalitetu grijanja kao kod klasičnog centralnog grijanja, međutim sa dosta 
manjim inicijalnim troškovima. Potrošnja električne energije je zadovoljavajuća, te uzevši u 
obzir sve prednosti ovakvog načina grijanja, smatram da Atlantic konvektori pružaju najbolji 
odnos uloženo/dobiveno. Privlačan dizajn, jednostavnost ugradnje i kontrola grijanja su samo 
neke od karakteristika sa kojima sam jako zadovoljan. 
Ovdje također moram pohvaliti ljubazno osoblje firme Nobel u Mostaru koji su uvijek spremni 
pružiti savjet i preporuku. Nadam se da će moje mišljenje pomoći onima koji se dvoume oko 
načina grijanja svog životnog prostora. 

95.   Elvedin Fehrić iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Nije baš da su štedljivi kao što marketinška kampanja kaže, ali nije ni da troše mnogo el.energi-
je. Treba malo vremena za pravilno korištenje istih i tek onda se vidi pravi učinak. Sve u svemu 
prezadovoljan i grijanjem i potrošnjom ...

96.   Enes Vranac iz Sarajeva korisnik od 2010 godine: 

Poštovana gospodo, moje iskustvo u korištenju električnih grejnih tijela je zaista pozitivno. 
Bez želje da usiljeno šaljem hvalospjeve, smatram da je proizvod po dizajnu i funkcionalnosti, 
daleko ispred konkurencije. To osnovano tvrdim jer pored 4 Atlantic proizvoda posjedujem i 
2 Vaillantova. Što se tiče ekonomičnosti ova grejna tijela, istinska su blagodat. U mom slučaju 
to potvrđujem činjenicom da već 6 godina (iako imam kompletan sistem centralnog grijanja na 
plin, a pored njega i 24 kw električni bojler- kao alternativu) uopšte ne koristim ove sisteme i 6 
godina nemam niti jedan m3 utroška plina. Moje opažanje za ono što je bitno, bilo bi da je jako 
važno koliko pravilno se postavljaju ova grejna tijela kao i odabir lokacije u prostoriji. Naime, nije 
dobro ako je grejno tijelo iza ormara ili komode, iz čijeg pravca u prostoriji prirodno dotiče zrak. 
Također za veću prostoriju su, čini mi se, isplatnija jača grejna tijela koja se automatski pale i 
gase, koja za razliku od slabijih moraju neprestano raditi kako bi postigli zadatu temperaturu. 
Za male prostorije bolja su grejna tijela slabije jačine koja stavljamo na maximum kako se ne bi 
gasili. 

97.   Enis Ladanović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Koristim Atlantic konvektor i imam samo rijeci hvale. Jednostavna montaža, jednostavno ruko-
vanje, nečujan, grije a ne troši mnogo (što je najbitnije). 



98.   Belma Ibišević iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine: 

Naporan radni dan, gradska vreva i hladno, snježno predvečerje ...brr, brr... nakon toga najbolje 
što Vam se može dogoditi jeste ulazak u toplu sobu, ugodan obiteljski razgovor uz mirisni čaj sa 
cimetom - za to se pobrine naš Nobel !
Ne bih voljela da ovo zvuči kao našminkana rečenica, nego kao iskreni osjećaj. Mene i moju 
obitelj prati već od 2009. godine. Grijanje konvektorima je zaista prihvatljiv, ugodan i jeftin 
način. Svakako za preporučiti svima.
No, moj motiv da napišem ovu poruku j je pomalo neuobičajen, ali vjerujte da se može desiti 
svima. Prilikom seljenja iz grada u grad, u cijeloj zbrci i trci ostali smo bez jako, jako važnog 
dijela jednog od konvektora - nosača :-) Možda ćete se nasmijati, ali ne biste vjerovali kako je 
nezgodno naći se u situaciji da ne možete koristiti nešto što vam treba u ovim hladnim danima 
koji dolaze. Ne brinite, ni tada niste u problemu - tu je jako, jako ljubazno osoblje u Mostaru! 
Ne mogu ne spomenuti između ostalih jednu osobu - g. Sanjina. Suočena sa ovim problemom, 
pozvala sam ih i usmeno zatražila pomoć, i već narednog dana nosač je stigao na kućna vrata. 
Zahvaljujući mojoj smetenosti i žurbi, dala sam nedovoljne upute i dobila pogrešan model. 
Obeshrabrena, javljam se ponovo, ovaj putem mailom, preciznim mjerama i slikama. I uskoro se 
desio kraj mojim mukama. Konvektor je postavljen, grije našu sobu .... a iz tako ugodne atmos-
fere i ja pišem ovaj komentar. Nobel nudi divne i kvalitetne proizvode, servis je tu i obezbijeđeni 
svi dijelovi, čak i oni za koje nikada ne biste pomislili da će vam zatrebati za zamjenu :-) Brizi za 
bilo što nema mjesta, a za profesionalnost njihovog osoblja i neizmjernu ljubaznost teško je 
pronaći riječi. 

99.   Emir Deljkić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Kupio sam konvektore Atlantic kao opciju za grijanje u svom domu. Grijem se četvrtu sezonu i 
mogu Vam reći da sam prezadovoljan sa strane grijanja i ekonomske pozicije. Toplo Vas pre-
poručujem svima koji su zainteresovani za ovaj način grijanja. 

100.   Fahrudin Forto iz Goražda, korisnik od 2010 godine:

Korisnik sam Atlantic grijanja, sa kojim sam zadovoljan i preporučio bih ga svima uz pret-
postavku da isti koriste u skladu sa uputama proizvođača!

101.   Emir Velte iz Viteza, korisnik od 2009 godine:

Od nekoliko tipova grijanja s kojima smo pokušali, Atlantic grijanje se pokazalo kao najpovoljnija 
i najisplativija varijanta. Od prednosti ističem malo početno ulaganje prilikom nabave, jed-
nostavna montaža i ugradnja, lijep dizajn i mala potrošnja električne energije. U skoru vrijeme 
planiramo proširenje grijanja za dodatnih 60 m². 

102.   Ernad Musić iz Zenice, korisnik od 2010 godine:

Koristim Atlantic grijanje već 5-6 godina (kupio sam 4 konvektora i zagrijavam prostor od oko 
55 m2) i mogu samo da izrazim riječi zadovoljstva. Zadovoljan sam i potrošnjom električne en-
ergije i kvalitetom zagrijavanja i kvalitetom kovektora. Ranije sam koristio i centralno gradsko 
grijanje i grijanje na ugalj i drva, tako da imam iskustvo i sa drugim vrstama grijanja. Međutim, 
ovo je ubjedljivo najbolji, najpraktičniji, najčišći i najekonomičniji način zagrijavanja. Nakon mog 
iskustva mnogim prijateljima i poznanicima sam preporučio da pređu na Atlantic grijanje, sto su 
mnogi i učinili, na čemu su mi zahvalni. 



103.   Elmir Isaković iz Zenice, korisnik od 2009 godine: 

Konvektore koristim od 2009 godine, a trenutno u stanu imam 3 velika tatoo konvektora po 
2KW koja griju 65m2 bez dodatnog grijanja. Prezadovoljan sam i izgledom i potrošnjom. Savrše-
no se uklapaju i daju moderan izgled prostoriji. Nikad nisam imao nikakvih problema sa konvke-
torima. Mnogo sam uštedio i na grijanju, a i na brizi ima li i hoće li biti grijanja. Hvala Vam velika 
na vašoj ljubaznosti i profesionalnosti. Svakome toplo preporučujem NOBEL i njihove usluge! 

104.   Emina Steiger iz Vogošće, korisnik od 2011 godine:

Poštovani, prezadovoljna sam Atlantic grijanjem. Otkako je u moj dom ušao Atlantic, moji 
ukucani i ja ne znamo šta znači hladnoća. Uživamo i preporučimo svakome. Hvala vam. Emina 
Steiger.

105.   Elvis Bajrambašić iz Zenice, korisnik od 2009 godine:

Grijanje konvektorima koristim već pet ili šest godina i prezadovoljan sam od početnog ulagan-
ja pa do troska u toku sezone grijanja. Nisam imao do sad :)))) nikakvih kvarova na konvektorima 
i nadam se da će potrajati poslije ovog hvaljenja ... I tako da sam stvarno zadovoljan. Razmišljam 
o kupovini nekog drugog modela za kupatilo ali nisam baš zadovoljan prezentacijom koju sam 
gledao na službenoj stranici ... da je bar malo lakše naći cijenu !!!! Idealno grijanje za mene a ne 
potrošim ništa više nego neko ko loži ...

106.   Elmir Suljić iz Lukavca, korisnik od 2012 godine:

Veoma sam zadovoljan i zahvalan ..., brzo grije prostoriju, bez ikakvih isparavanja i bez neugod-
nih mirisa. I ja i moja supruga smo zadovoljni i uskoro ćemo uzeti još jedan za dječju sobu... 

107.   Goran Zovko iz Mostara, korisnik od 2007 godine:

Konvektori su super, zadovoljan sam kako griju, potrošnjom el. energije kao i vašim uslugama. 

108.   Enis Fajić iz Mostara, korisnik od 2013 godine:

Kao korisnik  Atlantic konvektora, iz trenutno toplog doma bih preporučio svima ugradnju istih. 
Dajem 4 razloga: brzina zagrijavanja i održavanje topline, laka montaža, razumna potrošnja 
el.energije i dizajn.

109.   Gordana Mačorović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Poštovani, želim da Vas obavijestim, da sam jako zadovoljna Vašim proizvodima, namijenjenim 
za grijanje. Živim u stanu, koji je austrougarska gradnja (visina stropova = 3,20m). Trenutno pos-
jedujem 4 konvektora za visoke stropove, svi kupljeni kod Vas. Vaše informacije na moje upite 
su stizale jako brzo, tako da je i moja odluka bila brza. Ovo je četvrta grejna sezona i jako sam 
zadovoljna, sa grijanjem.... prava sunčeva toplota, čist zrak, mogućnost više opcija na konvek-
torima, što zaista pomaže uštedi električne energije. Napominjem da živim u Sarajevu, gradu u 
kojem su zime duge i obično hladne. Baš je sve onako, kako vi prezentirate u prospektima. Imam 
u planu uzeti još za jednu prostoriju, ali to ce sačekati iduću zimu. 



110.   Miroslav Gluhović iz Rogatice, korisnik od 2008 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora od septembra 2008. godine, sa oznakom No. constructueur 
NF: 542. Od momenta ugradnje pa do danas, uređaj koristim za grijanje stana od oko 30 kvadra-
ta. Prostorija se za 10-ak minuta ugrije do zadate temperature i održava do momenta drugači-
jeg podešavanja. Kao diplomirani inženjer tehnologije, upoznat sam sa principom zagrijavanja. 
Naime, konvekcija (strujanje toplog vazduha sistemom prelaza toplote je vrlo pogodna za 
grijanje, pri čemu je glavna prednost to što ne isušuje vazduh i što sam uređaj nije veliki po-
trošač el. energije, za šta su dokaz relativno niski računi za struju (u poređenju sa TA grijanjem), 
tokom cijele zime. Uređaj, dakle, radi 7 punih godina bez ijednog kvara. Rado sam ga preporučio 
svojim prijateljima i rođacima i lično posredovao u nabavci još nekoliko uređaja, prosledivši im 
Vas kontakt. 

111.   Gordana Đurđić sa Istočne Ilidže, korisnik od 2012 godine:

Lično sam prezadovoljna sa Atlantic grijanjem-konvektor “SOLIUS” 2000W i ovaj način grijanja 
iskreno preporučujem rodbini i prijateljima, jer kad uđu u stan svi pitaju čime se ovo grijete, 
kako je ugodna toplina. Čim prije budem imala novac u planu mi je kupovina još dva konvektora. 
Uistinu vrijedi Vaša maksima - “Zime nema uz konvektore Atlantic”. 

112.   Jasmina Gobeljić iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Prvo sam kupila jedan konvektor od Nobela. Kupnjom drugog sam apsolutno potvrdila odličnu 
kvalitetu i zadovoljstvo proizvodom. Namjeravam u skorije vrijeme kupiti još jedan konvektor, 
što govori o odličnom kvalitetu proizvoda od Nobela. Rado sam ih preporučivala prijateljima 
koji su imali potrebu za kupnjom konvektora.

113.   Goran Blagojević iz Banja Luke, korisnik od 2012 godine:

Dugi niz vremena, koristili smo centralno grijanje privatne toplane, novoizgrađene zgrade u 
Banja Luci, koje je bilo i više nego dobro, ali poprilično skupo. Na godišnjem nivou za isto smo 
izdvajali 1200 KM. Zaista nismo imali primjedbe, osim na cijenu koja se kretala po kvadraturi 
stana. Čitajući po forumima, saznao sam za Atlantic grijanje, odnosno Atlantic konvektore. U 
početku bio sam jako skeptičan, obzirom da se radi o inovativnom rješenju, a supruga i ja nismo 
bili sigurni da li ce grijanje udovoljiti našim potrebama, obzirom da imamo i malo dijete, te nismo 
bili sigurni koliko će nam to novo rješenje grijanja zahtijevati novčanih sredstava. Ipak, rizikovali 
smo te smo putem interneta došli do broja zastupnika Atlatnic konvektora koji je maksimalno 
izašao supruzi i meni u susret, na način da je strpljivo i profesionalno objašnjavao princip rada 
navedenog grijanja, mogućnosti, način rada, rezultat rada i naravno, ono što je nas zanimalo, 
samu cijenu kako grijanja tako i uštedu koja se ostvaruje sa njim. 
Nakon dostavljenog tlocrta stana, odnosno kvadrature, gospodin nam je predložio koje kon-
vektore da uzmemo i sa kojom jačinom rada. Naravno, i tada iako skeptični, poslušali smo ga te 
odlučismo i kupismo 3 konvektora za trosoban stan i jedan za kupatilo. Iskreno, rečeno, već za 
godinu dana nama se to isplatilo. Stan je uvijek topao i za jako kratko vrijeme se ugrije. Cijena 
grijanja nas izađe u grejnoj sezoni tri puta manje nego što smo do sada plaćali centralno grijanje 
i ujedno, riješili smo se obaveze svako mjesečnog plaćanja grijanja, koje je poprilično praznilo 
naš kućni budžet. 
Dakle, mogu slobodno reći da je prelazak na princip grijanja sa Atlantic konvektorima bio 
potpuno ispravan i blago rečeno, pun pogodak. Pored ljubaznog gospodina koji nas ni u jednom 



segmentu nije iznevjerio, da ne kažem slagao, pa sve do toplog zadovoljstva u našem domu, 
kako i uštedi koju smo ostvarili, preporučili smo našim komšijama koji su se sve više počeli zaliti 
na skupoću grijanja, da pređu na sistem Atlantic konvektora. Do sada sam primijetio više puta 
vozilo brzog dostavljanja ispred zgrade, te sasvim zadovoljna lica komšiluka koja su prešla na 
vaš princip grijanja koje je vrhunsko. I dalje odgovorno tvrdim da je ovo najbolji potez koji smo 
učinili i sasvim drage volje ćemo supruga i ja toplo preporučiti vaš sistem grijanja. 

114.   Haris Šehović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Korisnik sam Nobel Atlantic proizvoda od 2012 godine i mogu vam reći da sam više nego preza-
dovoljan učinkovitošću kako snagom tako i brzinom zagrijavanja prostora, a na koncu svega i 
velikom uštedom električne energije.
Za Atlantic grijanje čuo sam preko prijatelja koji su već korisnici ovog vida grijanja i iskreno 
malo sam bio skeptičan po pitanju zagrijavanja prostorija na struju vodeći se iskustvom uljanih 
radijatora, manjih žičanih grijalica i TEA peći koje su bile i više nego štetne kako za struju tako 
i za džep Nas malih potrošača :). Prilikom opremanja stana svi gledamo kako najbolje uštedjeti 
novac, a da za malo ulaganja dobijemo nešto veliko. Tako je na red došao i način zagrijavanja 
mojih prostorija koji možemo reći da nije ni malo jeftin kad uzmete u razmatranje da peć malo 
bolja košta od 700-1000 km, a za centralno grijanje da i ne govorim. Vodeći se dobrim glasom i 
svim pohvalama za ovaj način zagrijavanja posjetio sam stranicu Nobela te se bolje informisao o 
modelima proizvoda. 
Uzeo sam seriju F 117  i mogu vam reći da sam prošlu zimu bio više nego zadovoljan uzimajući 
u obzir da sam uzeo 3 konvektora i grijem samo dnevni boravak i kuhinju od 24m kvadratnih te 
hodnik i kupaonicu od 16 m kvadratnih. Ovu zimu dočekujem više nego spremnu kad je zima u 
pitanju.
Uskoro planiram još 2 konvektora za 2 spavaće sobe sa obzirom da sam uzeo prvo 3 konvektora 
kao testna i nisam se pokajao nimalo. Utrošak električne energije minmalan iskreno za ovu 
kvadraturu oduzmem li bojler i električni šporet na koji pečem i kuham koštalo je 35-40 km što 
me je činilo i više nego zadovoljnim korisnikom. Ugradnja brza i jednostavna bez cijevi, kotlova, 
čađi, pepela itd. samo je dovoljno pojačati na podiok 5 ili 6 i uživajte a ušteda u početku vam je 
sigurno oko 5000 maraka s obzirom da toliko košta ugradnja centralnog grijanja.
Nemojte odlaziti u kupovinu drugih konvektora po tržnim centrima i sumnjivih proizvođača mis-
leći da je to isto kao Nobel, iskreno nije jer sam dobro upoznao svoje konvektore i pogledajući 
druge po tržnim centrima nisu ni blizu kvaliteta i pouzdanosti Nobel proizvoda. Nobel proizvodi 
imaju više programa grijanja i zagrijavanja dok drugi imaju samo jedan te ih ne može svrstati u 
isti rang sa Nobel Atlantic proizvodima. 
Moja topla preporuka svim budućim korisnicima grijanja Atlantic i veliki pozdrav za Nobel 
stručni tim koji radi u ovoj odličnoj firmi, a vaše je samo da ih pozovete i kontaktirate mailom te 
se prepustite stručnom timu ove kompanije, a dostava je brža nego što mislite. Veliki pozdrav 
za Nobel i sve buduće korisnike od Harisa iz Sarajeva.

115.   Haris Pašić iz Sarajeva, korisnik od 2006 godine:

Pozdrav najboljoj firmi u BiH. Konvektore imam već desetak godina, možda sam i prvi u Sarajevu 
kupio te divne električne uređaje. Ne da sam zadovoljan, već sam prezadovoljan njihovim učin-
kom, kako mi zagijavaju kuću tako i koliko mi uštede novca hvala im mnogo. Trenutno ih imam 
sedam, svi povremeno raduckaju i zagrijavaju moju skromnu kuću. Izvjesno vrijeme sam i radio 
za ovu divnu firmu ugrađivao sam iste i hvalio ovu kuću na sav glas, i vjerujte da su prijatelji i ljudi 
koji su kupili jako zadovoljni. Topao dnevni boravak, spavaće sobe, kupatilo, hodnik pa i špaiz 



(ostava) ako baš hoćete a račun za struju, ma dječija igra. Sve mi je na električnu energiju i račun 
ne prelazi 200 km, a zagrijavam 110kvadrata, bogami ostane love i za izlaske sa porodicom i za 
dobru klopu i za odjeću i obuću. A sve to zahvaljujući NOBEL CORP. koji su mi otvorili oči. Neka 
ste mi živi i zdravi puno godina i neka vam Bog da još mnogo uspješnih godina. Puno pozdrava iz 
tople kuće hladnog Sarajeva. Vaš vjerni kupac Haris Pašić.

116.   Enes Teletović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Kao korisnik Atlantic grijanja, mogu izreći samo pohvale za ovaj tip grijanja. Svoje zadovoljstvo 
sam iznio i nekolicini svojih prijatelja koji su se nakon toga i sami opredijelili za grijanje Atlantic 
konvektorima.

117.   Adnan Hadžimehić iz Tešnja, korisnik od 2009 godine:

Korisnik sam vašeg proizvoda već petu godinu i jako sam zadovoljan kako samim zagrijavanjem 
tako i zaista malom potrošnjom el. energije. 

118.   Branko Antelj iz Trebinja, korisnik od 2012 godine:

Četvrtu godinu imam ugrađene i koristim Atlantic za grijanje stambenog prostora. Ja sam do 
sada zadovoljan kako grijanjem, a i utroškom električne energije jer trošim toliko koliko sam 
trošio za grijanje na drva samo što je čistije, jednostavnije pa samim tim i ekonomičnije. Sve u 
svemu sam zadovoljan i već sam preporučio nekim svojim prijateljima i poznanicima koji su već 
kupili ih za ovu godinu. 

119.   Mustafa Habibija iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Grijanje Atlantic koristim od 2009 godine i prezadovoljan sam što se tiče grijanja kao i utroška 
električne energije. Tako da razmišljam da u skorije vrijeme kupim još jedan od 2 Kw. Po mojoj 
preporuci dosta je mojih prijatelja nabavilo Atlantic. 

120.   Muratka i Suljo Hasanbegović iz Sarajeva, korisnici od 2011 godine:

Moje iskustvo kao kupca Nobel konvektora je: lijep dizajn konvektora, čist i uredan prostor, tih 
režim rada, zagrijava prostorije po očekivanju, ekonomičan i jeftin. 

121.   Elvira Zvekić Avdić iz Zavidovića, korisnik od 2011 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora od 2011. godine. Kupila sam ga po preporuci svog supruga koji 
ih je koristio od 2009. godine i nisam se pokajala. Sada imamo 3 konvektora, grejemo oko 80 
kvadrata i prezadovoljni smo. Atlantic konvektori su do sada najbolje rešenje, kako za mladu 
populaciju koja je uvijek u žurbi tako i za stariju. Moderan dizajn, ekonomičnost mogućnost 
odabira raznih programa grijanja je ono što ga čini izdvojenim od drugih i posebnim. Nešto novo 
na našem tržištu, a definitivno najbolje rešenje. Voda neće smrznuti u kući i kada ste na putu, 
postoji program na konvektoru koji greje prostoriju sa manjom potrošnjom i održava toplo-
tu tek toliko da ne dođe do smrzavanja cevi. Hvala Vam što ste nam omogućili da uživamo u 
zimskim danima uz najbolje rešenje za grejanje a to su Atlantic konvektori.  



122.   Jovica Ružić iz Trebinja, korisnik od 2012 godine:

Štedljivi, kvalitetno grijanje, bešumni, malog gabarita, jednostavnost u rukovanju .... Mogu 
pohvaliti i Vašu zainteresiranost za mišljenje kupaca kao i kvalitetno upoznavanje o tehničkim i 
ostalim karakteristikama u okviru predstavljanja Atlantic proizvoda na internet stranicama. 

123.   Igor Guberović iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Iskustvo koje imam sa Atlantic grijanjem je vise nego pozitivno i preporučujem ga svima. 
Saznao sam preko prijatelja koji me je odgovorio da odustanem od uvođenja grijanja i nisam se 
pokajao. 

124.   Goran Milošević iz Banja Luke, korisnik od 2009 godine:

Problemu grijanja prišao sam poprilično studiozno (kako god to zvučalo) i prikupio sam mnogo 
literature i tuđih iskustava na tu temu. Nekako, ta varijanta Atlantic konvektora se je stalno 
pojavljivala kao opcija i odlučio sam da svoje zanimanje za grijenje u stanu, ustvari pretvorim 
u istraživanje o Atlantic konvektorima. Pričao sam sa nekolicinom drugara koji su imali kon-
vektore i svi su imali skoro iste riječi hvale, tako da nisam dugo razmišljao i da sam i ja naručio 
preko telefona Atlantic konvektore. Moram da Vas pohvalim da sam poziv, tj. narudžbu, uputio 
poslijepodne, a da je konvektor stigao sutra što je bilo prijatno iznenađenje.
Shodno drugim iskustvima imao sam visoka očekivanja od novog grijanja, tako da sam mislio 
da ipak neću biti baš toliko zadovoljan. Ipak, jesam. Mogu da kažem da uz prihvatljivu količinu 
utrošene energije, dobije se vrlo brzo i prijatno grijanje koje ne podiže prašinu i ne daje onaj 
osjećaj “nelagodne” toplote. Sve u svemu siguran sam da ako budem imao potrebe za grijanjem, 
opet, to će biti isti izbor. 

125.   Miloš Janković sa Sokoca, korisnik od 2011 godine:

Mogu reći da sam jako zadovoljan Atlantic radijatorima, kao i da nemam nikakvih problema sa 
istim! Solidni potrošači uz odlično grijanje! Sve pohvale! 

126.   Ismet Kumalić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Zadovoljan sam sa grejnim tijelom, funkcionalnošću i jednostavnošću montaže i korištenja. 
Primjedba: Kabal za priključenje na izvor struje (utičnicu) je kratak i mislim da ga treba produžiti 
za 1m. Problem je posebno izražena ukoliko se utičnica nalazi sa lijeve strane. Ovo nije velik 
dodatni trošak i vjerujem da će te naći prihvatljivo rješenje. 

127.   Izudin Demić iz Sarajeva, korisnik od 2007 godine:

Šta reći koristim grijanje atlantic i ne mislim mijenjati. Super je.

128.   Jasmina Kamenica iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Ja nisam do sada imala bolju stvar u kući. Jako sam zadovoljna, velika ušteda u grijanju, a kuća 
topla. Također imam i filter za vodu i to je zaslužilo 10+ (BASIS RO 5). Mojim prijateljima od srca 
preporučujem vaše proizvode. 



129.   Jasmina Atlić iz Ilijaša, korisnik od 2011 godine:

Konvektor je fantastičan, uz malu potrošnju električne energije odlično zagrijava prostoriju i 
drži željenu temperaturu. 

130.   Izmir Hadžiavdić iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Prije nekoliko godina na Sajmu privrede u Zenici (ZEPS) sasvim slučajno zastao sam sa prijatel-
jem Zlatanom kod štanda na kome su bili izloženi proizvodi Nobel/Atlantic. Prijatelj s kojim sam 
bio odmah mi je rekao da je on nabavio konvektore Atlantic i to tip Odisej te da je prezadovoljan 
sa njima. Dugo vremena sam do tada imao problema sa grijanjem u dvosobnom stanu na Grbavi-
ci u Sarajevu. Jedan vrlo ljubazni i očigledno svom poslu vični gospodin (čini mi se da se zove 
Boris) radio je na tom štandu. On nam je detaljno prezentirao način rada konvektora i njihove 
mogućnosti. Odmah sam se odlučio i kupio jedan konvektor-Odisej. Montirao sam ga u dnevnom 
boravku i od tada su prestali svi naši problemi sa grijanjem. 
I ne samo sa grijanjem nego i sa izdacima za grijanje tokom hladnih i dugih sarajevskih zima. 
Nedugo potom cio stan sam opremio sa ovim konvektorima. Nabavio sam ukupno četiri konvek-
tora i to dva Odiseja (po 2KW), jedan od 1KW te jedan od 500W.
Kad god mi neko od prijatelja ili poznanika kaže da ima problema sa grijanjem ili eventualno sa 
vlagom/kondenzom u prostorijama ja mu najdobronamjernije sugeriram da nabavi ove konvek-
tore. Posebno što želim naglasiti jeste činjenica da konvektori ne isušuju zrak pa je toplota koju 
emitiraju izuzetno ugodna.
Nakon iskustva sa ovim grijnim tijelima mišljenja sam da svi u Bosni i Hercegovini trebamo za 
grijanje koristiti ove konvektore prije svega zbog činjenice da imamo dovoljno struje, da konvek-
tori nisu veliki potrošači, da je grijanje sa njima uredno, pa ako hoćete i estetski najprihvatljivije. 

131.   Jasna Turkić iz Mostara, korisnik od 2012 godine:

Moje iskustvo kao korisnika Atlantic grijanja je više nego zadovoljavajuće. Vjerujte da sam 
ovo grijanje preporučila mojim prijateljima, pa su i oni također prezadovoljni. HVALA ŠTO 
POSTOJITE!!!  

132.   Amira Husić iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Za Atlantic grijanje sam čula prije dosta godina i uvijek su to bila pozitivna iskustva korisnika 
pa sam se i ja odlučila da kupim Atlantic konvektore. Pozvala sam broj firme u Mostaru koji sam 
našla na internetu da se posavjetujem prije kupovine. Osoblje je ljubazno i stručno, i sa jednim 
razgovorom sam dobila dovoljno informacija koje su za mene bile važne. Ovo je moja šesta 
godina da se grijem sa konvektorima i zaista sam prezadovoljna. Jednostavnije ne može. Nema 
prljanja koje se stvara prilikom loženja, nema posla oko drva i uglja, a uz to sve računi za struju 
su vrlo prihvatljivi. Moram priznati da sam bila skeptična dok sam čekala prvi račun za struju, ali 
nakon sto je došao shvatila sam da za to nema potrebe. Kada je prošla prva grejna sezona i kada 
sam stavila računicu na papir bila sam zadovoljna što sam uložila novac na pravi način. Moram 
naglasiti da mi je izolacija u stanu jako dobra. Imam dva konvektora od 2kw i jedan od 1,5kw i 
grijem prostor od 70m2.
Prije sam za drva i ugalj trošila dvostruko više nego što sada trošim. Prošlu godinu sam za gri-
janje potrošila oko 500KM. Do kraja godine planiram kupiti Chronopass programator, pomoću 
kojeg ću postići još veću uštedu i prilagoditi grijanje prema svom načinu života. Atlantic konvek-
tore bi svakome preporučila, jednostavna montaža, brzo zagrijavanje prostorija i naravno sto 
nam je svima bitno a to je velika ušteda novca. 



133.   Jela Perić iz Brčkog, korisnik od 2012 godine:

Odlični proizvodi, prezadovoljna sam. Malo troše, brzo ugriju, lijep dizajn!

134.   Fadila Kapić iz Sarajeva, korisnik od 2006 godine:

Činjenica da sam reklamirala vaše konvektore (radijatore) uspješno, govori o tome koliko sam 
zadovoljna što sam korisnik istih. Evidentno je, vjerojatno, u Vašoj službenoj evidenciji kome 
sam sve preporučila Vaše konvektore (radijatore), (od Sarajeva do Stoca) da ja pojedinačno ne 
nabrajam. Tri konvektora (radijatora) u mome stanu (Sarajevo) zagrijavaju površinu od 80 m 
kvadratnih sasvim dovoljno i kad nisu u punom kapacitetu. Godinama ih imam-kvara nikad nije 
bilo-a ako bi (jer sve ima svoj vijek trajanja) “Dali sve od sebe”, ponovo bih se odlučila za kupo-
vinu istih. Hvala Vam!

135.   Kasim Čaušević iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Poštovani, što se tiče vaših radijatora i samog grijanja istih mogu samo reći fantastično grijanje 
i veoma ekonomično, nema drva, uglja, dima, jednostavno odlični su. Imam namjeru u sljedećih 
par dana ugraditi još tri na drugu etažu. 

136.   Jasminko Kočić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Ja sam prezadovoljan sa ovim radijatorima (iako izolacija na kući nije baš idealna). Ovakav način 
grijanja preporučujem i svojim prijateljima i rodbini (moji roditelji su nakon mog iskustva, prešli 
na ovu vrstu grijanja tako da i oni ove godine zagrijavaju stan sa atlantic radijatorima i znam da 
su veoma zadovoljni istim). Želim Vam uspjeh u daljem radu i nastavite samo tako jer profesion-
alizam koji vi radite rijetka je pojava u ovoj našoj zemlji (i to je bio jedan od razloga zašto Vas 
preporučujem kod svojih prijatelja i poznanika). Svaka čast!

137.   Esma Bajrić iz Travnika, korisnik od 2009 godine:

Radijatore Atlantic sam postavila na nagovor svoga zeta, koji isti koristi u radnji. Rekao mi 
je da je sa tim radijatorom postigao najbolje grijanje u poslovnom prostoru, brzo zagrije i uz 
malu potrošnju održava ugodnu temperaturu, sigurni su i lijepo izgledaju. Poslušala sam ga i 
postavila Atlantic radijatore u cijeli stan, malo sam bila skeptična u pogledu potrošnje, ali mi je 
on objasnio kako da ih podesim, tako da je sada sve uredu. Lako se održavaju, brzo zagriju, lijepo 
izgledaju i ne stvaraju nikakvu buku. Nisam se nimalo pokajala i nije me nimalo strah ostaviti 
upaljene radijatore kada sam odsutna na više dana.

138.   Mufid Alić iz Vogošće, korisnik od 2008 godine:

S velikim vas poštovanjem mogu da pohvalim, vas i vaše proizvode čiji sam dugogodišnji ko-
risnik, jedan od prvih u Vogošći. Za ovu vrstu grijanja nema im premca na tržištu.                                                                                   

139.   Dragan Kelečević iz Banja Luke, korisnik od 2009 godine:

Kao korisnik Atlantik grijanja već 6 zima sam veoma zadovoljan. Sa potrošnjom električne 
energije kako god preračunam isplativije mi se grijati na Atlantik radijatore nego na drva. Pre-
poručio sam svim svojim prijateljima.



140.   Esad Meštrić iz Živinica, korisnik od 2010 godine:

Uz dobru termoizolaciju isplati se. Pozdrav!

141.   Faris Hadžihajdić iz Zenice, korisnik od 2011 godine:

Evo zgodne prilike da Vam se zahvalim na rješenju životnog problema, a to je grijanje. Naime, 
do prije 5 godina smo bili uvezani na sistem gradskog grijanja u Zenici koje je više nego loše, a 
izuzetno skupo te rukovođeno nekvalitetnim kadrovima gdje se nije vidjela perspektiva. Kon-
stantni kvarovi koji su trajali i po sedam dana a vani je bilo i po -25oC su doveli do toga da smo 
u zimu ulazili sa bojazni kako ćemo je pregurati i koliko živaca ćemo pogubiti zovući neljubazno 
osoblje na informacijama grijanja kada se desi kvar. 
Krenuli smo u traženje alternativnog načina grijanja i tražeći po internetu i čitajući forume, 
došao sam do Vaše firme i odmah naručio, naravno uz Vaš savjet i sugestiju šta da kupim. 
Dostava je bila efikasna, postavka lagana, a sada smo, kako bi mi u Bosni rekli rahat. Imamo 
grijanje kada želimo, koliko želimo, a račun ni u najhladnijim mjesecima nije bio ni blizu računa iz 
vremena gradskog grijanja. Pridržavamo se Vaših uputa i smanjili smo troškove na pola. Dakle, 
troškovi smanjeni, grijanje po mjeri, temperatura po mjeri, nema čestog krečenja, elegantni 
i lijepi radijatori. Još jednom želim da Vam se zahvalim a o Vašoj profesionalnosti i kvalitetu 
grijanja hvalimo gdje stignemo. 

142.   Goran Tešanović iz Istočnog Sarajeva, korisnik od 2007 godine:

Poštovani, zovem se Goran i živim u Zavidovićima. Kada sam pravio kuću svi su se čudili zašto 
nemam dimnjaka jer se ovdje podrazumijeva da ništa osim centralnog grijanja (na bilo koje gori-
vo) ne može ugrijati prostor u hladnim zimskim danima. Međutim, pošto mi živimo u informatič-
kom dobu vrlo lako dolazimo do informacija, tako sam i ja saznao za Nobel i Atlantic konvektore. 
Sjeo sam, uzeo olovku i papir i izračunao koliko mi treba novca da napravim dimnjak, kotlovnicu, 
da kupim peć i  radijatore, platim majstora da mi sve to ugradi, i na sve to još da kupim 10 m 
drva i ugalj. Onda cijepaj, slaži drva, loži, prljaj se itd ... I ne treba biti pametan da se skonta da su 
Atlantic konvektori prava stvar. Početno ulaganje je minimalno, a ni troškovi struje nisu veliki, 
pored toga račun za struju dolazi svaki mjesec tako da to izađe kao grijanje na rate, a ne kao 
kada kupuješ drva pa moraš odmah dati 1000 KM. Ja imam 4 konvektora 2 od 2kW i 2 od 1.5 kW 
Odyssee, 
Grijem 100 kvadrata stambenog prostora i u kući su mi uvijek 23 stupnja i više. Jako sam 
zadovoljan i svima pričam kako sam napravio pravu stvar! Već puno mojih prijatelja prelazi na 
ovakav sistem grijanja. Također, moram da se zahvalim svima u uredu u Mostaru jer su jako 
profesionalni i ljubazni, a najveća je prednost što vam kupljeni uređaj stigne na kućnu adresu u 
rekordnom vremenu, a i moguće je plaćati na rate.  Prezadovoljni smo!  

143.   Edin Satrović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Prezadovoljni smo korisnici atlantic konvektora. Prije nego sto smo se odlučili na konvektore, 
koristili smo sistem grijanja na struju sa centralnom jedinicom i radijatorima kao grijnim tijeli-
ma. Računi za utrošenu električnu energiju su bili enormno veliki. Razmišljali smo o uvođenu 
plinskog seta za grijanje, međutim, kao alternativu odlučili smo se za radikalniji potez, a to je 
kupovina Nobel konvektora. Rezultat takve odluke jeste da evo već četvrtu sezonu bez zebnje 
iščekujemo zimu, znajući da su računi za električnu energiju vise nego prihvatljivi. U među-
vremenu smo u potpunosti izbacili prethodno instalirani sistem sa radijatorima i zamijenili ih 



konvektorima. Čak štoviše, odlučili smo i da u drugoj stambenoj jedinici, u kojoj se nalazi plinski 
sistem grijanja sa radijatorima kao grijnim tijelima, zamijenimo sa Nobel konvektorima.
Napominjem, postojeći stambeni objekt u kojem koristimo Vaše konvektore je stambena kuća 
površine cca. 80m kvadratnih, pri čemu koristimo pet konvektora za svaku prostoriju, a koji su 
permanentno uključeni cijelu grijnu sezonu. Račun za električnu energiju nije bio veći od 180,00 
KM, s tim da računi za isto i ljeti iznose preko 60,00 KM, što znači da se grijemo za 120,00 KM i 
to u najhladnijem periodu, što je fantastična ušteda.
S druge strane, račun za plin u drugoj stambenoj jedinici koja je upola manja i u pitanju je etažni 
stan (koji granici sa bočnih strana sa drugim stanovima što rezultira boljom izolacijom za 
razliku od kuće koju grijemo konvektorima), račun za grijanje je identičan kao i sa konvektorima 
+ troškovi za električnu energiju. Shodno takvoj računici, ispada da je grijanje na konvektore 
upola jeftinije nego do sada najjeftinije grijanje na zemni plin. Ukratko, kupujemo konvektore i 
izbacujem plinski sistem grijanja jer je višestruko isplatniji.
Napomena: po zanimanju sam doktor i nemam nikakvog iskustva sa tehničkim stvarima, ali sam 
ipak sam postavio pet konvektora za cca 30 minuta te i na tome uštedio montažu tzv. majstora. 

144.   Srđan Jović iz Lopara, korisnik od 2011 godine:

Koristimo Atlantic konvektore već duže vrijeme i prezadovoljni smo. Imam malu djecu i idealno 
je rješenje za grijanje uz minimalnu potrošnju električne energije ... Čisto, elegantno i toplo ...

145.   Jasmina Hadžić iz  , korisnik od  godine:

Jakoooo sam zadovoljna... estetski jako lijepi, mogućnost programiranja i održavanja željene 
temperature je pogodnost koja im još više daje na značaju .... Prošlu zimu sam bila pomalo 
skeptična i koristila sam ih u kombinaciji s starim načinom grijanja putem kamina, međutim, ove 
godine koristim samo konvektore, i nemam problema , ne razmišljam o loženju, čišćenju, ...

146.   Bahrija Karalić iz Maglaja, korisnik od 2011 godine:

Veoma sam prijatno bila iznenađena vašim pozivom, jer u mom životu nije se desilo da me itko 
kontaktira za nešto što sam kupila, a da ne govorim da pita jesam li zadovoljna. Za vaše proiz-
vode saznala sam iz novinskim reklama preko svoje rodice i odmah sam vas kontaktirala. Na 
moje veliko iznenađenje pri konsultaciji sa vama poručila sam konvektore, vaši saradnici veoma 
brzo i korektno isporučili i ugradili, ja sam prezadovoljna.
Žena u godinama, živi sama, nemam više brige oko unošenja ogrijeva na četvrti sprat, nema više 
prljavštine, i konačno sam se ugrijala uz pomoć vaših proizvoda. Sve pohvale za vašu poslovnost 
i kvalitetu proizvoda. Želim vam puno zdravlja i sreće kako na poslovnom tako i svim uposlen-
icima u privatnom životu. Srdačan topli pozdrav od prezadovoljnog kupca vaših proizvoda iz 
Maglaja.

147.   Goran Škondrić iz Mostara, korisnik od 2008 godine:

Prije par godina sam tražio rješenje za grijanje u kupaonici. 
Ja sam osoba koja izuzetno cijeni toplotu u domu, a pogotovo u kupaonici gdje je to zaista i 
potrebno. Razmišljao sam o različitim grijačima i sl. rješenjima, a onda sam na Internetu vidio 
reklamu firme Nobel u kojoj se spominje radijator iz kupaoničkog programa. Nakon što sam 
detaljno proučio specifikaciju, vidio sam da mu je potrošnja samo 700 W, da postoji mogućno-
sti poput sušenja peškira i sl. te sam se odlučio za kupovinu. Kupovina je bila moguća uz VISA 



karticu i time sam dobio mogućnost obročnog plaćanja, što me je također obradovalo, jer 
nabavka ovog uređaja nije predstavljao veliki pritisak na kućni budžet. Radijator je i danas među 
omiljenijim uređajima u stanu, a kupanje koje sam uvijek volio je postalo još veća uživancija 
obzirom da me uvijek čeka ugrijano kupatilo. Potrošnja struje nije velika, pogotovo što radija-
tor ima termostat koji mi omogućava da regulišem temperaturu. Na kraju ću samo reći da sam 
svoje povjerenje u potpunosti poklonio firmi Nobel, a to sam dokazao kupovinom konvektora iz 
serije Odyssee koji mi daje potrebnu toplinu u spavaćoj sobi. Ovaj uređaj mi je odlično zamijenio 
staru TA peć koja mi je zauzimala pola sobe, a dobio sam istu količinu toplote, s  tom razlikom da 
zahvaljujući programima koji su dostupni na ovom uređaju mogu na puno bolji način definisati 
temperaturu i način grijanja. 
Na kraju ću reći da sam i više nego zadovoljan sa uslugom koju Nobel pruža svojim klijentima od 
informacija koje dobijete prilikom kupovine do usluga montiranja. Svakako želim puno sreće i 
uspjeha u daljnjem radu firmi Nobel te puno zadovoljnih korisnika kakav sam i sam, a pri svakoj 
narednoj kupovini sistema grijanje Nobel će uvijek biti moj prvi izbor.

148.   Almira Šunje iz Mostara, korisnik od 2010 godine: 

Kao dugogodišnji korisnik grijanja “Atlantic” mogu reći fantastičan proizvod,  vrlo ugodan 
osjećaj u prostoru koji je grijan ovim radijatorom, montaža i isporuka uz potpuno poštivanje 
dogovora tj. bez gubljenja vremena i čekanja kao što je uobičajeno s ostalim prdavcima bilo 
kojeg proizvoda. 
Na kraju mogu reći da ovaj proizvod vrijedi imati umjesto jeftinijih koji se često kvare i ne funk-
cioniraju kako bi trebali.

149.   Suad Kurtagić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Atlantic konvektori su za mene najbolji način zagrijavanja stambenog prostora. Jeftini, laka 
montaža, niska potrošnja, bešumni, izvanrednog dizajna, prenosivi. Toplo ih preporučujem 
svima koji žele za male novce odlično grijanje.

150.   Emir Jasika iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Za Nobel- Atlantic konvektore sam saznao na preporuku prijatelja. Malo sam bi bio skeptičan u 
vezi istih obzirom da ih taj prijatelj koristi u kući na moru gdje temperature zimi nisu ni približno 
niske kao u Sarajevu. Kako nisam bio zadovoljan postojećim sistemom grijanja odlučio sam   
probati i prijatno sam se iznenadio. Ne samo da griju fantastično nego, su i računi neusporedivo 
manji  u odnosu na prethodne godine. Pored ovih prednosti ono što bih dodao kao pozitivnu 
stvar jeste i da se vrlo lako mogu demontirati te premjestiti na drugo mjesto u domu ovisno 
o potrebi. Koristim ih već treću ili četvrtu zimu i rade bez ikakvih problema. Mogao bih ovako 
nabrajati bez prestanka jer sam zaista prezadovoljan te su dosadašnja iskustva sve najnajnaj 
..... i sa sigurnošću mogu tvrditi da su ovi konvektori jedini trošak koji se je do sada višestruko 
isplatio. Toplo ih preporučujem svima. 

151.   Edina Šanta iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Poštovani Nobel, pišemo Vam u cilju da iskažemo naše mišljenje o konvektorima koje smo kupili 
od Vas. Ovo je već četvrta zima u kojoj ćemo da se grijemo Vašim konvektorima i moram istaći 
da smo veoma zadovoljni. Kao i što ste naveli u Vašim brošurama vrlo su ekonomični, prostorija 
se brzo zagrije i do sada nismo imali nikakvih kvarova na njima. 



Cijena koju smo platili za njih je premala koliko vrijede, jer su zaista baš onakvi kakvima ih i Vi 
predstavljate. Nastavite da radite za nas i proizvodite vrhunske proizvode, zaslužujete sve 
pohvale.

152.   Mensud Kleštura iz Zenice, korisnik od 2012 godine:

Prije kupovine Atlantic grijanja koristio sam termo-akumolacione peći, plinske boce i kojekakve 
električne grijalice. Troškovi grijanja su bili enormno veliki, a efekt obrnuto proporcionalan. 
Korištenjem Atlantic grijanja računi su znatno manji, a stan ugodno topao, prozračan i čist.

153.   Svjetlana Cerović iz Višegrada, korisnik od 2010:

Atlantik radijator sam kupila prije 5 godina. Prijatno sam bila iznenađena i sa dostavom koja je 
bila u ugovorenom roku. Radijator smo lako postavili i priključili. Do sada, nisam imala problema 
sa grijanjem. Temperatura u mojoj sobi, lako može da se podešava, a to i jeste velika pred-
nost kod atlantik radijatora, u odnosu na druge grejne uređaje. Na kraju da spomenem i to da, 
potrošnja električne energije nije velika, ako se grijete sa atlantik radijatorom. Svima ih toplo 
preporučujem.

154.   Zerina Kleštura iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Imam mnogo dobra iskustva sa proizvodima Nobel, koji su se pokazali kao jako kvalitetni i kao 
proizvodi koji su se pokazali kao jako ekonomični, a njihov estetski izgled je na zavidnom nivou.  

155.   Srećko Stanković iz Banja Luke, korisnik od 2013 godine:

Obzirom da živim u Banjaluci gdje je kvaliteta grijanja promjenljiva, u maju 2013 riješio sam da 
pređem na zagrijavanje stana putem Atlantic konvektora. U dvije dječje sobe instalisao sam 
konvektor F117 snage 1250 w i u dnevni boravak Tatou Digital snage 2000 w. U kupatilu je instal-
isan model 2012 - Klasični električni kupaonski grijač. Iskustva prvih 10 dana u decembru kada 
sam počeo zagrijavanje su izvan svih očekivanja. Potrošeno je ukupno 343 kWh skupe i 256 kWh 
niže tarife. Procjena je na kraju mjeseca ukupna potrošnja od 1800 kWh (900 kWh skupe i 900 
kWh niže tarife el. Energije). Pretvoreno u novčani ekvivalent = 149 KM skupe tarife i 75 KM što 
je ukupno 224 KM sa uključenim PDV od 17%. 
Inače prosječna potrošnja bez grijanja je na mjesečnom nivou od 700 kWh 87 KM sa uključenim 
PDV od 17%. Prostom računicom dolazi se do potrošnje zagrijavanja od 137 KM što je skuplje 
od mjesečnog iznosa izdvajanog za toplanu od 9 KM, s tim što sam iznos od 128 KM izdvajao 12 
mjeseci. Upotrebom Atlantic konvektora zagrijavate prostorije na željenu temperaturu i bez 
vremenskog ograničenja. Kod toplane smo imali isključivanje sistema grijanja oko 22 sata. Inače 
za Atlantic konvektore sam prvi put čuo od prijatelja koji se na ovakav način zimi grije već 6 
godina i pri tome nije imao nijedan kvar (4 konvektora u upotrebi). 
Želim da napomenem veliku profesionalnost i susretljivost zaposlenih u kompaniji Nobel, a 
naročito gosp. Sanjina, koji su bukvalno na usluzi kupcima 24 sata. Nadam se da će nastaviti dal-
je sa ovakvim pristupom poslu koji je na ovim prostorima, moram to naglasiti skoro pa izuzetak. 
Srdačan pozdrav od zadovoljnog korisnika Atlantic konvektora. 

156.   Safet Šišić iz Vogošće, korisnik od 2009 godine:

Grijanje je extra dobro čista desetka, svakom bi ga preporučio lijep pozdrav ...



157.   Kemal Kuldija iz Sarajeva, korisnik od 2012:

Atlantik je super! Sve najbolje

158.   Kenan Kurić iz Zenice, korisnik od 2012 godine:

Uvođenje ovog grijanja putem konvektora je puni pogodak, i što se tiče ekonomičnosti, toplote, 
ali i smanjenja vlage u kući, tako da bi toplo preporučio onima koji su još u dilemi da to učine što 
prije. S obzirom da je u trenutcima kad ovo pišem Zenica bez gradskog grijanja, 4 dan u prekida, 
ova investicija nije skupa, isplati se svakako. 

159.   Ljubiša Đurović iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine:

Ovo je već peta zima kako koristimo isključivo Atlantic/Odyssee konvektore za grijanje našeg 
doma. Svoj posao obavljaju bez greške, pored toga ekonomični su. U našem slučaju smo zabil-
ježili vidne uštede potrošnje u odnosu na prijašnje uređaje. Cijela porodica je zadovoljna sretna i 
uživa u kompletnom zimskom ambijentu koji upotpunjuju toplotom i dizajnom Odyssee konvek-
tori. 

160.   Tomislav Majić iz Mostara, korisnik od 2000 godine:

Moje iskustvo sa Nobelovim sustavima grijanja su pozitivna, nakon 13 godina korištenja sam 
više nego zadovoljan. 

161.   Edin Kršin iz Travnika, korisnik od 2012 godine:

Prezadovoljan sam korisnik dva konvektora tipa Odyssee jačine po 2 kW od 2012. godine. 
Kćerka me nagovarala da ih kupim i odreknem se peći na drva, ali sam bio skeptičan te sam to 
odugovlačio. Kada me na kraju nagovorila, kupio sam kod Vas konvektora i mogu Vam reći nisam 
se ni malo pokajao, čak štoviše, svima ih preporučujem na sva zvona. Potrošnja struje nije velika 
tako da imam topao stan za manje novaca nego kad sam se grijao na drva. Budući da sam već 
u srednjim godinama, moja leđa su mi zahvalna jer više nema nosanja drva na drugi sprat a ni 
svakodnevnog čišćenja peći. Sad razmišljam da stavim konvektor od 1 kW u kupaonicu, što će 
biti moja sljedeća investicija. Hvala Vam što postojite, niste preskupi i dajete toplotu našim 
domovima. 

162.   Ljubiša Brković iz Trebinja, korisnik od 2012 godine:

Kao jedan od korisnika Atlantic grijanja, mogu reci da sam više nego zadovoljan svojim ODYSEE 
2000 uređajem. Bez ikakvih problema uspijevam da zagrijem nekih 30 m2 prostora uz prilično 
nisku potrošnju električne energije, tako da ga svima toplo preporučujem. 

163.   Emil Tasso iz Mostara, korisnik od 2008 godine:

Prije 7 godina kupio sam konvektor Atlantic snage 2,5 kW, koji me do danas besprijekorno služi. 
Konvektor je jako rentabilan, tih dok radi (točnije bešuman), učinkovit, i niti jedna klima i druga 
grijalica ne može ga zamijeniti.



164.   Kenan Ćorović iz Sarajeva korisnik od 2010 godine:

Na početku da vam kažem da sa tehničke strane  uređaj radi onako kako ste ga i prezentovali. 
Veoma je precizan, tako da uz malo početne prakse veoma lako možete namjestiti temp. pros-
torije tačno  u stepen, pri čemu i nastavlja da je održava na toj temp.
Što se tiče uštede ima je, ali u mom slučaju nije to nešto vrijedno pomena. Grijao sam se na 
fasadne plinske peći, i ušteda je možda nekih 15-20 KM, po mom nekom testiranju koje sigurno 
nije najpreciznije. Tako da za uloženi novac u konvektore i uštedu koju pravim biću na nuli za 10 g. 
kada će vjerojatno biti i vrijeme da ih mijenjam. A sad i negativne strane.
Nakon nekog vremena počinju da žute na rešetci. Priča iz uputsva da se briše prašina je za malu 
djecu. Moja žena ne ispušta krpu iz ruke pa opet ništa. Ako ste u kontaktu sa proizvođačem, 
predložite im da rešetke možda prave kromirane kao što su na kvarcnim grijalicama ili da 
možda rešetke budu demontažne pa da se nakon sezone mogu skinuti i prefarbati kome smeta 
njihovo žutilo. 
Što se tiče cijene. Najskuplji ste na tržištu konvektora, I iz tog razloga sam ove godine uzeo 
jedan Vailantov konvektor. Biću iskren i reći da je vaš bolji iz dva razloga. Dizajn je ljepši i drugo i 
po meni bitnije vaš konvektor je apsolutno nečujan dok se kod ovog pri radu čuje zujanje koje se 
primijeti kad se sve umiri tj. kada krenemo na spavanje. Eto toliko od mene. 

165.   Korić Rada iz Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

U posljednjih par godina kupili smo sedam radijatora Atlantic. Ranije smo se grijali na plin 
i nikada nije bilo dovoljno toplo, a stan smo dodatno morali krečiti više puta. Prelaskom na 
Atlantic grijanje prezadovoljna sam, stan je ugodan i topao u svim prostorijama, čist. Prostorije 
se odmah zagriju, radijatori su modernog izgleda i smatramo ih kao dio namještaja i ukras u 
stanu. Stan je trosoban, na dvije etaže. Zaposlenici Nobel kompanije su izuzetno poslovni, i vrlo 
brzo se vrši dostava radijatora na kućnu adresu. Montaža je vrlo jednostavna i nikakvo stručno 
predznanje nije potrebno. Ovakav način grijanja preporučili smo i prijateljima koji su također 
prezadovoljni. Troškovi grijanja su manji od onih koje smo plaćali za grijanje na plin. Osim toga 
ovakav vid grijanja omogućava zagrijavanje prostorija u bilo koje godišnje doba (u slučaju izne-
nadnih zahlađenja), kao i u bilo koje doba dana ili noći. S obzirom da u stanu svi volimo različitu 
temperaturu u prostorijama, svako u svojoj sobi može temperaturu podesiti prema svojim želja-
ma i potrebama. Želimo vam nastavak uspješnog rada i radujemo se novim proizvodima.  

166.   Suvad Ramić iz Tešnja, korisnik od 2011 godine:

Minimalna potrošnja el. energije, zavidan dizajn, ispunjenost ekoloških zahtjeva, pouzdanost u 
radu, ljubaznost kod komunikacije sa osobljem Nobel-a.

167.   Luka Meder iz Banja Luke, korisnik od 2007 godine:  

Moja iskustva sa Atlantic grijanjem: korisnik sam Atlantic grijanja već dugi niz godina. Prvo moje 
iskustvo koje je poslužilo kao „eksperiment“, nastalo je kao rezultat potrebe da obezbijedim 
grijanje u kancelarijskom prostoru koji do tada nije bio priključen na gradsku toplanu. Bilo je to 
krajem 2007 godine, a kao brzo i jednostavno rješenje, nabavio sam tri Atlantic konvektora F-117 
snage po 2500 W „nadajući“ se da će mi to biti dovoljno za tada nadolazeću zimu.  Ispostavilo 
se da su moja nadanja ispunjena više od očekivanja. Grijanje pomoću Atlantic konvektora se je 
pokazalo efikasno (moje kancelarije su bile brzo i kvalitetno ugrijane), a budući da se radilo o 



poslovnom prostoru koji se ne koristi čitav dan, bilo je i ekonomično – mnogo jeftinije od cijene 
grijanja preko gradske toplane. 
Prije 5 godina, moja kćerka koja stanuje u dijelu grada u kojem je inače bilo slabije grijanje, 
požalila mi se kako ne smije ući u zimu sa slabim grijanjem stana, a očekuje porod. Preporučio 
sam joj da se isključi sa gradske toplane i kod Nobela nabavi Atlantic konvektore. Učinila je to, 
nabavila tri konvektora Odyssee 2000 i kupaonski konvektor. Pokazalo se i to kao dobar potez, 
grijanje ima kakvo poželi, a uz to je i značajno jeftinije. 
Konačno sam i sam prije 4 godine u svome stanu od 65 kvadrata u kojem sam imao kvalitetno 
grijanje od gradske toplane, iz razloga ekonomičnosti isključio gradsko grijanje i nabavio tri kon-
vektora Odyssee od po 2000 W i kupaonski konvektor Nicobar. Sada se hvalim kako imam gri-
janje po vlastitoj želji, kvalitetno i jeftino. Istovremeno, za sve ovo vrijeme nisam imao nikakvih 
kvarova na uređajima, pa samim tim ni potrebe za bilo kakvim intervencijama. Sudeći po ovome, 
garantni rok od dvije godine je sasvim zadovoljavajući, a što se tiče proizvođača, mogli bi dati i 
duži garantni rok bez bojazni da će imati veće izdatke na otklanjanju mogućih kvarova. Koristim 
svaku priliku da pohvalim ovaj vid grijanja i to prvenstveno konvektorima „Atlantic“ jer sa njima 
imam veoma dobra i lijepa iskustva, što je mnoge moje prijatelje navelo da slijede moj primjer.  

168.   Mladen Šimunac iz Zenice, korisnik od 2010 godine:

Atlantic grijanje (konvektore) koristimo nekoliko godina i veoma smo zadovoljni. Ovu vrstu gri-
janja smo nabavili kao alternativno zagrijavanje stana, a pokazalo se izuzetno obzirom na loše 
postojeće centralno grijanje i ceste kvarove. Prostorije u stanu veoma brzo zagrijemo nakon 
uključenja konvektora, obzirom na dobru izolaciju vanjske fasade zgrade i male gubitke topline. 
Troškovi zagrijavanja su također primjereni obzirom na efekt i brzinu zagrijavanja naročito kod 
niskih vanjskih temperatura.

169.   Trivo Marinković iz Banja Luke, korisnik od 2010 godine:

Kao korisnik proizvoda Atlantik, tačnije grejnih tijela već duže vremena, smatram se kompe-
tentnim da sa Vama podijelim korisna iskustva. Kompletnu moju vikend kuću sa dvije etaže 
približno 120m2 grijem sa više optimalno odabranih grejnih tijela. Posebno mi odgovara režim 
grijanja zimi u dane kada nitko ne boravi u kući, tj. obezbjeđenje vode od zamrzavanja. Mislim 
da sa minimalnim troškovima imam potpunu sigurnost. Sa zadovoljstvom, mogu i sa drugim 
korisnicima podijeliti moju praksu. 

170.   Veljko Kuridža iz Sanskog mosta, korisnik od 2011 godine:

Prve informacije o Atlantic grijanju dobio sam na banjalučkom proljetnom sajmu, prije neko-
liko godina. LJubazni momci iz ekipe na štandu NOBELA dadoše mi iscrpna obavještenja o 
svim vrstama radijatora iz ponude kojom raspolažu. Kako je zima bila na izmaku, za kupovinu 
radijatora odlučio sam se tek slijedeće godine, a prilikom kupovine, koristeći sajamski popust, 
dodatno i uštedio izvjesnu sumu novca. Sve mi je dostavljeno na kućnu adresu. 
Posljednjih nekoliko zima, po par mjeseci, provodim kod prijatelja u inostranstvu, pa nisam 
bio u prilici da potpuno testiram potrošnju struje, pa time i količinu novca potrebnu za grijanje 
moje kuće, ali ono što mogu sa sigurnošću potvrditi je potpuno zadovoljstvo načinom grijanja 
(cirkulišući vazduh), dizajnom (lako postavljanje, nevelike dimenzije, kvalitetna izrada, oble lini-
je), te lakim održavanjem (prebriše se laganim potezom krpe, spužve...). Bešumni rad radijatora 
Atlantic neće Vam ometati slušanje neke omiljene melodije, nećete slušati klokotanje vode kao 
kod klasičnih radijatora, neće Vam procuriti voda, pući cijev, ventil... Meni je najdraža funkcija 



kupatilskog radijatora, koji tako divno održava umilnu toplotu ove, veoma važne, prostorije u 
svakoj kući. Neka i sve Vas, koji još niste uživali u NOBEL-ovim proizvodima, pomiluje što prije 
toplo jutro Atlantica. 
 
171.   Marko Dunđerović iz Bileće, korisnik od 2012 godine:

Veoma sam zadovoljan Vašim proizvodima i rado ih preporučujem svojim prijateljima.

172.   Midhat Tutun iz Sarajeva, korisnik od 2006 godine:

Idealan omjer cijene i kvalitete, niska potrošnja, ekološki proizvodi, bez cijevi i kotlovnica, 
izuzetno brza ugradnja, bezopasni za djecu, opcija programiranja, dug vijek trajanja. ČISTA 10!!!!!!  

173.   Marko Stanić iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine:

Atlantic konvektore koristim od 2011. godine. Na sajmu građevinarstva u Banjaluci 2011. godine 
posjetio sam štand preduzeća „Nobel“ i počeo da razmišljam o ovom vidu grijanja stambenog 
prostora. U jesen 2011. godine odlučio sam se za ovaj vid grijanja i za preduzeće „Nobel“ iako 
sam obišao i gledao druge vrste konvektora (Glamox , Beha, i drugi).
Prvi kontakt sa Nobel-om ostvario sam putem elektronske pošte i ovom prilikom bi pohvalio 
vašu profesionalnost, ljubaznost i kvalitetu usluge (konkretno gospodin Sanjin). Nakon što sam 
ukratko opisao prostorije koje namjeravam grijati, u rekordnom roku sam dobio ponudu koliko 
konvektora i koje da uzmem. Odlučio sam se za program Odyssee i to 2 konvektora  po 2 KW, 
jedan od 1,5 KW i za kupatilo uređaj 2012. 
Nakon potvrđene ponude i dogovora oko načina plaćanja konvektore sam dobio na kućnu 
adresu u roku od 48 sati kako je i bilo dogovoreno. Konvektore sam postavio sam s tim da sam 
slijedio vaše upute. Grijem stan od 55 m2 i zadovoljan sam odnosom grijanja i količinom novca 
koji se troši za ovu namjenu. Mjesečno za troškove električne energije za grijanje izdvajam od 
100,00 KM do 150,00 KM.
Također naglašavam da je za ovaj vid grijanja potrebno manje početno ulaganje od bilo kog dru-
gog vida grijanja. Nakon što sam ugradio Atlantic konvektore odmah sam ih preporučio svojim 
rođacima koji su inače studenti, i koji su se odmah odlučili za ovaj vid grijanja. Također su sve 
dobili na vrijeme i kako je dogovoreno, i uvjerili se u kvalitetu vaših proizvoda. Za ove tri grejne 
sezone nisam imao nikakvih problema, a ukoliko se nešto i pojavi nadam se neće biti problem 
da se kvar otkloni u rekordnom roku. Svima bi toplo preporučio ovaj vid grijanja i preduzeće 
„Nobel“ kojem želim puno uspjeha u budućem radu i mnogo zadovoljnih korisnika kao što sam i 
ja,  uz slogan „I U SRED ZIME PROZORI MOGU DA SE OTVORE UZ ATLANTIC KONVEKTORE“.

174.   Sabina Ahmetspahić iz Zenice, korisnik od 2012 godine:

Konvektor Atlantic koristim od oktobra 2012. godine, kada sam se i prvi put upoznala sa takvom 
vrstom uređaja. Tada sam boravila u jednosobnom stanu kao podstanar. Moram priznati da sam 
izuzetno zadovoljna kvalitetom proizvoda. Stan sam zagrijavala samo jednim konvektorom i 
uvijek je bilo toplo, te sam temperaturu podešavala ovisno o svojim potrebama. Konvektor je i 
izuzetno ekonomičan i pristupačan, te su računi za električnu energiju u tim mjesecima iznosili 
nešto manje od 100 KM. Ove godine sam promijenila mjesto boravka, ali i dalje koristim Atlantic 
konvektor. Nema više brige hoće li doći do kvara u centralnom grijnom sistemu, nema više brige 



oko nabavke drva, napornog čišćenja i loženja nakon dugog radnog dana. Pravi je užitak ući u 
topli dom.
Svojim prijateljima rado preporučujem Atlantic konvektor jer je to idealno rješenje u ovim 
zimskim danima. Lijep pozdrav iz toplog doma svim Atlantic korisnicima :)

175.   Vahid Dupovac iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Prijatno sam iznenađen brigom koju vodite o kupcima Atlantic konvektora. Moram priznati da 
odavno praktičnije, jeftinije i kvalitetnije rješenje za zagrijavanje prostora nisam vidio. Jako sam 
zadovoljan funkcionalnošću konvektora (rad sa termostatom) kao i potrošnjom el. energije koju 
isti troše prilikom zagrijavanja. Koristim svaku priliku da preporučim vaše proizvode svojim 
prijateljima i kolegama. 

176.   Lidija Vignjević iz Sarajeva, korisnik od 2007 godine:

Već dugi niz godina koristim konvektore ATLANTIC i zadovoljna sam kvalitetom grijanja i diza-
jnom. Inače, po izgledu uklapaju se u svakom prostoru kao dio namještaja. 

177.   Edis Kusturica iz Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Do sada sam kupio (za potrebe posla i kuće) 4 Atlantik sistema za grijanje, veoma sam zadovol-
jan.

178.   Marinko Lepan iz Kreševa, korisnik od 2012 godine:

Vezano za svoja iskustva sa vašim Atlantic grejnim tijelima, mogu samo reći riječi pohvale. Evo 
već treću zimu koristim vaš Atlantic radijator i mogu vam reći da mi je veoma funkcionalan. Veo-
ma je lak za montažu, i korištenje, neprimjetan je u prostoriji, ima dobre karakteristike podeša-
vanja, a moram pohvaliti i vašu predanost poslu u pogledu zaprimanja narudžbe i dostave 
putem isporuke brzom poštom. Ja sam čak vaše poduzeće preporučio na više mjesta u našem 
gradu Kreševu, a neki od njih su od vas čak i naručili potrebni proizvod. Inače vaše podatke sam 
našao na Facebook reklami, a dodatne informacije sam malo “proguglao” na vašoj web stranici. 

179.   Amir Valentić iz Viteza, korisnik od 2007 godine:

Želim da Vas obavijestim da sam korisnik vaših grijalica/konvektora već dugi niz godina, od 
2007 godine. Prvo na poslu u kancelarijama, a zadnjih 5 godina i u stanu. Trenutno grijem stan 
od 76 kvadrata sa 3 konvektora i više sam nego prezadovoljan kako u pogledu samog grijanja 
tako i u pogledu potrošnje električne energije. Izračunao sam da na godišnjem nivou uštedim od 
600,00 do 700,00 k.maraka u odnosu na centralno grijanje. S poštovanjem! Vas vjerni korisnik.

180.   Rehad Mašala iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora od 2011 god. i mogu potvrditi da je odabir bio savršen. Jed-
nostavni za rukovanje, super ekonomičan i štedljiv način grijanja, bez ikakvog održavanja i vrlo 
pouzdan proizvod. Na moju preporuku moj brat se odlučio za program Tatou radijatora, e to je 
bez premca savršen način grijanja, kako tehnički tako i estetski. 



181.   Mato Krešić iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Veliki pozdrav od zadovoljnog korisnika iz Sarajeva. Korisnik konvektora Atlantic postao sam 
u Oktobru 2011. Prije toga sam se grijao na plin (kamin). Stan je 54m2, austrougarska gradnja 
s plafonima od cca 3,60m visine. Na preporuku vašeg kolege izabrao sam program Tatou za 
visoke plafone, Nico bar za banju a sve sam uvezao s Chronopass-om. Od tada pa do danas 
uživam u blagodatima grijanja putem konvektora. Na prvom mjestu temperatura je ravnomjer-
no raspoređena u čitavom stanu što mi je bitno radi male bebe. Stan je u mnogome uredniji jer 
nema čađi kao ranije od plina. Također, vrlo bitan aspect je i dio koji se odnosi na troškove. 
Prilikom samog uvođenje dvoumio sam se između grijanja na plin (centralno grijanje + bojler) za 
šta mi je inicijalno po projektu trebalo cca 4.500 KM, ili konvektora za šta sam inicijalno izdvojio 
1.500 KM. Kada sam poredio račune sezoni u prosjeku za 2,5 godine slijedeći iznosi: Oct 150, 
Nov 200, Dec 260, Jan 260, feb 260, mart 260, april 160. Samo je jednom račun bio 300 KM za 
vrijeme velikog snijega u Sarajevu. Napominjem da u navedene račune ulaze i ostali potrošači ( 2 
mašine, bojler, štednjak tv, computer i sl) na šta u prosjeku mjesečno otpada cca 70 KM tako da 
mi se izbor ovog načina grijanja višestruko isplatio.
Jedina mala zamjerka je što konvektori vremenom tamne od grijanje i ne uspijevamo da im 
vratimo prijašnju bijelu boju. (Ako imate neki savjet kako da ih očistimo bio bih veoma zahvalan). 
Nadam se da sam vam uspio dočarati svoje iskustvo s Atlantic grijanjem.

182.   Marko Dakić iz Banja Luke, korisnik od 2012 godine:

U stanu imam već treću godinu Nobel grijanje i potpuno sam zadovoljan učinkom i cijenom 
grijanja koju dobijem preko računa za struju. Imam konvektore f117 i planiram još nešto naručiti 
za kupatilo, najvjerojatnije model 2012. 

183.   Valentino Janković iz Zvornika, korisnik od 2010 godine:

Već 5 godina koristim Vaše konvektore, 5 x 2 KW, za grijanje poslovnog prostora od 120 m2 i 
veoma sam zadovoljan. Rade besprijekorno i griju odlično. 

184.   Tina Šićerbrgović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine: 

Naše iskustvo sa Atlantic konvektorima je super pozitivno. Odlično zagriju prostorije u ovim 
hladnim danima, a ni računi nisu tako strašni obzirom da se radi o grijanju na struju koje je uz ove 
konvektore  jeftinije od plinskog grijanja. Svakako toplo preporučujemo! 

185.   Dragica Mandić iz Istočne Ilidže, korisnik od 2008 godine:

Već 7 godina koristim Atlantic konvektor i prezadovoljna sam s njim. Moram priznati da sam 
u početku bila jako skeptična, prije svega zato što ranije nisam imala pozitivno iskustvo pri 
grijanju na struju. Naime, prostor se nije mogao zagrijati, a računi za struju su bili veliki što 
meni kao jednom penzioneru nikako nije odgovaralo. S Atlantic konvektorom riješila sam i taj 
problem i već 7 godina ga koristim bez potrebe za nekom zamjenom, popravkom ili slično. Svima 
bih preporučila da ga kupe, kako zbog efikasnosti i ekonomičnosti tako i zbog kvaliteta usluge, 
korektnosti i izuzetne profesionalnosti zaposlenih. 



186.   Georgina Janjić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Od narudžbe do isporuke na kućna vrata prošla su dva dana. Bio je mjesec oktobar i radijatorom 
sam grijala  dnevni boravak (40m2). Potrošnja električne energije je u tom mjesecu bila malo 
veće nego inače. Vazduh nije bio suh, a obzirom da sam operisala oči to je veoma bitno. Inače 
u stanu imam etažno grijanje na plin ali kako sam sada u penziji taj način zagrijavanja postaje 
nemoguć.
Stoga, ove godine kombinujem grijanje na plin i uključujem radijator danju kad je niža tarifa, a 
ostavljam ga čitave noći uključenog. Račun struje za novembar je veći za 16 km, za ne povjerova-
ti, a potrošnja plina znatno manja. Moj sljedeći korak biće kupovina još  jednog radijatora. Vjeru-
jem da ću time dodatno uštediti. Omogućite vašim korisnicima, bar jednom godišnje, povoljnije 
uslove kupovine, biće nam to najveća nagrada! 

187.   Marko Kolobarić iz Širokog Brijega, korisnik od 2011 godine: 

Konvektori Atlantic su već dugi niz godina poznati kao najbolji način grijanja, uzevši u obzir 
učinkovitost, ekonomičnost i moderan dizajn pa sam se zbog toga i ja odlučio na kupovinu. 
Kupio sam tri konvektora kojima zagrijavam prostor od 100 kvadratnih metara i jako sam za-
dovoljan potrošnjom, koja je znatno manja u usporedbi s drugim vidovima grijanja koje sam ko-
ristio prethodnih godina. Zaposlenici tvrtke su izuzetno ljubazni i stručni tako da je poslovanje s 
njima bilo pravo zadovoljstvo. Svi gosti koji dođu u moj dom imaju samo riječi hvale za toplinu ali 
i suvremeni izgled konvektora pa im preporučujem da i sami izaberu Atlantic konvektore jer je 
zadovoljan kupac najbolja reklama. 

188.   Medina Ferhatović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Po preporuci prijatelja koji se već dugi niz godina griju sa Vašim konvektorima, prešla sam na 
iste. Poučena lošim iskustvom (do konvektora sam se grijala na plin) i astronomskim cijenama 
bila sam malo skeptična na početku. Ali uz izuzetnu strpljivost, ljubaznost kao i savjete uposlen-
ih u Vašoj firmi ni jednog minuta se nisam pokajala. Izuzetno sam zadovoljna kako dizajnom tako 
i snagom grijanja a naravno i potrošnji:). Moram da napomenem da živim u staroj bosanskoj kući 
gdje izolacija i nije baš na zavidnom nivou pa i pored toga s pravom mogu reći da sam se prvi put 
ugrijala kako treba:). Od sveg srca Vam želim uspješnost u daljem poslovanju kao i još puno puno 
novih korisnika:). Moj skromni doprinos će biti zaista topla preporuka:)). 

189.   Emil Topalović iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Kao korisnik Nobel grijanja izuzetno sam zadovoljan. To je ekološki vrlo prihvatljiv način grijanja. 

190.   Amra Mašić:

Čast mi je saopštiti Vam da je kupovina Atlantic konvektora bila jedna od naših najisplativijih 
investicija! Prezadovoljni smo i preporučili smo ih svojim prijateljima i obitelji! Neke od njih sam 
uspjela i ubijediti da i sami postanu vlasnici istih!!! Hvala što postojite. 

191.   Tatjana Janjić iz Trebinja, korisnik od 2011 godine:

Mi smo Vas radijator kupili prije par godina. Veoma smo zadovoljni. Preporučujemo ga našim 
prijateljima i poznanicima ... Hvala Vam što postojite ... 



192.   Halid Hondo iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Sa velikim zadovoljstvom iskreno smo zadovoljni. Preporučili smo vas svim našim prijateljima, 
jedna porodica, tačnije komšije preko puta, vidjevši kako je nama toplo i ugodno, sa plinskog 
grijanja prešli su na vaše konvektore, a godinama su koristili plin. Toliko od porodice Hondo, 
puno sreće u daljnjem radu i samo tako nastavite. 

193.   Muhamed i Nihada Hadžić iz Sarajeva, korisnici od 2012 godine:

Konvektore Atlantic koristimo već par godina. Stan od 60 kvadrata sada zagrijava 6 konvekto-
ra i vise smo nego zadovoljni. Potrošnja zaista nije velika, zagrijavanje i održavanje toplote je 
fenomenalno. Pored toga sigurni su, imamo malo dijete pa smo i na to morali obratiti pažnju pri-
likom kupovine. Znači nema oštrih ivica ili nešto sl., ne postoji mogućnost da se dijete povrijedi 
na bilo koji način. Zrak je čist, za razliku na period u kojem smo koristili druge energente. Pre-
poručujemo ih svima koje poznajemo i svi su zaista zadovoljni. Hvala Vam od srca na ljubaznosti! 

194.   Branko Latinović iz Prijedora, korisnik od 2010 godine:

Obećano i dogovoreno je ispoštovano. 

195.   Elma i Suma Međedović iz Sarajeva, korisnici od 2008 godine:

Konvektore imam instalirane već 7 godina, u Sarajevu. Veoma sam zadovoljna brzinom kojom 
se ugrije prostorija, dizajnom, s obzirom na veličinu stana u kojem živim i veličinom aparata, 
njegovom praktičnošću.
Međutim, ne mogu se pohvaliti potrošnjom elek. struje što  mislim da je to do izolacije zgrade u 
kojoj živim. Potrošnja  bi bila uveliko smanjena kada bi se uradila je spoljašnja izolacija zgrade. 
Sve u svemu, vrlo zadovoljan kupac i rado Vas preporučujem. 

196.   Ivan Ljubić iz Širokog Brijega, korisnik od 2011 godine:

Dojmovi su pozitivni.

197.   Vlajko Borovčanin sa Sokoca, korisnik od 2008 godine: 

Danas sam od vas poručio još jedan vaš proizvod, radijator za kupatilo, i želim vam se zahvaliti 
na ljubaznosti i susretljivosti koju iskazujete. Vaše konektore koristim gotovo desetak godina 
za zagrijavanje prostora u dva stana, i mogu reći samo pohvale - pravilno korištenje i nema 
kvarova, jer ja ih uopšte do sada nisam imao, i ako se zna kakve su temperature zimi ovdje na 
Sokocu i na Romaniji. Još jednom, puno hvala na korektnosti i ekspeditivnosti i puno uspjeha u 
daljem radu. 

198.   Bojan Kozić iz Gradiške, korisnik od 2009 godine:

Korisnik sam Atlantik Tatou konvektora nekoliko godina. Kupili smo Tatou jer je stan u kojem 
smo stanovali bio bez grijanja, a visine preko 3 m. Stan je male kvadrature pa smo skoro cijeli 
stan grijali i za vrijeme najnižih temperatura. Za ovaj način grijanja sam doznao na nobel.ba. Iako 
svjestan da se kod nas često pojavljuju proizvodi koji “želje ispunjavaju” samo dok ih ne kupite, 
odlučio sam da rizikujem. Iako po snazi grijalice djeluje da će se potrošnja struje mnogo poveća-



ti nisam se pokajao zbog kupovine. Trenutno koristim Tatou za grijanje dvije sobe i malog hodni-
ka. Iskreno, potrošnja je podnošljiva za vrijeme u kojem živimo. U planu mi je ugradnja Atlantik 
grijalica u porodičnoj kući u dogledno vrijeme. Sve u svemu, iskrene preporuke. 

199.   Siniša Vučić iz Kneževa, korisnik od 2012 godine:

Brzo zagrijava, ekonomičan, precizan thermostat, jednostavan za upotrebu i lako se postavlja. 
Sve preporuke.

200.   Konting doo, Lazo Pudar iz Istočne Ilidže, korisnik od 2006 godine:

Kao korisnik Vaši proizvoda veoma sam zadovoljan sa radijatorima ATLANTIC zbog: lijepog 
dizajna, ekonomičnošću u potrošnji, dobrim grijanjem (iza vatre najprijatnijim grijanjem), 
nikakvim šumovima prilikom rada. Već devetu zimu koristim Vaše radijatore i preporučio sam 
vas mnogim prijateljima koji su mi zahvalili na dobroj preporuci. Topli pozdrav kao ATLANTIC 
grijanje!

201.   Mirjana Kanostarevac iz Bijeljine, korisnik od 2006 godine:

Gotovo osam godina u zagrijavanju prostorija naše kuće koristimo vaše ATLANTIK radijatore. 
Svima koji se dvoume kako da zagriju svoje stambene prostorije preporučujem vaš provjereni, 
pouzdani, ekološki čist i ekonomičan izvor grijanja. 

202.   Muhamed Šestanović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Prije 4 godine sam kupio pet komada Atlantic grijalica. Dvije grejne sezone moju porodicu 
griju Atlantic grijalice. Svi smo prezadovoljni. Štedljive su, ne zagađuju okoliš i ne ostavljaju 
prljavštinu na zidovima. Brzo zagrijavaju prostor. Veoma smo sretni što ih imamo i ne kajemo 
se što smo ukinuli centralno grijanje na plin kojeg smo do prije dvije godine koristili, pa prešli na 
grijanje Atlantic grijalicama.  

203.   Mirsad Krunešić iz Tuzle, korisnik od 2008 godine:

Moje iskustvo sa Atlantic električnim konvektorom nije baš veliko obzirom da smo u međuvre-
menu uradili etažno grijanje, a ovaj konvektor koji smo kupili prije nekih 7 godina i  ostao je u 
prizemnoj prostoriji i koristi se povremeno. Ipak moram ovom prilikom da pohvalim Vašu pro-
fesionalnost koja traje od našeg prvog kontakta. Također sam veoma zadovoljan sa kupljenim 
radijatorom jer je bio veoma jednostavan za ugradnju i daljnju upotrebu. Njegova funkcionalnost 
opravdava njegovu cijenu u svakom pogledu.  

204.   Nedim Cicvara iz Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Atlantik radijatore koristim već šest godina. Živim u kući i grijem četiri prostorije. 
Račun za struju nikad ne prelazi 200 KM tokom zimskih mjeseci i svima preporučujem ove 
radijatore. Ja sam prezadovoljan. 

205.   Dragan Palavra iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Zadovoljni smo s grijanjem i kvalitetom.



206.   Goran Motika iz Istočnog Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Atlantik radijatore koristim u stanu već 7god i još nisam imao ni jedan kvar, niti sam imao potre-
be da koristim bilo šta drugo za grijanje, a račun za struju (nemam plin u stanu) nikad nije prešao 
200 KM, a radijatore ni po noći ne gasimo, zbog djece. Sve u svemu, mislim da je to najbolji i 
najisplativiji način grijanja danas. 

207.   Bojana Mikulić iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Kao korisnik Atlantik grijanja , moram reći bez obzira na nagradnu igru da sam jako zadovoljna. 
Ja sam uzela grijalice za visoke plafone i nisam se pokajala, posebno jer je ušteda velika funkcio-
nalnost nemjerljiva. Mogu samo reći da sam preporučila i mnogim mojim prijateljima. Tako da ću 
sljedeću zimu kupiti mom sinu Vaše grijalice u zamjenu za plinsko grijanje . I javit ću vam se kad 
dođe vrijeme za to.

208.   Dejan Pajić iz Modriče, korisnik od 2011 godine:

Imam samo riječi hvale za vaš program “Atlantik” grejanje, preko same funkcije zašto je namijen-
jen preko uštede električne energije, bez čujnog rada i održavanje higijenski čiste prostorije. 

209.   Samir Šabić iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Nekoliko godina koristimo Vaše proizvode i prezadovoljni smo učinkovitošću i ekonomičnosti 
istih. 

210.   Slobodan Nogo iz Istočnog Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

U svakoj prostoriji u kući imam konvektore nobel. Prezadovoljan sam. Nema toplote bez nobela.

211.   Robert Mihić iz Mostara, korisnik od 2010 godine:

Souper grijanje!

212.   Muhamed Kamenjaš iz Breze, korisnik od 2010 godine:

Što se tiče Atlantic radijatora veoma sam zadovoljan, nemam nikakvih problema koristim ga i 
dalje. 

213.   Damir Nuhanović iz Zenice, korisnik od 2009 godine:

Korisnik sam dva proizvoda - konvektora Atlantic, a na našu (moje porodice) preporuku kupljena 
su još četiri komada u dvije porodice i opremljen je jedan poslovni prostor povezan u sistem 
grijanja. Osim primarne funkcije koju obavljaju konvektori tj. grijanje prostorije, što čine veoma 
kvalitetno, odlikuju se bešumnim radom, ne isijavaju toplotu naglo i direktno, optimalna po-
trošnja el. energije. Posebno treba istaći ugodnu atmosferu koja se primijeti u toploj zagrijanoj 
prostoriji (za razliku od ostalih grejnih tjela). 



214.   Pero Perić Bogdan iz Krepšića (Brčko), korisnik od 2009 godine:

Konvektor koristimo u porodici mislim da je sad preko 7 godina i mogu vam reći da se u pot-
punosti  isplatila svom cijenom kad je kupljena pre toliko vremena. Ono što želim reći da sam 
potpuno  zadovoljan ja kao i moja supruga. Možda će ovo biti malo duža priča zašto smo kupili 
vašu peć ali pošto sam sad  na godišnjem odmoru ako vas ovo ne mrzi čitati mogu vam je napisa-
ti.
Pre sedam godina baš u zimsko vreme čekali smo našu prvu bebu i u sobi nam je trebao neki 
izvor grejanja jer se nismo želeli grejati na drva. Svi su nam predlagali već poznate TA peći znate 
one 3,4,5, 6 itd. Međutim tražili smo kao prvo nešto što je zdravo. TA peć kad se kako narodski 
kažemo napuni onda se uključi ventilator koji izgoni topao vazduh u sobi i greje ali dugo se i 
puni, hoću reći sporo se ugreje a nama je trebalo nešto brže zbog bebe, naravno ventilator diže 
i prašinu, a onda nam je  prijatelj rekao da u peći ima i staklene vune što je u potpunosti izbacilo 
je kao mogućnost rešenja za grejanje, onda smo tražili neke grejalice, kvarcne, međutim one 
su veliki potrošači što nije išlo na ruku našem kućnom budžetu jer smo i podstanari, onda smo 
gledali neke uljne itd itd, pa sam na poslu  u jednom oglasu naleteo na vas oglas za atlantik peć, 
ono što je pisalo u oglasu me veoma  zainteresovalo a posle toga sam malo prečešljao i internet 
gde sam video da se te peći masovno koriste u nekim zemljama EU i da ih svi hvale. Ono na što 
sam prvi mah pomislio je daje ta peć ispunjavala sve naše roditeljske zahteve a to je da je imala 
tih rad, nije mnogo isušivala vazduh, neuvlači prašinu i neizbacuje, namestiš željenu tempera-
turu i ona se održava uz pomoć mikro procesora i senzora, čim temperatura u prostoriji padne 
ispod željene ona se sama uključuje i održava je constantnom, peć je veoma lagana za pomer-
anje i manipulisanje sa njom ne znam dali teži nekih četiri kilograma, e ostalo je bilo samo da 
vas pozovem i pitam za cijenu i tu sam ubo iz prve, niste čak ni bili skupi, sve i dealno verujte na 
riječ, ja sam bio u Sarajevu na poslu kad mi je supruga javila stigla je peć, trebaš je montirati kad 
dođeš, čak ni montaža nije bila komplikovana kao što kod nekih  tehnički uređaja zna da bude. 
Ugradio sam je sa lakoćom. 
E onda je ostalo kako kažu eksploatacija  čitavo vreme sam razmisljao bože moj šta sam ja 
kupio pa to niko ne koristi kod mene niko nema  veze sa vezom o tim pećima, nakon mesec dana 
je stigao prvi račun za struju nismo mogli da verujemo svojim očima 98 KM evo napisat ću i 
slovima devedeset i osam konvertibilni maraka  naravno sa  PDV, moram vam reći da je u stanu 
sve na struju svi aparati, pošto je beba stigla bojler je  morao biti stalno uključen zbog tople 
vode naravno i peć, ali mikro procesor na njoj je čudo, nemam šta da vam pričam o tome. Svim 
svojim kolegama sam pričao i hvalio se na sva usta o atlantik peći svi su mi rekli da lažem, a 
onda su neki počeli polako da uzimaju tu peć i zadovoljni su, evo prošli mesec  račun za struju je 
bio 108 KM sa PDV. Stvarno mi smo prezadovoljni. 
Ne znam šta bi vam još rekao o njoj sem da je koristimo 7 godina i imamo tri komada u stanu. 
Ono što nisam video kod vas da se reklamirate na TV ili po nekim časopisima a trebali bi za 
mene ste bolji od Dormea koji udavi sa svojim reklamama a  brate i preskup je i iskreno ne 
verujem daje tako dobar. Nisam naišao nigde ni na neke nove modele sem sad da ima u prodaji 
još nekih video sam i interexu  neke slične mislim da su yunkers itd. ali ja koristim atlantik čak u 
kuhinji je nisam okačio na zid nego sam stavio dve keramičke činije peć stavio na nju i naslonio 
je na zid. Na podu i zidu su pločice bilo mi  mrsko bušiti zid da je postavim pa sam je tako postavi 
stavio.
Čak su je klinci par puta obarali, tresne od pločice, ali radi nije smetao udarac i pad, ono što 
jedino  drndaju po njoj je točkić za podešavanje temperature dočim preklopnik za režim rada ne 
mogu da pomere na njihovu žalost, hahhaha!
Eto toliko za sad i izvinite na pravopisnim greškama i samom pravopisu nije mise dalo da ovo 



lijepo napišem ali nadam se da će vam ovo biti najzanimljiviji meil koji ste dobili od korisnika 
Nobel Atlantik  električnih peći. 
P.S. Ako neverujete u potrošnju i svima onima koji neveruju mogu pokazat račun za potrošnju 
električne energije za protekli mjesec. Veliki pozdrav!

215.   Radoje Obradović iz Rogatice, korisnik od 2008 godine:

Grijalice sam kupio prije 7 godina i od tad ih i koristim. Nisam imao nikakvih problema sa gri-
jalicama čak što više prezadovoljan sam istim. Zaposleni u Vašoj firmi su mi preporučili snagu 
grijalica po prostorijama i mjesta na koja treba da ih postavi, tako da sam dobio maksimum za 
uloženi novac.

216.   Belma i Mirsad Čorbo iz Sarajeva, korisnici od 2011 godine:

Mi smo zaista višegodišnji korisnici Atlantic grijanja, tačnije već petu godinu koristimo Atlantic 
konvektore za grijanje naše kuće. Postepeno smo ih nabavljali, njima mijenjali naša dotadašnja 
grijna tijela i nakon tri grijne sezone potpuno prešli na grijanje Atlantic konvektorima. Moram 
priznati da smo se sa svakom novom nabavkom svog novog konvektora iznova pozitivno 
iznenađivali. 60-tak metara kvadratnih naše kuće grijemo sa tri Atlantic konvektora. Tempera-
tura u svim prostorijama je ujednačena i izuzetno ugodna. Došli smo do zaključka da je ovaj 
način grijanja skroz specifičan, naime stanovi naših prijatelja koji se na primjer, griju na drva pre-
tople su i toplota iz grijnog tijela “ubija u glavu”, za razliku od tako zagrijavanih prostorija, naše 
su zagrijane, ali toplota u sobi je ravnomjerno raspoređena i stiče se dojam kao da se uopšte ne 
grije, nego da je ljeto i da je temperatura prostorije zapravo temperatura zraka. Hoću reći da je 
grijanje kao prirodno.
Pored toga trebam naglasiti estetsku crtu mojih konvektora koja nas je posebno privukla. U 
relativno malom i pretrpanom životnom prostoru svaki centimetar slobodnog prostora nam  
mnogo znači tako da je dizajn Atlantic konvektora zaista u prednosti u odnosu na druga kabas-
ta grijna tijela poput raznih grijalica, šporeta, i peći. Svojim malim dimenzijama idealno su se 
uklopili u naš životni prostor.
Naravno, veoma važna stavka pri izboru grijanja je i potrošnja električne energije, s čim smo 
mi isto izuzetno sretni i zadovoljni ako usporedimo potrošnju pri dosadašnjoj potrošnji drugim 
načinima grijanja. Vaši zadovoljni korisnici.

217.   Alma Prohić iz Konjica, korisnik od 2011 godine:

... prezadovoljna sam sa “Atlantic načinom grijanja” - konačno, “čisto, ekonomično i toplo grijan-
je”.

218.   Saida Fišeković iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Nobel radijator je izvrsne funkcionalnosti. Trenutačno zagrijava prostor potpuno ravnomjerno. 
Održava postignutu temperaturu i dopunjava je. Preporučujem ga svima kako za domaćinstvo 
tako i za poslovne prostore! 

219.   Vukašin Varešić sa Pala, korisnik od 2009 godine:

Mi smo kupili konvektor prije pet godina, prezadovoljni smo sa grijanjem jako je ekonomičan 
dosta smo uštedjeli struje, a jako nam je toplo i prijatno. Što se tiče prostora jako je praktičan 
ničemu ne smeta. Sada možemo otići negdje u zimskom periodu na dva tri dana i ostavimo 



konvektor upaljen na zvjezdici i cvijeće nam ne smrzne, jer on se pali na zvjezdici ispod nule. Mi 
ga preporučujemo svim našim prijateljima i poznanicima jer smo mi prezadovoljni i onda kada 
ga oni kupe i uvjere se u našu priču zovu nas da nam se zahvale mi se onda s’njima šalimo da nam 
kupe jedan mali za kupatilo na naselje kada nam dođu. Najbolji način za zagrijavanje prostora je 
konvektor. 

220.   Zijo i Jasminka Boškailo iz Mostara, korisnici od 2012 godine:

Već duže vrijeme koristim Vaše proizvode i veoma sam zadovoljna.

221.   Nijaz Viteškić iz Bihaća, korisnik od 2012 godine:

Imajući u vidu da sam ranije koristio ogrijevno drvo za zagrijavanje stana od 68 m2 i za to mi 
je bilo potrebno cca 10 metara3 sa cijenom koštanja od 600 KM bez rezanja i cijepanja istih 
što dodatno iznosi 100 KM, a da sam i dalje trošio el. energiju za rasvjetu, (el. peć, mašina za 
veš, suđe, bojler u kupatilu, zamrzivač od 310 litara i frižider od 140 litara) te da je u prosjeku 
u 6 mjeseci grijne sezone račun za utrošenu el. energiju se kretao mjesečno cca 60 KM, da se 
izračunati da je potrošnja za 6 mjeseci iznosila oko 1200-1300 KM.
Imajući u vidu da sam i od kako sam počeo koristiti Atlantic konvektore prvu godinu ukupna 
potrošnja za 6 mjeseci je bila 914 KM, druga godina 856 KM i treća godina nadam se da neće 
iznositi više od 800 KM jer ova zima nam je dobro došla, ali ipak sam radio u skladu sa dobiven-
im uputama i koristio sam prednosti konvektora koji do sada nisam imao priliku da vidim kod 
drugih el. grijnih tijela. Napominjem da su navedeni novčani iznosi pokazatelji ukupne potrošnje 
el. energije za grijanje i ostale uređaje koje sam gore naveo, što dovodi do zaključka da su uz 
pravilno koristeći priložena uputstva ekonomski vrlo prihvatljivi.
Napomenuo bih da sam jako zadovoljan što i prenosim svojim prijateljima sa adekvatnim 
pokazateljima ekonomičnosti navedenih Atlantik konvektora i da se nadam da ću pomoći u 
promociji grijinih tijela koji i sam koristim kao ekonomične i prihvatljive za zagrijavanje prostori-
ja za boravak. Zahvaljujem se i ovim putem što sam imao priliku lično da se upoznam sa Vašim 
predstavnicima na Bihačkom sajmu ECOBIS gdje su sve posjetioce Vašega štanda u skladu sa 
svojim mogućnostima častili potencijalne klijente Vaših prodajnih proizvoda. 

222.   Sabahudin Zubetljak iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Naše iskustvo sa grijanjem konvektorima Atlantic je jako pozitivno i preporućili bi ih svima, a 
naroćito smo zadovoljni sa Tato digital horizontal konvektorom. Konvektorima se grijemo već 
četiri sezone i nemamo nikakvih zamjerki. Ispunili su sva naša oćekivanja bez ijednog zastoja i 
kvara uz veoma veliku uštedu el.energije. I NAŠE MACE UŽIVAJU UZ KONVEKTORE ATLANTIC 
!!!!



223.   Mensur Rahimić iz Mostara, korisnik od 2008 godine:

Dugi niz godina koristim atlantic grijanje i mogu da vam kažem da sam prezadovoljan sa njim, 
čak sam i u vikendicu na planini postavio, i mogu samo lijepe riječi da kažem za isti. Preporučio 
sam i prijateljima koji su isto tako zadovoljni sa njima. 

224.   Zerina i Mahir Muhović iz Sarajeva, korisnici od 2012 godine:

Jako sam zadovoljna sa Atlantic grijanjem, ekonomično je i praktično. 

225.   Nedžad Ljuca iz Goražda, korisnik od 2012 godine:

Kao korisnik Atlantic grijanja jako sam zadovoljan i cak preporučujem svojim prijateljima.

226.   Sejdo Šikalo iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Uvjerila sam se da ste kompanija koja vodi računa o svojim klijentima_kupcima, i tim povodom 
mogu reći, a to mogu potvrditi ostali koji su na moju sugestiju kupili Vaš popularni konvektor 
ATLANTIK 1,5 i 2,00 KW. Ovu informaciju u više navrata potvrdio Vašem uposleniku Sanjinu iz 
Mostara. Uvjeravam Vas da kvalitet odgovara po svemu dizajnu, cijeni i funkciji i kao takvi mogu 
zadovoljiti najzahtjevnije kupce, koristim uređaj 3 godinu i ja sam osobno prezadovoljan i onda 
kada su zime hladne i surove. 

227.   Muhamed Gačanin iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Već više od šest grijnih sezona koristim Atlantic grijanje u cijelom stanu i moram da izrazim svo-
je zadovoljstvo. Sve ono što je rečeno u pratećem pisanom materijalu za uputstvo je apsolutno 
tačno: ekološki čisto, pouzdano, štedi energiju i nadasve čisto i kvalitetno grijanje. Rodbini, 
poznanicima i susjedima sam izražavao svoje zadovoljstvo, u što su se oni i sami uvjerili, što 
je rezultiralo da su i oni u svoje stanove uveli barem jedno grijno tijelo Atlantic. Ovim pismom/
porukom želim da ustrajete u kvalitetu i da Vaši kupci, zajedno sa mnom, mogu da izražavaju 
komplimente na Vaš rad i Vaše učešće na tržištu.

228.   Emina Kuljuh iz Goražda, korisnik od 2008 godine:

Već duže vrijeme koristimo ATLANTIC grijanje i jedino što Vam mogu reći da smo prezadovoljni. 
Osvojili ste me kvalitetom i cijenom! Toplo Vas preporučujem svima. Želim Vam još puno poslov-
nog uspjeha i kvalitetnih proizvoda te ovakvih reakcija kao što je moja. 

229.   Aleksandar Popović iz Bijeljine, korisnik od 2008 godine: 

Koristimo vaše radijatore već 7 god i jako smo zadovoljni sa njima, kako sa toplotom u stanu 
tako i sa potrošnjom električne energije. Više naših prijatelja, na našu preporuku, su kupili proiz-
vode koje vi prodajete. Sve pohvale za vas. 

230.   Zijad Arnautović iz Travnika, korisnik od 2011 godine:

Kao korisnik grijanja Atlantic s kojim zagrijavam dnevni boravak (P=20m²) izražavam svoje 
zadovoljstvo. Ono što mu daje prednost nad ostalim uređajima za zagrijavanje jeste brzina za-
grijavanja prostorije, ekonomičnost, dizajn i bešumnost. Zbog svega navedenog isto preporuču-



jem svojim prijateljima i poznanicima. Zahvaljujem se na kvalitetu, Vašoj brizi o kupcima, te ovim 
putem šaljem Vam srdačan pozdrav! Arnautović Zijad, ul. Kulina bana 4/20, 72270 Travnik, +387 
61 173577.

231.   Nenad Babić iz Zvornika, korisnik od 2012 godine:

Već 4 grejne sezone smo korisnici Vaših radijatora. Sa grijanjem smo zadovoljni i ekonomična je 
potrošnja električne energije. Vašu firmu Nobel preporučujemo prijateljima i poznanicima. 

232.   Hasnija Mulić iz Bihaća, korisnik od 2010 godine:

Vaš sam korisnik od 06.09.2010 prezadovoljna ATLANTIK grijanja imam samo riječi hvale za 
takvo nešto što se je našlo na tržištu. Želim Vam i dalje puno uspjeha u radu i još ovakvih proiz-
voda na našem tržištu. HVALA za ovakav proizvod koji se ne kvari jer je ODLIČNOG kvaliteta. 

233.   Amif Trade doo iz Tuzle, korisnici od 2006 godine:

Koristimo konvektore dosta godina i nemamo nikakvih zamjerki, dapače, svima koji se interesu-
ju za njih, toplo ih preporučujemo.

234.   Sanja Parhamov iz Prijedora, korisnik od 2012 godine:

Reaguju veoma brzo na svaku promjenu temperature u prostoriji što mi je najvažnije zbog 
malog djeteta koje je neprestano u pokretu. Potrošnja struje i nije posebno velika. Lijepi su 
izgledom i odlično se uklapaju u prostoriju - na bijelom zidu su skoro neprimjetni. 

235.   Ramiz Vražalica iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Kao korisnik Atlantik grijanja, prije svega želim da Vam se zahvalim iskreno na proizvodu koji 
koristim kao osnovni izvor grijanja u domu. Imam odlično iskustvo koje smo prenijeli našim 
najbližim u porodici, prijateljima i poslovnim saradnicima. Grijanje sa vašim konvektorima je 
ekonomično, čisto i elegantno u odnosu na klasične grijalice koje smo ranije koristili. 

236.   Zoran Šimunović iz Usore, korisnik od 2011 godine:

Ovim putem bih podijelio svoja iskustva sa grijanjem Atlantic konvektorima. Do prije dvije 
godine za zagrijavanje obiteljske kuće smo koristili kombinaciju grijanja na čvrsto gorivo (drva) 
za zagrijavanje dnevne sobe, blagovaonice i kuhinje, dok smo za  zagrijavanje ostalih prostorija 
koristili dvije TA peći (tzv. peticu i trojku) i jedan uljni radijator a kupaonica je zagrijavana (po 
potrebi) standardnom zidnom električnom grijalicom. 
Za probu smo kupili jedan Atlantic konvektor F117 snage 1500W ( kao zamjenu za uljni radijator) 
i pošto su iskustva bila krajnje pozitivna, nabavili smo još tri Atlantic konvektora iz serije Odis-
see, dva snage 1500W i jedan od 2000W, te na taj način riješili grijanje i kupaonice. Iskustva su 
slijedeća. U odnosu na godinu prije, kada smo zagrijavali tri prostorije (bez kupaonice) koristeći 
već pomenute TA peći i uljni radijator, potrošnja električne energije je, iako sada stalno zagrija-
vamo jednu prostoriju više (kupaonicu površine 12,5 m2)  za oko 10 procenata MANJA u odnosu 
na prošlu godinu. Uz pomenutu uštedu, smatram kako je neophodno istaknuti komfor koji 
grijanje električnim konvektorima pruža. Naime, dojam grijanja je krajnje prirodan (nema onoga 
neugodnoga osjećaja kao kod drugih izvora električnog grijanja). Regulacija temperature je pre-



cizna i u slučaju, ako nema potrebe za stalnim grijanjem prostorije (odlazak na put i sl.), željena 
temperatura se izuzetno brzo postigne. Mi svoje grijanje koristimo na način da su konvektori 
stalno uključeni a temperaturu reguliramo najčešće na način da (ako nismo u prostoriji)  termo-
stat podešavano na 17 stupnjeva Celzijusa a u vrijeme boravka u prostorijama ( što je najčešći 
slučaj) termostat podešavamo na 20 do 23 stupnja Celzijusa. Temperatura u kupaonici je stalno 
na 20- 22 stupnja.
Na kraju, u cilju davanja što cjelovitije slike,  napominjem da  živimo u Usori , obiteljska kuća je 
izrađena od Siporexa a stolarija je plastična. 

237.   Mirsad Hrustić iz Viteza, korisnik od 2012 godine:

Zadovoljan sam sa Atlantic grijanjem. Najvažnija je usluga koja je na nivou. Imao sam jednu 
reklamaciju i riješena je u rekordnom vremenu. 

238.   Nermin Smailović iz Zenice, korisnik od 2012 godine:

Prezadovoljni.

239.   Žarko Ratković iz Trebinja, korisnik od 2010 godine:

Koristim Atlantic grijanje 6 godina i prezadovoljan sam učinkom! 

240.   Rada Zeljković iz Banja Luke, korisnik od 2012 godine:

Ovim putem bi izrazila zadovoljstvo i sve pohvale za vaše proizvode koji su učinili moj dom 
toplijim. 

241.   Nenad Pečenica iz Zvornika, korisnik od 2010 godine:

Korisnici smo Atlantic radijatora duže od 6 godina, i od kako ih imamo nismo osjetili hladnoću u 
stanu, a i računi za struju su nam više nego povoljni. Jednom riječju, prezadovoljni smo njihovim 
radom, estetikom i funkcionalnošću. Mnogim našim prijateljima smo ih preporučili i oni takođe 
ne kriju zadovoljstvo. Sve pohvale za  vrhunski kvalitet radijatora, savršeni su. Lako je zimovati 
uz Atlantic radijatore. Hvala Vam što postojite. 

242.   Adnan Prohić iz Gračanice, korisnik od 2011 godine:

Korisnici smo programa Atlantic (Odisey) već nekoliko godina i jako smo zadovoljni zagri-
javanjem stana. Troškovi istog nisu veliki i zadovoljavaju naše potrebe. Posjetili smo Vas na 
nekoliko sajmova i stalno pratimo vaš rad. Zadovoljni smo proširenjem asortimana i kvalitetom 
Vaših usluga. Posebno nas dojmi ekspeditivnost u isporukama a i cijene vaših proizvoda su 
pristupačne. U nadi da ćete i dalje držati kvalitet proizvoda uz korektnu cijenu srdačno Vas 
pozdravljam. 

243.   Slavko Lončar iz Mostara, korisnik od 2006 godine:

Iskustva su dobra, imamo ih više od 10 godina u vikendici na Blidinju.  



244.   Jasmina i Igor Prkić iz Zenice, korisnici od 2010 godine:

Atlantic konvektore smo koristili prije 6 godina u manjem stanu, sad pre neg što smo prešli u 
veći stan odmah smo isključili gradsko grijanje i bez razmišljanja se odlučili na grijanje atlanti-
covim convektorima jer smo prezadovoljni kvalitetom grijanja, a pogotovo mnogo povoljnijom 
cijenom u odnosu na sva grijna tijela,lp.

245.   Villa Fortuna, Mili Bijavica iz Mostara, korisnici od 2007 godine:

Naš objekt smo otvorili prije deset i postavili smo Atlantic uređaje u čitavom hotelu. Za čitavo 
vrijeme korištenja možemo reći samo najbolje imajući u vidi i zagrijavanje i ekonomičnost po-
trošnje električne struje. Posebno naglašavamo dizajn uređaja koji su se uklopili u naš prostor. 
Želimo Vam daljnji uspjeh. 

246.   Midhat Efendira, korisnik od 2014 godine:

Zovem se Midhat Efendira i korisnik sam Atlantic linije konvektora manje od 2 godine. Koristeći 
konvektore (2 kom x 2 KW linearni i vertikalni model) po prvi put sam zimu u stanu proveo u 
majici kratkih rukava (posebna pohvala za vertikalni konvektor). Dakle, konvektori griju fan-
tastično. Druga i  možda bitnija stvar koju sam uočio jeste razlika u plaćanju računa. Konvektori 
mi prave realnu mjesečnu uštedu u zimskoj sezoni i do KM 180 u odnosu na period kada sam se 
grijao na plin ili čvrsta goriva, a za što sam mjesečno izdvajao u prosjeku KM 320. Po meni, ovo 
su dva uljudna argumenta zašto da nastavim koristiti Atlantic konvektore. 

247.   Zuhdija Hasanović iz Vogošće, korisnik od 2012 godine:

Moja iskustva su jako dobra, radi bez ikakvih problema. Brzo i dobro zagrije prostorije, održava 
temperaturu i troškovi su također podnošljivi.

248.   Romeo Sapina iz Mostara, korisnik od 2011:

Radijatori za grijanje su vam odlični. Kako imam jedan od vaših proizvoda jako sam zadovoljan i 
po potrošnji energije i po grijanju. 

249.   Saša Rauš iz Prijedora, korisnik od 2012 godine:

Kao korisnik atlantik radijatora sam zadovoljan, ispunjavaju sve što mi je potrebno.

250.   Žikica Damjanović iz Banja Luke, korisnik od 2009 godine:

Imam radijatore već duže vrijeme i nikakvih problema sa njima nisam imao, same pohvale. 

251.   Mirza Nevesinjac iz Tarčina, korisnik od 2012 godine:

Kao korisnik Atlantic grijanja veoma sam zadovoljan što sam i ranije iskazao i javno preporučio 
svojim poznanicima koji su isto tako izrazili zadovoljstvo koristeći pomenuto grijanje, želim vam 
puno uspjeha u budućem radu.



252.   Željko Dučanović iz Banja Luke, korisnik od 2012 godine:

PREZADOVOLJAN SAM SA GRIJANJEM. 

253.   Miroslav Milinović iz Istočnog Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Imam od 24.09.2008. godine u svakoj prostoriji atlantik grejna tijela. 
Još su u potpuno ispravnom stanju. Rade besprijekorno. Nadam se da će tako biti i dalje u šta 
sam i uvjeren. Još uživam i u njihovom izgledu. Zadovoljstvo mi je javiti vam se i pohvaliti vaš 
proizvod i želim vam mnogo uspjeha u daljem radu. 

254.   Mujo MIčijević iz Mostara, korisnik od 2012 godine:

Prezadovoljan sam Vašim proizvodom. Dobro grije, a malo troši. 

255.   Ramiz Mujkanović iz Zenice, korisnik od 2008 godine:

Otkako sa instalirao grijna tijela Nobel, a instalirao sam ukupno 4 proizvoda ove firme, moji 
problemi sa grijanjem su prestali... Bilo kakvo iznenadno iskakanje sistema centralnog grijan-
ja za mene više nije nikakva noćna mora. I ne samo to, s obzirom da redovna sezona grijanja 
počinje tek 15 oktobra, a završava 15 aprila, ova grijna tijela su prava blagodat u našim uslovima 
kontinentalne klime koju odlikuju povremeni hladni dani i u aprilu, ali i u septembru i oktobru. 
Ukratko vrlo sam zadovoljan i funkcionalnošću, ali i ekonomičnošću ...

256.   Željko Prce iz Mostara, korisnik od 2012 godine:

Dugogodišnji sam korisnik atlantic konvektora i jako sam zadovoljan u svakom pogledu. 

257.   Zoran Ribar iz Milića, korisnik od 2012 godine:

Korisnik sam Atlantic konvektora i veoma sam zadovoljan grijanjem prostorija, mada moram 
napomenuti da stanujem u montažnom objektu pa je to još jedna od prednosti dobre iskorište-
nosti energije. 

258.   Milenko Obradović iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine:

Mi smo prezadovoljni!!!

259.   Miloš Vukalović iz Trebinja, korisnik od 2012 godine:

Pošto sam korisnik ovog grijanja od 2012 godine mogu reći da do sada nije bilo niti jednog prob-
lema. 

260.   Žana Vidačić iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Dozvolite da izrazim svoje zadovoljstvo Atlantic konvektorima koje sam kupila prije par godina. 
Prvobitno sam bila pomalo skeptična ali sad je jasno da reklama zaista podržava ovaj produkt. 
Odlično griju prostorije, temperatura u istim je prijatna, nema tzv. “isušenog zraka”, nema tamn-
jenja zidova oko konv., potrošnja el. enegrije je vrlo prihvatljiva i zato ga rado preporučujem 
ostalima! 



261.   Muhamed Džihić iz Tešnja, korisnik od 2011 godine:

Korisnik sam vašeg proizvoda Atlantic konvektor grijalice 2000w od 2011 godine i u potpunosti 
sam zadovoljan sa kvalitetom i potrošnjom el.energije. I svojim prijateljima sam preporučio 
da ako žele da se griju i ujedno uštede el.energiju da koriste Atlantic konvektor jer je to pravo 
rješenje. 

262.   Nataša Kovačević iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

PREZADOVOLJNA SAM VAŠIM KONVEKTOROM, ŠTEDI ENERGIJU, A DOBRO GRIJE. 

263.   Kenan Čemo iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Ovo je već četvrta zima kako se grijem isključivo na Atlantic konvektore. Svoje iskustvo podije-
lio bih sa ostalima. Na grijanje preko konvektora sam se odlučio nakon iscrpnog istraživanja i us-
poređivanja s ostalim oblicima grijanja. Izbor je pao na program F 117, dok sam za banju odabrao 
namjenski banjski konvektor na kojem se mogu sušiti peškiri i sl. Kad sam se konačno odlučio za 
program Atlantic još uvijek nisam bio sasvim siguran da li je to ispravan potez sve dok se nisam 
počeo grijati s tim programom, otkada sam više nego prezadovoljan. I sama suradnja s upos-
lenicima firme je bila profesionalna. Onog dana kad sam naručio konvektore preko telefona 
sutradan su uredno došli na moju adresu.
S konvektorima grijem 88 m2 prostora, grijem 24h dnevno, drugim riječima temperatura u 
stanu je non-stop oko 23 stepena. Računi za struju su doslovno duplo manji nego računi mojih 
prijatelja, poznanika i familije koji griju skoro jednaku površinu ali na plin. Čak štaviše, skoro svi 
oni gase grijanje u toku noći. Poučeni mojim iskustvom, mnogi od njih već su prešli na Atlantic 
grijanje.
Atlantic konvektori su po mom sudu trenutno neprikosnoveni po svakom aspektu: Neupore-
diva finansijska ušteda u odnosu na druge energente. Neuporedivo manja početna investicija 
u odnosu na svaki vid centralnog grijanja. Laka manipulacija željenim temperaturama, drugim 
riječima brzo dizanje i spuštanje temperature u prostorijama po želji, što nije moguće s drugim 
oblicima grijanja. Praktično fizičko pozicioniranje konvektora na zidove, bez dodirivanja podova, 
što umnogome olakšava čišćenje podova i sl. Estetska ljepota i neupadljivost konvektora, što 
reče jedan moj poznanik kad ih je vidio: “Kao ukras na zidu.”

264.   Razija i Haris Grizović iz Sarajeva, korisnici od 2012 godine:

Iskustvo sa grijanjem Atlantic - O D L I Č N O. 

265.   Murat Elezović iz Travnika, korisnik od 2012 godine:

Šta reći o Atlantic grijanju? Savršenstvo! Inače stanujem u stambenoj zgradi na zadnjem spratu 
i svake godine u zimskom periodu sam imao problema sa zagrijavanjem stana. Iz toplane mi nisu 
izlazili u susret da riješe moj problem i da imam uredno grijanje u stanu. Tako smo bili prinuđe-
ni posebno dogrijavit prostorije električnim grijalicama koje su uveliko povećali raćune za 
električnu energiju a pored toga sam morao plaćati račune za centralno grijanje koje mi gradska 
toplana nije bila u mogućnosti uredno isporućivati. Uvijek su nalazili neki izgovor i svoja neka 
obrazloženja ali platiti se moralo. Naravno to je prevršilo svaku mjeru i nepotrebne novčane 
izdatke, što se na današnjem vremenu jako teško može i podnijeti. 
Počeo sam se raspitivati za neka druga alternativna rješenja grijanja stana, tako da sam od 



par prijatelja i prijateljica dobio veliku preporuku za kupnju Altlantic konvektora. Malo sam bio 
skeptićan  kad sam čuo na kojem principu rade i da malo troše i kolebao sam se šta da radim. 
Da li da uložim mnogo više novca u svoje centralno grijanje ili da za mnogo manje novca kupim 
konvektore.  
Razmišljao sam o kupovini konvektora i posjetim Vašu web stranicu i ugledam da će te biti pri-
sutni na ZEPS-u u Zenici. Uzeo sam tlocrt svog stana i sa suprugom se zaputio u Zenicu na Vaš 
štand gdje sam izuzetno ugodno dočekan od strane prezentera koji je zaista izdvojio dovoljno 
vremena za mene i suprugu i na osnovu tlocrta stana i mog objašnjenja problema smo došli do 
rješenja. Napravili naruđbenicu i sav posao je bio gotov. 
Naručio sam tri konvektora Atlantic Odyssee, čak sam dobio i poklon od korporacije Nobel. 
Konvektori su stigli u rekordnom roku na kućnu adresu i tada sam ih i platio. Cijena me je tada 
zaista ostavila u nedoumici da li sam dobro investirao. Pomisao u glavi, tako malo a da bude 
toliko efikasno i štedljivo.
Ugodno iznenađenje je bilo to što se izuzetno jednostavno montiraju, veoma su lagani i bešumni 
kada su uključeni. Kada sam ih prvi put uključio ostao sam bez teksta iz razloga kada sam vidio 
za kako kratko vrijeme je počeo da struji topal zrak. E sad smo još samo čekali zimu da se uvjer-
imo u efikasnost i potrošnju. U međuvremenu smo iskopčali stan sa centralnog grijanja tako da 
smo se mogli pouzdati samo u Atlantic konvekore. Došla je zima i konvektori su se poćeli koris-
ti. Prva prednost brzo i efikasno zagrijavanje hladne prostorije. Održavanje temperature što mi 
je bilo jako potrebno zbog malog djeteta. Samo da napomenem, vjerujte mi da jedan konvektor 
upšte ne koristim jer i sa jednim konvektorom mogu ugrijati cijeli stan a drugi palim baš kad su 
veliki minusi da ubije studen i održava pristojnu toplotu. Treći konvektor sam dao majci da grije 
svoj stan. Oboje smo prezadovoljni i nije mi žao ni jedne marke koju sam izdvojio za kupovinu 
Atlantic konvektora. Račun za električnu energiju, normalno da je uvečan, ali ni upola koliko sam 
očekivao. 
Kada sam dobio prvi račun električne energije jednostavno sam bio frapiran. Prvo što sam 
pomislio da je greška jer nisam mogao vjerovati da mi je došlo samo toliko da platim a grijem 
cijeli stan a da ne govorim da jedan konvektor nikako ne gasim sem što reguliram temperaturu 
zagrijavanja. 
Na kraju da kažem, jest da koristim Atlantic konvektore četvrtu godinu ali ja sam više neko 
prezadovoljan, zagrijavanjem, dizajnom, potrošnjom. Uopšte se više ne brinem za iznos računa. 
Imam topal stan cijelo vrijeme. Mogu reči sve pohvale i sve preporuke s moje strane i iskustva 
za kupovinu Atlantic konvektora. Samo da napomenem, Vaši uposlenici koji su bili na štandu na 
ZEPS-u u Zenici su bili više nego gostoljubivi i imali su odgovor, savjet, preporuku i ljubaznost 
na izdvojenom vremenu. Od tada sam i ja nekolicini prijatelja i prijateljica preporučio kupovinu 
Atlantic konvektora ali isključivo Atlantic i niko ko se odlučio na kupovinu nije se požalio. Svi su 
mi se zahvalili na pomoći u odabiru Atlantic proizvoda i rekli da su prezadovoljni. 
Još jednom, nijedan dan nisam ni pomislio da sam pogriješio što sam kupio Atlantic konvektore. 
Izuzetno zadovoljan grijanjem, računima za električnu energiju koje sad naravno mogu sam 
kontrolirati, kvalitetom i pouzdanošću. 

266.   Miodrag Vujović iz Busovače, korisnik od 2012 godine:

Izuzetno sam zadovoljan sa Atlantic grijanjem. Obzirom da koristim i grijanje na drva u stanu, 
u ovim toplim zimskim danima i ne palim peć na drva nego jednostavno grijem stan sa Vašim 
grijanjem, a izuzetno sam zadovoljan sa potrošnjom el. energije i njegovom štedljivošću tako da 
ga uvijek preporučam svojim prijateljima i poznanicima. Dakle, grijanje efikasno, ništa se ne čuje 
i osjeti, lako za održavanje i ekonomski opravdano. 



267.   Merim Čurt iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Ja sam veoma zadovoljan sa grejnim tijelima Atlantic koje sam kupio preko vaše firme. Takođe 
sam to preporučio i svojim prijateljima. 

268.   Nadžija Kulović iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Jako mi se sviđa što se Vas konvertor može smjestiti na zid jer mi je stan mali i prednost mu je 
što jako brzo ugrije prostoriju. Profesionalnost i ljubaznost su osobine koje odlikuju firmu Nobel 
Corporation. Hvala Vam!! 

269.   Nedim Delalić iz Sarajeva, korisnik od 2012 godine:

Želim Vas obavijestiti da sam Atlantic grijanjem jako zadovoljan i da sam svojim prijateljima 
preporučio ovaj vid grijanja. Mnogi od njih su sada korisnici Vaših aparata i takodje su zadovoljni 
i zahvalni na preporuci. Znatna je ušteda i ako koristim dva uređaja za zagrijavanje. Smatram 
da je potez Vašeg marketinga ispravan radi promocije jer budući kupci trebaju da znaju da neće 
pogriješiti ukoliko se odluče za ovakav način grijanja. 

270.   Mirsad Avdić  iz Srebrenika, korisnik od 2012 godine:

Dva konvektora koristim za zagrijavanje spavaćih soba i koristim brojilo sa jefinom tarifom 
el.energije. U odnosu na inverter klime ima prednost što nema nikakvog zujanja i jakog puhanja 
toplog zraka dok radi tako da pruža vrhunske uslove za kvalitetan odmor. Zadovoljan sam omje-
rom plaćeno -dobiveno. 

271.   Monija Malešević iz Mostara, korisnik od 2012 godine:

Koristimo Atlantic konvektor i mogu samo izraziti svoje potpuno zadovoljstvo njegovim radom.  
Ispunio je naša očekivanja da brzo zagrije i pravodobno održava temperaturu u sobi u kojoj 
spava jednogodišnja beba i preporučili bi ga svakome tko traži slična rješenja za grijanje.  

272.   Dženan Omerović iz Konjica, korisnik od 2008 godine:

Korisnici smo grijanja Atlantic-Nobel već 7 godina, naime od 2008. godine kada smo kupili naš 
prvi Atlantic konvektor F117. A sada smo “ponosni” vlasnici takva 4. I zaista možda će zazvuča-
ti kao kliše, ali naše iskustvo kao zadovoljnih korisnika daje nam za pravo da hvalimo i samo 
hvalimo konvektore Atlantic. Prije svega pohvale idu za lijep i praktičan dizajn, što konvektor 
pretvara u dekor prostora, nije to samo “Grijno tijelo”. Praktičnost je takođe jedna od prednosti, 
naime da bi ste koristili Atlantik grijanje dovoljno je da prema svojim prostornim mogućnostima 
odaberete mjesto za konvektor i to je to, nikakvo specijalno mjesto, tipa mora biti blizu prozora, 
daleko od prozora, blizu svjetlosti, daleko od svjetlosti itd. Dalje, nama lično jako važno: Konvek-
tori Atlantik NE PRAVE BUKU, NE PUŠU I NE ISUŠUJU ZRAK U PROSTORIJI. Kako mi to imamo 
običaj reći kada opisujemo kako rade: ONI ISIJAVAJU TOPLINU.
Smatramo da su konvektori Atlantik idealno rješenje za grijanje, kako privatnih tako i poslovnih 
prostora. Potrošnja el. energije je zaista zanemariva u poređenju sa komforom, mogućnostima i 
toplinom koju dobivate. Iskreno i iz pozitivnog ličnog iskustva preporučujemo Atlantik konvek-
tore kao način grijanja. 



273.   Željko Janjetović iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine:

Vezano za korištenje Atlantic grijanja već dugi niz godina, imam samo riječi hvale (jednostavno, 
funkcionalno, mal potrošač energije, uklapa se i kućni i radni prostor izgledom). Isto koristim i 
kući i u firmi (kancelarija Lagermax AED BiH PJ Banja Luka).

274.   Sanela Muharemović iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Želim da se zahvalim na izuzetnom osoblju vaše firme, koje je veoma ljubazno i izlazi u susret u 
svakom obliku postavljenog pitanja, vezana za Atlantic grijanje. Ja sam prezadovoljna sa toplo-
tom, ekonomičnošću, zatim izgledom tj. dizajnom radijatora. Imamo ih u kući, kafiću i u apartm-
anima. Što je najbitnije ne moram u apartmane uključiti cijeli dan da zagrijavaju, ako gosti dolaze 
tek uvečer,  dovoljno je 1 sat prije dolaska i sve je super zagrijano. 

275.   Sejo Smajić iz Kaknja, korisnik i distributer od 2008 godine:

Kao distributer Vaših Atlantic konvektora radim od 12. mjeseca 2008. godine, a do sada sam, za 
protekli period, distribuirao preko 300 komada konvektora. Pošto sam dijelom perfekcionista, 
vodim strogu evidenciju o isporučenim konvektorima (datum isporuke i lice kome je isporučen 
isti). Što me je odredilo da ovoliki period distribuiram Vaše konvektore?
- Ozbiljnost predstavništva u Mostaru koje mi je iscrpno objasnilo princip rada i funk-
cionisanja istih, sa prednostima i manama, 
- Ozbiljnost rada predstavništva u Mostaru, koje u potpunosti ispoštuje rok isporuke i 
cijene navedenih proizvoda,
- Pošto navedenih proizvoda nema u našim trgovinama (Ekonomik, Fis i dr.), a za svaki 
isporučeni konvektor uz račun dolazi  i fiskalni račun, uputstvo za montažu i upotrebu, kao i 
garantni list, čime sam shvatio ozbiljnost i ispravnost rada Vašeg predstavništva,
- Tokom navedenog perioda imali smo samo jednu intervenciju-kvar i to na konvektoru 
koji sam ja lično koristio u stanu u Vogošći (14.12.2012.g.),
- Konvektore sam distribuirao širom BiH (Federacija BiH i Republika Srpska) i dijelom u 
Hrvatskoj (Dalmacija-Gradac),
- Pošto se na tržištu pojavio veliki broj novih proizvođača konvektora (čak kopiranih po 
našim), u području srednje Bosne (Kakanj, Sarajevo) već se upotrebljava izraz „Sejin konvektor“ 
garancija kvaliteta, te ja zato upotrebljavam izraz „naši“ konvektori.
Ovo je marketinški dio, a sada govorim o tehničkim stvarima koje su me opredjelile za „naše“ 
konvektore:
- mikroprocesor (termostat) sa tolikom osjetljivošću i mjestom gdje je ugrađen,
- tip grijača sa svojim karakteristikama,
- kvalitet materijala od čega je napravljen konvektor,
- dizajn svih „naših“ grejnih tijela, koja su sva trgovački kodirana,
- izuzetno skromna potrošnja struje uz pravilno rukovanje,
- prednost istih je što su prenosivi iz prostorije u prostoriju, ne moraju biti montirani pod 
prozorom (što je slučaj kod ostalih grejnih tijela), te što su izrađeni od materijala od kojeg nema 
uticaja na plućne bolesnike kod isijavanja toplote, kao i  stvaranja opeklina prilikom dodira istih, 
posebno djece.
Ovo do sada sam govorio kao distributer, a moram biti pošten i reći da sam osobno ugradio 
11 komada konvektora u stanovima u Kaknju i Vogošći te kući u Kiseljaku, čime sam ponosan i 
što svakom potencijalnom kupcu naglasim. Moram još naglasiti da su kvalitet pokazali kako 
u poslovnim prostorima i vikendicama, tako isto u kućama i stanovima. Posebno se ističu u 



vikendicama gdje su ljudi prezadovoljni što ima ne dolazi do smrzavanja instalacije vodovoda i 
problema u radu tehničkih stvari (kompjuteri, tv lcd itd.). Pošto osim „naših“ konvektora dis-
trtibuirate i bojlere sa dijamantnim premazom te filtere i sisteme za filtriranje vode, ozbiljno 
razmišljam i o distribuciji istih.
Cijeli radni vijek sam proveo projektujući grijanje (u Kaknju koji se grije sa T.E. sve zgrade i kuće 
po mjesnim zajednicama),  a trenutno predstavljam (već osam godina) kotlove „ekonomik“ iz 
Kragujevca koji se takođe napajaju strujom. Dugogodišnje iskustvo me je uvjerilo da je naje-
konomičniji, najsigurniji i najisplativiji energent struja.Glavni moto za „naše“ konvektore je: 
- konačno proizvod kojim regulišeš i ostvaruješ željeni kvantitet i kvalitet grijanja, uz 
izuzetno mali utrošak el. energije i stopostotnu sigurnost sistema grijanja. S poštovanjem, Sejo 
Smajić. 

276.   Mirsad Bahtijar iz Konjica, korisnik od 2012 godine:

Zadovoljan sam Atlantic konvektorima, možda termostat nekad ne radi koristim dvije godine. 

277.   Mirza Martinović iz Sarajeva, korisnik od 2011 godine:

Pozdrav, mi već 5 godina koristmo atlanic konvektore i vrlo smo zadovoljni sa grijanjem. Imamo 
4 konvektora koja su nam uglavnom istodobno upaljena i potrošnja na odnosu na prije je sman-
jena za skoro 50%. Vrlo smo zadovoljni i uvijek preporučujemo atalnic.

278.   Nermin Ljubunčić iz Zenice, korisnik od 2011 godine:

Pozitivno iskustvo imam sa Atlantik konvektorima. Reći ću i estetika i praktičnost i ušteda.

279.   Đurađ Miletić iz Banja Luke, korisnik od 2009 godine:

Korisnik sam Atlantic grijanja 7 godina, izuzetno sam zadovoljan, kako potrošnjom, tako i 
kvalitetom grijanja. Posjedujem konvektore od 2kw i od 2,5kw, i njima zagrijavam više prostori-
ja. Svima bi preporučio ovaj način zagrijavanja, jer sam se i sam uvjerio da pokazuje najbolje 
rezultate. 

280.   Farisa Ibričević iz Sarajeva, korisnik od 2008 godine:

Kao zadovoljan korisnik vašeg uređaja želim samo da Vas obavijestim da nas do sada nikada nije 
iznevjerio naš mali konvektor. Imamo ga možda i više od 6 god. ali vi taj podatak sigurno imate 
tačniji. Koristimo ga u jednoj sobi jer u ostalim imamo ugrađene radijatore. Konvektor veoma 
brzo postigne zadanu temperaturu i dobro zagrijava prostoriju. Svakom bih toplo preporučila 
Vaš proizvod. 

281.   Ratko Petrović iz Teslića, korisnik od 2012 godine:

2012. godine sam u stan od 50m2 ugradio 4 radijatora iz programa Odyssee. Potrošnjom elek-
trične energije sam više nego zadovoljan, s obzirom da su radijatori uključeni 24h dnevno sa 
zadatom temperaturom od 22°C. U konačnici, ovaj način grijanja me izlazi jeftinije nego grijanje 
na čvrsto gorivo. Želim da pohvalim i kompaniju Nobel na njihovoj profesionalnosti i efikasnosti. 



282.   Vinko Droca iz Višegrada, korisnik od 2009 godine:

Već par godina koristim Atlantic radijatore za zagrevanje svoje stambene jedinice i zadovoljan 
sam sa Vašim proizvodima. 

283.   Velo Šurbat iz Zvornika, korisnik od 2011 godine:

Kao korisnik Atlantic radijatora, mogu sa zadovoljstvom izjaviti da sam što se tiče njihove funk-
cije kao grijaćih tijela, sasvim zadovoljan i rado ih preporučujem i drugima. 

284.   Mensur Saletović iz Zavidovića, korisnik od 2012 godine:

Poštovani, korisnik sam već duži period Atlantic grijanja, te vam prenosim svoja iskustva. 
Napravljeni su i konstruisani da se izuzetno uklapaju u ambijent prostora gdje se nalaze. lako 
se postavljaju i jednostavno je rukovanje sa istim. U vrlo kratkom vremenu dostignu željenu 
temperaturu. Što je veoma bitno neovisni su jedan od drugog, te se pojedinačno mogu i koristiti. 
Uz pravilnu upotrebu mala potrošnja električne energije ..... Jednostavno rečeno ja sam preza-
dovoljan i kada god sam u prilici predlažem ovo vrstu grijanja. 

285.   Zoran Samardžić sa Vlasenice, korisnik od 2008 godine:

Koristimo vaše radijatore i zadovoljni smo. Pozdrav.

286.   Neđo Ljuboje iz Istočnog Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Htjeo bih Vas pohvaliti za profesionalni odnos prema strankama a i kupcima. 
Imam konvektor koji sam kupio još 2006 god i zadovoljan sam s njim. Vama uposlenicima želim 
da nastavite ovako kao do sada i trajat ćete još dugo, dugo. Puno sreće i uspjeha u daljem radu, 
srdačan pozdrav! 

287.   Slobodan Vesić iz Banja Luke, korisnik od 2009 godine:

Kao korisnik Atlantic grijanja imam samo riječi hvale. Naime, ja koristim “radijatore” od 2009. 
i do sada sam prezadovoljan. Nemam primjedbi, posjećujem sajmove gdje vi izlažete svoje 
proizvode i naravno preporučujem Atlantic prijateljima koji nisu zadovoljnim svojim dosadašn-
jim načinom grijanja da se svakako obrate vama. Usput budi rečeno, još uvijek imam i vaš stari 
prospekt koji sam dobio od vaših prodavača koji također pokazujem svojim prijateljima. Ne 
treba biti skroman, pa ću zato reći da sam se i ogrijao od kada imam ove vaše konvektore.

288.   Predrag Mandlbaum iz Mostara, korisnik od 2011 godine:

Nismo ni slutili koliko je zdravije i jeftinije grijanje na konvektore u odnosu na klasične klima 
uređaje. Konvektore smo kupili krajem 2011. godine na preporuku dragog prijatelja. Šta reći ? 
Efikasni, sigurni, štedljivi i ugodni u svakom pogledu. 
Za firmu smo uzeli Nobel Business uređaj za pročišćavanje vode koji isto tako nema mane. 
Izgleda da su proizvodi u ponudi Nobel-a jednostavno sinonim za kvalitetu. Vaš vjerni korisnik.



289. Bojan Skakavac sa Pala, korisnik od 2013 godine:

Sa velikim zadovoljstvom pišem ovaj komentar za Atlantic konvektore!
Naime, od 2013. godine sam korisnik Atlantic konvektora i moram Vam reći da sam prezadovol-
jan. U stanu koristim 4 konvektora, Odyssee od 2kw, F117 od 1,5kw 2komada i F117 od 1,25KW. U 
stanu od cca 60m^2 prosječna temperatura je 23 stepena a račun za struju je minoran. Nijedan 
račun za struju ove zime nije bio preko 95KM. Konvektori se nikada ne gase, samo se pri dužem 
odsustvu iz prostorije prebace u eko mod. 
Obzirom na to da živim u planinskom mjestu gdje je malo hladnije, ja sam prezadovoljan konvek-
torima, čak je grijanje isplatnije nego na drva. 
Prezadovoljan sam svim, od usluge prilikom kupovine pa dalje. Konvektore sam poručio online, 
preko oficijelnog chata na web stranici i oni su stigli sutradan putem brze pošte. Sve je uredno 
zapakovano, ovjerene garancije i sl. Zaista sve pohvale imate i dokazujete da je kupac na prvom 
mjestu.
U narednom periodu, za drugi prostor planiram da kupim još 3 konvektora, jer su Atlantic 
konvektori skroz isplatna investicija. Ne koštaju puno, lijepog izgleda i dizajna, održavanje i 
upravljanje skroz jednostavno. Preporučio bih svima, koji se dvoume između konvektora i nekog 
drugog načina grijanja da obavezno izaberu Atlantic konvektore! 

290. Milomir Durmić iz Banja Luke, korisnik od 2011 godine:

Koristim vaše radijatore za grijanje stana od 90m2, već dvije godine i za sada sam zadovoljan. 

291. Nijaz Babić iz Vogošće, korisnik od 2012 godine:

Proizvod odličan, troškovi grijanja nisu veliki, jako sam zadovoljan, proizvod sam kupio i svojoj 
majci i sinu. 

292. Davor Močević iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Atlantik radijatori su mali potrošači a ne kvare se nikako.

293. Sead Jusić iz Bihaća korisnik od 2010 godine: 

Ja sam svoja iskustva u desetine slučajeva prenio mojim prijateljima i svi koji su kupili vaše 
uređaje su zadovoljni jer se postižu uštede od najmanje 30% u odnosu na klasične radijatore.

294. Adila Muminagić-Pašić iz Mostara, korisnik od 2013 godine: 

Sve je super. 

295. Milenko Piljević iz Bileće, korisnik od 2010 godine:

Prezadovoljan sam vašim proizvodima. 

296. Kemal Nović iz Čapljine, korisnik od 2010 godine:

Jako smo zadovoljni vašim pećima. Koristimo već dugo, nemamo nikakvu primjedbu samo 
pohvalu. Nastavite tako i puno hvala. 



297.   Halid Mulalić iz Sarajeva, korisnik od 2009 godine:

Vaši konvektori su više nego izvaredni. 

298.   Nikola Filipović iz Sarajeva, korisnik od 2010 godine:

Koristimo ga u 4 stambene jedinice. Izvanredno je, jeftinije za 30% od ostalih vrsta grijanja.

299.   Miroslav Zečević iz Banja Luke, korisnik od 2012 godine:

Što se tiče Atlantik grijanja, veoma sam zadovoljan i svakome ću toplo preporučiti. 

300.   Mujo MIčijević iz Mostara, korisnik od 2012 godine:

Prezadovoljan sam Vašim proizvodom. Dobro grije, a malo troši. 

301.   Mile Odak iz Čitluka, korisnik od 2011 godine: 

Grijalice su super i od svih grijalica ove su najbolje, samo što je struju skupa.

302.   Zoran Markanović iz Maglaja, korisnik od 2010 godine:

Osjećam se pomalo čudno, nekoliko puta sam ulazio na vašu (i našu stranicu), kretao da nešto 
napišem i odustajao. Ne zbog toga što nemam što napisati ili zbog toga što vi to ne zaslužu-
jete, naprotiv. Kako rekoh, uđem da vidim ima li što novo, da li se supruga i ja možemo naći u još 
nekom vašem proizvodu, malo pogledam i komentare ostalih korisnika. I na kraju, odlučih da se 
i ja javim sa našim iskustvom vezanim za vaše (a sada i naše) grijanje. Očito da ima jako puno 
zadovoljnih korisnika. 
Atlantic grijanje koristimo gotovo 6 punih godina i nemamo dovoljno riječi hvale za isto. Prije 
smo koristili centralno grijanje na čvrsta goriva, jedno od nas je uvijek bilo “dežurno”. O nečis-
toći, stalnim iznošenjem pepela, prašini, da i ne govorim. Jednostavno, u zimskim danima (koji 
znaju u ovom dijelu BiH biti zaista ledeni) nas grije naše Sunce, naše Atlantic grijanje. I uživamo. 
Više slobode i vremena, više urednosti, jasno vidljiva ušteda u novcu, nema potrebe za izlascima 
izvan toplih prostorija, jednostavnost kontrole grijanja. 
Sve ovo (uz naravno mogućnost da se i na više dana prostor kontrolira programiranjem) me je 
nagnalo da vam se javim. Da naše zadovoljstvo podijelimo i sa drugim. Jednostavno, hvala vam. I 
jedan moj mali poklon svima vama koji radite u korporaciji Nobel. Sve nam čisto i uredno. 
I što reći? Samo jedno. Isprobali sva grijanja, sad smo našli, pravo, vrijedno. Ne treba nam ništa 
više, druga “čuda” što sve daju, mi uz Nobel, usred zime, k`o da smo u pravom raju.

303.   Asmir Ramić iz Bihaća, korisnik od 2012 godine:

U početku smo kupili dva konvektora po 1,75 kilovata jačine za naš stan i tom prilikom nismo 
poslušali vašeg prodavača koji nam je na pametan način govorio da sa samo dva konvektora 
nećemo moći ugrijati stan veličine 50 kvadrata koji ima tri prostorije plus hodnik i kupatilo. Na 
sajmu 2012.godine smo se odlučili da kupimo i treći konvektor jačine 2 kilovata koji smo ugradili 
u najveću sobu u stanu, iako još uvijek nismo u potpunosti zadovoljni kada su veliki minusi zimi, 
tako da ćemo na proljeće poručiti još jedan konvektor jačine 2 kilovata koji ćemo zamijeniti sa 
onim od 1,75 kilovata, a nakon toga kada budemo u finansijskoj mogućnosti promijenit ćemo i 



onaj posljednji od 1,75 kilovata sa 2 kilovata jačine konvektorom. Još želim reći da nam je vaš 
prodavač na Bihaćkom sajmu nudio i rebro za grijanje kupatila i sušenje veša u kupatilu, ali 
nismo imali novca. Opet kažem, kada bude novca kupit ćemo u sve tri sobe sa 2 kilovata jačinom 
konvektore plus rebro-konvektor u kupatilo.

304.   Dejan Vujičić iz Banja luke, korisnik od 2012 godine:

Za Atlantic konvektore sam sasvim slučajno čuo od prijatelja. Pošto sam kupio novi stan 
odlučio sam da neću koristiti usluge toplane (inače sam iz Banjaluke i gradsko grijanje je prilično 
loše) i počeo sam da istražujem koji način grijanja će mi biti najefikasniji.
Odlučio sam se za Atlantik konvektore i nisam pogriješio. Moram da pohvalim vaše prodavače 
jer su bili vrlo susretljivi i ekspeditivni i oni su mi mnogo pomogli oko odlučivanja koje konvek-
tore da kupim.
Koristim Atlantic Solius Horizontal konvektore već dvije godine i prezadovoljan sam, a za ove 
dvije godine sam uštedio iznos novca koji sam dao za kupovinu istih. Na moju preporuku i moji 
roditelji kao i mojih par prijatelja je počelo da koristi Atlantic konvektore.




